
BUTLLETÍ OFICIAL

SUMARI SUMARIO

València, 5 d’octubre de 2022

X Legislatura

Número 278

I. TEXTOS APROBADOS

B. RESOLUCIONES Y MOCIONES

 
1. Resoluciones

 
Resolución 544/X, sobre la ampliación de los 
servicios de atención bucodental en el sistema 
sanitario público valenciano, aprobada por la 
Comisión de Sanidad y Consumo en la reunión del 
21 de septiembre de 2022   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38725

Resolución 545/X, sobre la catalogación de la 
obesidad como enfermedad crónica, aprobada por 
la Comisión de Sanidad y Consumo en su reunión 
de 21 de septiembre de 2022.  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38726

Resolución 550/X sobre la adopción de medidas en 
materia de lucha contra la violencia machista y la 
discriminación salarial de las mujeres, la financiación 
del sistema de protección social de las personas 
y otras medidas de ámbito social, el impulso de la 
Estrategia Valenciana de Migraciones 2021-2026 y 
la promoción del ocio asequible y plural, aprobada 
por el Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión 
del día 29 de septiembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38727

I. TEXTOS APROVATS

B. RESOLUCIONS I MOCIONS

 
1. Resolucions

 
Resolució 544/X, sobre l’ampliació dels serveis 
d’atenció bucodental en el sistema sanitari públic 
valencià, aprovada per la Comissió de Sanitat i 
Consum en la reunió del 21 de setembre de 2022   .  .  .  . 38725

 
Resolució 545/X, sobre la catalogació de l’obesitat 
com a malaltia crònica, aprovada per la Comissió de 
Sanitat i Consum en la reunió de 21 de setembre de 
2022.  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38726

Resolució 550/X sobre l’adopció de mesures en 
matèria de lluita contra la violència masclista i la 
discriminació salarial de les dones, el finançament 
del sistema de protecció social de les persones i 
altres mesures d’àmbit social, l’impuls de l’Estratègia 
Valenciana de Migracions 2021-2026 i la promoció 
de l’oci assequible i plural, aprovada pel Ple de 
les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38727



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38722

Resolución 551/X, sobre la adopción de medidas 
en materia de vivienda y regeneración urbana, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en 
su sesión de 29 de septiembre de 2022   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38729

Resolución 552/X sobre la adopción de medidas 
en materia de inversiones, modernización y 
sostenibilidad del turismo, despoblamiento y 
reforma del sistema tributario valenciano, aprobada 
por el Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión 
del día 29 de septiembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38731

Resolución 553/X sobre la adopción de medidas en 
materia de función pública, justicia y administración 
local, aprobada por el Pleno de las Corts 
Valencianes, en la sesión del día 29 de septiembre 
de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38733

Resolución 554/X, sobre la adopción de medidas en 
materia de educación, cultura y deporte, aprobada 
por el Pleno de las Corts Valencianes en su sesión 
de 29 de septiembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38734

Resolución 555/X sobre la reversión de las 
concesiones de los departamentos de salud de 
Dénia y Manises y la adopción de medidas en 
materia de atención sanitaria y sanidad pública, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes, en 
la sesión del día 29 de septiembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38736

Resolución 556/X, sobre la adopción de medidas 
en materia de industria, energía y programas de 
fomento del empleo y la formación para la juventud, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en 
su sesión de 29 de septiembre de 2022   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38737

Resolución 557/X, sobre la adopción de medidas 
para la mitigación del cambio climático y la 
concienciación de la emergencia climática en 
materia de agua, prevención de incendios, 
agricultura y ganadería, aprobada por el Pleno de 
las Corts Valencianes en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38739

Resolución 558/X, sobre la adopción de medidas 
en materia de transporte público, aeropuertos, 
despoblamiento y transportes colectivos 
ferroviarios y por carretera, aprobada por el Pleno 
de las Corts Valencianes en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38742

II. TEXTOS EN TRAMITACIÓN

 
E. PROPUESTAS DE RESOLUCIÓN

4. Proposiciones no de ley y otras proposiciones

Proposición no de ley sobre instauración de 
señalética en todo el recorrido del Camino del Santo 
Grial en su transcurso por la Comunitat Valenciana, 
presentada por el Grupo Parlamentario Ciudadanos 
(RE número 50.802, BOCV número 231). Enmiendas 
presentadas por los grupos parlamentarios  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38744

Resolució 551/X, sobre l’adopció de mesures en 
matèria d’habitatge i regeneració urbana, aprovada 
pel Ple de les Corts Valencianes en la sessió de 29 
de setembre de 2022   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38729

Resolució 552/X sobre l’adopció de mesures en 
matèria d’inversions, modernització i sostenibilitat 
del turisme, despoblament i reforma del sistema 
tributari valencià, aprovada pel Ple de les Corts 
Valencianes, en la sessió del dia 29 de setembre de 
2022   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38731

Resolució 553/X sobre l’adopció de mesures en 
matèria de funció pública, justícia i administració 
local, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en 
la sessió del dia 29 de setembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38733

 
Resolució 554/X, sobre l’adopció de mesures en 
matèria d’educació, cultura i esport, aprovada pel 
Ple de les Corts Valencianes en la sessió de 29 de 
setembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38734

Resolució 555/X sobre la reversió de les 
concessions dels departaments de salut de Dénia i 
Manises i l’adopció de mesures en matèria d’atenció 
sanitària i sanitat pública, aprovada pel Ple de 
les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38736

Resolució 556/X, sobre l’adopció de mesures 
en matèria d’indústria, energia i programes de 
foment de l’ocupació i la formació per a la joventut, 
aprovada pel Ple de les Corts Valencianes en la 
sessió de 29 de setembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38737

Resolució 557/X, sobre l’adopció de mesures per a 
la mitigació del canvi climàtic i la conscienciació de 
l’emergència climàtica en matèria d’aigua, prevenció 
d’incendis, agricultura i ramaderia, aprovada pel Ple 
de les Corts Valencianes en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38739

 
Resolució 558/X, sobre l’adopció de mesures 
en matèria de transport públic, aeroports, 
despoblament i transports col·lectius ferroviaris 
i per carretera, aprovada pel Ple de les Corts 
Valencianes en la sessió del dia 29 de setembre de 
2022   .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38742

II. TEXTOS EN TRAMITACIÓ

 
E. PROPOSTES DE RESOLUCIÓ

4. Proposicions no de llei i altres proposicions

Proposició no de llei sobre instauració de 
senyalística en tot el recorregut del Camí del Sant 
Greal en el transcurs per la Comunitat Valenciana, 
presentada pel Grup Parlamentari Ciudadanos (RE 
número 50.802, BOCV número 231). Esmenes 
presentades pels grups parlamentaris  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38744



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38723

Proposición no de ley para la recuperación y 
mejora de la línea ferroviaria València-Aranjuez y 
la prolongación de la línea C3 hasta Camporrobles, 
presentada por el Grupo Parlamentario Unides 
Podem (RE número 54.759, BOCV número 
257). Enmiendas presentadas por los grupos 
parlamentarios  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38744

 

H. PREGUNTAS TRAMITADAS POR LA  
MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

 
1. Preguntas a responder oralmente en el Pleno

a) Preguntas que se anuncian

Preguntas números 1  .698 a 1 .714  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38747

 
3. Preguntas a responder por escrito

a) Preguntas que se formulan

Preguntas números 11.014 a 11.176, 11.178 
a 11.202, 11.204 a 11.228, 11.230 a 11.254 y 
11 .256 a 11 .267  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38752

Preguntas números 11.268 a 11.300  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38827

 

I. OTROS PROCEDIMIENTOS

 
3. Proyectos de actos legislativos de la Unión Europea

Procedimiento para el control del principio 
de subsidiariedad. Iniciativas legislativas de la 
Unión Europea remitidas por la Comisión Mixta 
para la Unión Europea de las Cortes Generales 
(AAEE/2022/23)  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38838

 

J. CONTROL DE LAS DISPOSICIONES DEL 
CONSELL CON FUERZA DE LEY 

 
2. Convalidación o derogación de los decretos leyes 

Acuerdo de la Mesa de las Corts Valencianes sobre 
la admisión a trámite del Decreto ley 12/2022, 
de 23 de septiembre de 2022, del Consell, por el 
que se modifica la Ley 4/2021, de 16 de abril, de 
la Generalitat, de la función pública valenciana (RE 
número 60.954)  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38839

Proposició no de llei per a la recuperació i la 
millora de la línia ferroviària València-Aranjuez i 
la prolongació de la línia C3 fins a Camporrobles, 
presentada pel Grup Parlamentari Unides Podem 
(RE número 54.759, BOCV número 257). Esmenes 
presentades pels grups parlamentaris  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38744

H. PREGUNTES TRAMITADES PER LA  
MESA DE LES CORTS VALENCIANES

 
1. Preguntas a responder oralmente en el Pleno

a) Preguntas que se anuncian

Preguntes números 1  .698 a 1 .714  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38747

 
3. Preguntes a respondre per escrit

a) Preguntes que es formulen

Preguntas números 11.014 a 11.176, 11.178 a 
11.202, 11.204 a 11.228, 11.230 a 11.254 i 11.256 
a 11 .267  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38752

Preguntas números 11.268 a 11.300  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38827

 

I. ALTRES PROCEDIMENTS 

 
3. Projectes d’actes legislatius de la Unió Europea 

Procediment per al control del principi de 
subsidiarietat. Iniciatives legislatives de la Unió 
Europea trameses per la Comissió Mixta per a la 
Unió Europea de les Corts Generals (AAEE/2022/23)  38838

J. CONTROL DE LES DISPOSICIONS DEL CONSELL 
AMB FORÇA DE LLEI

 
2. Validació o derogació dels decrets llei 

Acord de la Mesa de les Corts Valencianes sobre 
l’admissió a tràmit del Decret llei 12/2022, de 23 de 
setembre de 2022, del Consell, pel qual es modifica 
la Llei 4/2021, de 16 d’abril, de la Generalitat, de la 
funció pública valenciana (RE número 60.954)  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38839



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38724

III. INFORMACIÓN

 
A. Acuerdos, resoluciones y comunicaciones 
de los órganos de la cámara

Acuerdo de la Mesa de las Corts Valencianes 
número 2545/X, de 28 de septiembre de 2022. 
Modificación presupuestaria MC-02-2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38839

D. Régimen interior

Elecciones al Consejo de Personal de las Corts 
Valencianes 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38841

III. INFORMACIÓ

 
A. Acords, resolucions i comunicacions  
dels òrgans de la cambra

Acord de la Mesa de les Corts Valencianes número 
2545/X, de 28 de setembre de 2022. Modificació 
pressupostària MC-02-2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38839

D. Règim interior

Eleccions al Consell de Personal de les Corts 
Valencianes 2022  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  .  . 38841



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38725

I. TEXTOS APROBADOS

B. RESOLUCIONES Y MOCIONES

 
1. Resoluciones

Resolución 544/X, sobre la ampliación de los servicios 
de atención bucodental en el sistema sanitario público 
valenciano, aprobada por la Comisión de Sanidad y 
Consumo en la reunión del 21 de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

Para cumplir lo dispuesto en el artículo 96.1 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, se ordena la publicación en el 
Butlletí Oficial de les Corts Valencianes de la Resolución 
544/X, sobre la ampliación de los servicios de atención 
bucodental en el sistema sanitario público valenciano, 
aprobada por la Comisión de Sanidad y Consumo en la 
reunión del 21 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

COMISIÓN DE SANIDAD Y CONSUMO

La Comisión de Sanidad y Consumo, en la reunión del 21 de 
septiembre de 2022, ha debatido el texto de la Proposición 
no de ley sobre la ampliación de los servicios de atención 
bucodental en el sistema sanitario público valenciano, presen-
tada por el Grupo Parlamentario Unides Podem (RE número 
53.559, BOCV número 246), y la enmienda presentada por el 
Grupo Parlamentario Ciudadanos (RE número 60.701).

Finalmente, de acuerdo con el artículo 166 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, ha aprobado la iniciativa con el texto de la 
enmienda presentada por el Grupo Parlamentario Ciudadanos 
(RE número 60.701) incorporado en la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

I. Las Corts Valencianes instan a la Conselleria de Sanidad 
Universal y Salud Pública a:

– Ampliar, progresivamente y con carácter universal, los 
servicios de atención bucodental en el sistema valenciano 
de salud con el objetivo de reducir el actual sesgo socioeco-
nómico al acceder a estos .

– Cumplir los objetivos acordados en los presupuestos de la 
Generalitat Valenciana para el ejercicio 2022 en esta materia 
y evaluar los recursos materiales y humanos necesarios para 
fortalecer y desarrollar servicios de salud bucodental en el 
conjunto de centros públicos de manera efectiva. 

I. TEXTOS APROVATS

B. RESOLUCIONS I MOCIONS

 
1. Resolucions

Resolució 544/X, sobre l’ampliació dels serveis d’atenció 
bucodental en el sistema sanitari públic valencià, aprovada 
per la Comissió de Sanitat i Consum en la reunió del 21 de 
setembre de 2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

Per tal de complir el que hi ha disposat en l’article 96.1 
del Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena la 
publicació en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes de la 
Resolució 544/X, sobre l’ampliació dels serveis d’atenció 
bucodental en el sistema sanitari públic valencià, aprovada 
per la Comissió de Sanitat i Consum en la reunió del 21 de 
setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

COMISSIÓ DE SANITAT I CONSUM

La Comissió de Sanitat i Consum, en la reunió del 21 de 
setembre de 2022, ha debatut el text de la Proposició no 
de llei sobre l’ampliació dels serveis d’atenció bucodental 
en el sistema sanitari públic valencià, presentada pel Grup 
Parlamentari Unides Podem (RE número 53.559, BOCV 
número 246), i l’esmena presentada pel Grup Parlamentari 
Ciudadanos (RE número 60.701).

Finalment, d’acord amb l’article 166 del Reglament de les 
Corts Valencianes, ha aprovat la iniciativa amb el text de 
l’esmena presentada pel Grup Parlamentari Ciudadanos (RE 
número 60.701) incorporat en la resolució següent:

RESOLUCIÓ

I. Les Corts Valencianes insten la Conselleria de Sanitat 
Universal i Salut Pública a:

– Ampliar, progressivament i amb caràcter universal, els 
serveis d’atenció bucodental en el sistema valencià de salut 
amb l’objectiu de reduir l’actual biaix socioeconòmic en 
accedir-hi.

– Complir els objectius acordats en els pressupostos de 
la Generalitat Valenciana per a l’exercici 2022 en aquesta 
matèria i avaluar els recursos materials i humans necessaris 
per a enfortir i desenvolupar serveis de salut bucodental en 
el conjunt de centres públics de manera efectiva. 
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– Incrementar el número de plazas ofrecidas de odontólogos 
e higienistas bucodentales en el sistema público de salud 
con el fin de garantizar una buena calidad asistencial ante 
la progresiva universalización de los servicios de atención 
bucodental y, con ello, un previsible aumento de su demanda .

II. Las Corts Valencianes instan al Consell a instar, a su vez, 
al Gobierno de España a introducir progresivamente la 
atención en la salud bucodental en la cartera de servicios del 
Sistema Nacional de Salud .

III . El Consell rendirá cuentas a las Corts Valencianes del 
cumplimiento de la resolución en el plazo máximo de tres 
meses desde su aprobación .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de septiembre de 2022

El presidente 
Carlos Laguna Asensi

El secretario 
Carlos Esteve Aparicio

Resolución 545/X, sobre la catalogación de la obesidad como 
enfermedad crónica, aprobada por la Comisión de Sanidad y 
Consumo en su reunión de 21 de septiembre de 2022.

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

En cumplimiento de lo dispuesto en el artículo 96.1 
del Reglamento de las Corts Valencianes, se ordena la 
publicación en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes de 
la Resolución 545/X, sobre la catalogación de la obesidad 
como enfermedad crónica, aprobada por la Comisión de 
Sanidad y Consumo en su reunión de 21 de septiembre de 
2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

 

COMISIÓN DE SANIDAD Y CONSUMO

La Comisión de Sanidad y Consumo, en su reunión de 21 de 
septiembre de 2022, ha debatido el texto de la Proposición 
no de ley sobre la catalogación de la obesidad como 
enfermedad crónica, presentada por el Grupo Parlamentario 
Compromís (RE número 56.249, BOCV número 261) 
y la enmienda presentada por el Grupo Parlamentario 
Compromís (RE número 60.705).

Finalmente, de acuerdo con el artículo 166 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, ha aprobado la iniciativa con el texto de la 
enmienda presentada por el Grupo Parlamentario Compromís 
(RE número 60.705), incorporado en la siguiente resolución:

– Incrementar el nombre de places oferides d’odontòlegs i 
higienistes bucodentals en el sistema públic de salut amb la 
finalitat de garantir una bona qualitat assistencial davant la 
progressiva universalització dels serveis d’atenció bucoden-
tal i, amb això, un previsible augment de la seua demanda.

II. Les Corts Valencianes insten el Consell a instar, al seu 
torn, el Govern d’Espanya a introduir progressivament 
l’atenció a la salut bucodental en la cartera de serveis del 
Sistema Nacional de Salut .

III . El Consell ha de retre compte a les Corts Valencianes 
del compliment de la resolució en el termini màxim de tres 
mesos des que s’aprove .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de setembre de 2022

El president 
Carlos Laguna Asensi

El secretari 
Carlos Esteve Aparicio

Resolució 545/X, sobre la catalogació de l’obesitat com 
a malaltia crònica, aprovada per la Comissió de Sanitat i 
Consum en la reunió de 21 de setembre de 2022.

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

Per tal de complir el que hi ha disposat en l’article 96.1 del 
Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena la publicació 
en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes de la Resolució 
545/X, sobre la catalogació de l’obesitat com a malaltia 
crònica, aprovada per la Comissió de Sanitat i Consum en la 
reunió de 21 de setembre de 2022. 

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

 

COMISSIÓ DE SANITAT I CONSUM

La Comissió de Sanitat i Consum, en la reunió de 21 de 
setembre de 2022, ha debatut el text de la Proposició no de 
llei sobre la catalogació de l’obesitat com a malaltia crònica, 
presentada pel Grup Parlamentari Compromís (RE número 
56.249, BOCV número 261) i l’esmena presentada pel Grup 
Parlamentari Compromís (RE número 60.705). 

Finalment, d’acord amb l’article 166 del Reglament de les 
Corts Valencianes, ha aprovat la iniciativa amb el text de 
l’esmena presentada pel Grup Parlamentari Compromís (RE 
número 60.705), incorporat en la resolució següent:
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RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell a:

1 . Instar al Gobierno de España a catalogar la obesidad 
como enfermedad crónica, incluyendo las prestaciones que 
se derivan dentro de la cartera de servicios del Sistema 
Nacional de Salud y adoptando las medidas y abordajes 
correspondientes .

2. Desarrollar líneas de actuación específicas para abordar la 
obesidad, así como otras afecciones de la salud vinculadas a 
la alimentación, desde un abordaje preventivo y de promo-
ción, y que contemple la necesidad de incorporar personal 
de nutrición y dietética al sistema sanitario, especialmente 
en atención primaria y comunitaria .

3 . Impulsar programas de educación para una alimentación 
saludable y promoción de la salud en las escuelas, coor-
dinando los departamentos de salud pública y centros de 
salud, para promover hábitos saludables en la infancia .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de septiembre de 2022

El presidente 
Carlos Laguna Asensi

El secretario 
Carles Esteve Aparicio

Resolución 550/X sobre la adopción de medidas en materia 
de lucha contra la violencia machista y la discriminación 
salarial de las mujeres, la financiación del sistema de 
protección social de las personas y otras medidas de 
ámbito social, el impulso de la Estrategia Valenciana de 
Migraciones 2021-2026 y la promoción del ocio asequible y 
plural, aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes, en la 
sesión del día 29 de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

 De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 550/X sobre la adopción de 
medidas en materia de lucha contra la violencia machista y 
la discriminación salarial de las mujeres, la financiación del 
sistema de protección social de las personas y otras medidas 
de ámbito social, el impulso de la Estrategia Valenciana de 
Migraciones 2021-2026 y la promoción del ocio asequible y 
plural, aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes, en la 
sesión del día 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

 

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell a:

1 . Instar el Govern d’Espanya a catalogar l’obesitat com a 
malaltia crònica, incloure les prestacions que se’n deriven 
dins de la cartera de serveis del Sistema Nacional de Salut i 
adoptar les mesures i els abordatges corresponents . 

2. Desenvolupar línies d’actuació específiques per a abordar 
l’obesitat, com també altres afeccions de la salut vinculades 
a l’alimentació, des d’un abordatge preventiu i de promoció, 
i que tinga en compte la necessitat d’incorporar personal 
de nutrició i dietètica al sistema sanitari, especialment en 
atenció primària i comunitària .

3 . Impulsar programes d’educació per a una alimentació 
saludable i promoció de la salut en les escoles, coordinant 
els departaments de salut pública i centres de salut, per tal 
de promoure hàbits saludables en la infància .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 21 de setembre de 2022

El president 
Carlos Laguna Asensi

El secretari 
Carles Esteve Aparicio

Resolució 550/X sobre l’adopció de mesures en matèria de 
lluita contra la violència masclista i la discriminació salarial 
de les dones, el finançament del sistema de protecció social 
de les persones i altres mesures d’àmbit social, l’impuls 
de l’Estratègia Valenciana de Migracions 2021-2026 i la 
promoció de l’oci assequible i plural, aprovada pel Ple de les 
Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de setembre de 
2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES 

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 550/X sobre l’adopció de 
mesures en matèria de lluita contra la violència masclista 
i la discriminació salarial de les dones, el finançament 
del sistema de protecció social de les persones i altres 
mesures d’àmbit social, l’impuls de l’Estratègia Valenciana 
de Migracions 2021-2026 i la promoció de l’oci assequible i 
plural, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en la sessió 
del dia 29 de setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català
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PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas en materia de lucha contra la violencia machista 
y la discriminación salarial de las mujeres, la financiación del 
sistema de protección social de las personas y otras medidas 
de ámbito social, el impulso de la Estrategia Valenciana de 
Migraciones 2021-2026 y la promoción del ocio asequible y 
plural, presentada por los grupos parlamentarios Socialista, 
Compromís y Unides Podem (RE número 61.087).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell a:

1. Seguir dando continuidad a los compromisos y a las políti-
cas contra las violencias machistas, reeditando y renovando 
el acuerdo de las diferentes entidades políticas, sociales, 
culturales, cívicas y económicas del territorio valenciano, 
basado en la unidad en el rechazo de estas violencias, ante 
la finalización del periodo del I Pacto valenciano contra la 
violencia de género y machista .

2. Continuar trabajando para poner fin a la discriminación 
salarial que sufren las mujeres, tanto jóvenes como 
mayores, a través de la brecha de género en los salarios y las 
pensiones .

3. Seguir afianzando el sistema de protección para mejorar la 
vida de las personas reduciendo el impacto generado por las 
crisis sanitarias, económicas y sociales: renta valenciana de 
inclusión, prestaciones para personas en situación de depen-
dencia, prestaciones económicas para familias acogedoras, 
así como las prestaciones de emergencia . 

4 . Impulsar el primer Plan estratégico de servicios sociales 
para el cumplimiento de los objetivos del Sistema Público 
Valenciano de Servicios Sociales, a favor de la máxima 
eficacia y eficiencia en su funcionamiento. 

5. Garantizar la igualdad laboral y salarial para las personas 
trabajadoras de la acción concertada del Sistema Público 
Valenciano de Servicios Sociales, reforzando las partidas 
destinadas a los módulos de financiación de la acción 
concertada que permita implementar mejoras salariales en 
el sector de residencias y centros de mayores y de mujeres, 
diversidad funcional, infancia y adolescencia, así como 
inclusión social que revertirán de una parte en estabilidad 
laboral, económica y profesional . Estas mejoras convergerán 
en un convenio único de la acción concertada que será 
premisa fundamental para implantar el pago delegado 
a los profesionales del sector. Así mismo, se continuará 
impulsando el contrato programa y sus adendas para la 
financiación técnica y humana de los ayuntamientos.

6. Ampliar el Plan Convivint de infraestructuras de servicios 
sociales, en colaboración con los ayuntamientos y las 
diputaciones, para aumentar la cobertura de plazas públicas, 
en todo el territorio, para personas mayores, discapacidad 

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció de 
mesures en matèria de lluita contra la violència masclista 
i la discriminació salarial de les dones, el finançament 
del sistema de protecció social de les persones i altres 
mesures d’àmbit social, l’impuls de l’Estratègia Valenciana 
de Migracions 2021-2026 i la promoció de l’oci assequible 
i plural, presentada pels grups parlamentaris Socialista, 
Compromís i Unides Podem (RE número 61.087).

Finalment, d’acord amb el que es disposa en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell a:

1. Seguir donant continuïtat als compromisos i a les políti-
ques contra les violències masclistes, reeditant i renovant 
l’acord de les diferents entitats polítiques, socials, culturals, 
cíviques i econòmiques del territori valencià, basat en la 
unitat en el rebuig d’aquestes violències, davant la finalit-
zació del període del I Pacte valencià contra la violència de 
gènere i masclista .

2. Continuar treballant per a posar fi a la discriminació 
salarial que pateixen les dones, tant joves com majors, a 
través de l’escletxa de gènere en els salaris i les pensions. 

3 . Seguir afermant el sistema de protecció per a millorar la 
vida de les persones reduint l’impacte generat per les crisis 
sanitàries, econòmiques i socials: renda valenciana d’inclusió, 
prestacions per a persones en situació de dependència, 
prestacions econòmiques per a famílies acollidores, com 
també les prestacions d’emergència . 

4 . Impulsar el primer Pla estratègic de serveis socials per al 
compliment dels objectius del Sistema Públic Valencià de 
Serveis Socials, a favor de la màxima eficàcia i eficiència en 
el seu funcionament . 

5. Garantir la igualtat laboral i salarial per a les persones 
treballadores de l’acció concertada del Sistema Públic 
Valencià de Serveis Socials, reforçant les partides desti-
nades  als mòduls de finançament de l’acció concertada 
que permeta implementar millores salarials en el sector 
de residències i centres de majors i de dones, diversitat 
funcional, infància i adolescència, com també inclusió social 
que revertiran d’una part en estabilitat laboral, econòmica i 
professional . Estes millores convergiran en un conveni únic 
de l’acció concertada que serà premissa fonamental per a 
implantar el pagament delegat als professionals del sector . 
Així mateix, es continuarà impulsant el contracte programa 
i les seues addendes per al finançament tècnic i humà dels 
ajuntaments .

6. Ampliar el Pla Convivint d’infraestructures de serveis 
socials, en col·laboració amb els ajuntaments i les diputa-
cions, per tal d’augmentar la cobertura de places públiques, 
en tot el territori, per a persones majors, discapacitat i 
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y diversidad funcional, salud mental, infancia y mujeres 
víctimas de violencia de género.

7 . Consolidar el cambio de modelo de servicios sociales de 
tercera generación afianzando los principios de la Ley de servi-
cios sociales inclusivos y continuar desarrollando sus políticas 
con herramientas fundamentales, como son: el decreto de 
tipologías de servicios, programas y centros de servicios sociales, 
el liderazgo público del Sistema Público Valenciano de Servicios 
Sociales, la atención centrada en la persona y participada por 
los usuarios, y la equidad territorial, la historia social única, la 
estabilidad económica del tercer sector y entidades sociales. Y 
aplicar, así mismo, los aprendizajes de la covid-19 con nuevos 
modelos de atención centrados en la persona . 

8 . Establecer la gratuidad total del Carnet Jove para las 
personas usuarias .

9 . Estabilizar laboralmente al personal de juventud contratado 
en el marco de la Xarxa Jove, con la creación de una línea 
plurianual para los ayuntamientos, para dar continuidad a las 
políticas de juventud puestas en marcha en los últimos años.

10.  Afianzar la Estrategia Valenciana de Migraciones 2021-
2026, promoviendo el objetivo «Desarrollo de un modelo 
social inclusivo y participativo», a través del fomento —vía 
campañas de sensibilización y de información— de la partici-
pación de las personas migrantes en los procesos electorales, 
en el diseño de políticas públicas y el movimiento asociativo, 
con especial énfasis en las mujeres migrantes .

11 .  Promover una oferta de ocio asequible y plural que 
permita a las personas mayores y a los jóvenes disfrutar 
y desarrollarse personalmente en un entorno saludable y 
accesible para todo el mundo .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera o Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz 

Resolución 551/X, sobre la adopción de medidas en 
materia de vivienda y regeneración urbana, aprobada por 
el Pleno de las Corts Valencianes en su sesión de 29 de 
septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 551/X, sobre la adopción 
de medidas en materia de vivienda y regeneración urbana, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en su sesión 
de 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

diversitat funcional, salut mental, infància i dones víctimes 
de violència de gènere .

7 . Consolidar el canvi de model de serveis socials de tercera 
generació afermant els principis de la Llei de serveis socials 
inclusius i continuar desenvolupant  les seues polítiques 
amb eines fonamentals, com són: el decret de tipologies de 
serveis, programes i centres de serveis socials, el lideratge 
públic del Sistema Públic Valencià de Serveis Socials, 
l’atenció centrada en la persona i participada pels usuaris, 
i l’equitat territorial, la historia social única, l’estabilitat 
econòmica del tercer sector i entitats socials. I aplicar, així 
mateix, els aprenentatges de la covid-19 amb nous models 
d’atenció centrats en la persona . 

8. Establir la gratuïtat total del Carnet Jove per a les 
persones usuàries .

9 . Estabilitzar laboralment el personal de joventut contractat en 
el marc de la Xarxa Jove, amb la creació d’una línia plurianual 
per als ajuntaments, per tal de donar continuïtat a les polítiques 
de joventut posades en marxa en els últims anys.

10. Afermar l’Estratègia Valenciana de Migracions 2021-
2026, promovent l’objectiu «Desenvolupament d’un model 
social inclusiu i participatiu», a través del foment —via 
campanyes de sensibilització i d’informació— de la participa-
ció de les persones migrants en els processos electorals, en 
el disseny de polítiques públiques i el moviment associatiu, 
amb especial èmfasi en les dones migrants .

11 . Promoure una oferta d’oci assequible i plural que 
permeta a les persones majors i als joves gaudir i desenvolu-
par-se personalment en un entorn saludable i accessible per 
a tothom .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz   

Resolució 551/X, sobre l’adopció de mesures en matèria 
d’habitatge i regeneració urbana, aprovada pel Ple de les 
Corts Valencianes en la sessió de 29 de setembre de 2022 

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 551/X, sobre l’adopció de 
mesures en matèria d’habitatge i regeneració urbana, 
aprovada pel Ple de les Corts Valencianes en la sessió de 29 
de setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català
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PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en su sesión de 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en 
la Ley 5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la 
adopción de medidas en materia de vivienda y regeneración 
urbana, presentada por los grupos parlamentarios Socialista, 
Compromís y Unides Podem (RE número 61.088).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat a:

1 . Regular y establecer un marco común de actuación 
integral de interés general en los barrios de la Comunitat 
Valenciana para el impulso de políticas de regeneración 
urbana, rehabilitación e inclusión social que garanticen 
eficiencia energética y equidad territorial y social, desde un 
enfoque de desarrollo comunitario, humano y local .

2 . Fortalecer la respuesta a la emergencia residencial con 
nuevas medidas destinadas a dotar de protección a los 
colectivos vulnerables, como, por ejemplo, personas en 
riesgo de exclusión social, jóvenes o mujeres víctimas de 
violencia de género, ante la situación de crisis e incertidum-
bre derivada de la guerra de Ucrania .

3. Continuar impulsando la ampliación del parque público 
mediante el fomento de la adquisición de viviendas, la 
rehabilitación y la promoción de vivienda pública, a través de 
promoción propia, colaboración público-privada y colabora-
ción público-cooperativa.

4. Persistir en la implementación de medidas estructurales 
encaminadas a reducir la pobreza energética en el territorio 
valenciano, por medio de la rehabilitación de edificios y 
viviendas con criterios de eficiencia energética, que reper-
cuta en un uso más sostenible de la energía y, por lo tanto, 
en una reducción en el precio de la factura de la luz .

5 . Fortalecer la colaboración y la coordinación con los 
municipios como actores clave en la implementación de las 
políticas de vivienda, y continuar articulando instrumentos 
de acceso a la vivienda y la rehabilitación específicos para la 
lucha contra el despoblamiento .

6. Fortalecer el apoyo a la actividad económica y la mejora 
de la competitividad y sostenibilidad de los sectores produc-
tivos vinculados al sector de la construcción (productores 
de materiales, constructores, distribuidores, promotores y 
profesionales), promoviendo la generación de conocimiento 
sobre materiales y procesos vinculados a la economía 
circular en el ámbito de la construcción, así como una 
transformación real en términos de digitalización, mediante 
procesos de colaboración público-privada.

7. Incrementar los esfuerzos para garantizar el derecho a 
la vivienda en todas las etapas de la vida para facilitar la 
emancipación entre las generaciones más jóvenes, generar 
programas de convivencia intergeneracionales para combatir 
la soledad no deseada en todas las edades y dotar de más 

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió de 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció 
de mesures en matèria d’habitatge i regeneració urbana, 
presentada pels grups parlamentaris Socialista, Compromís i 
Unides Podem (RE número 61.088).

Finalment, d’acord amb el que hi ha disposat en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat a:

1 . Regular i establir un marc comú d’actuació integral 
d’interès general als barris de la Comunitat Valenciana per 
a l’impuls de polítiques de regeneració urbana, rehabilitació 
i inclusió social que garantisquen eficiència energètica i 
equitat territorial i social, des d’un enfocament de desenvo-
lupament comunitari, humà i local .

2. Enfortir la resposta a l’emergència residencial amb noves 
mesures destinades a dotar de protecció els col·lectius 
vulnerables, com ara persones en risc d’exclusió social, joves 
o dones víctimes de violència de gènere, davant la situació 
de crisi i incertesa derivada de la guerra d’Ucraïna. 

3. Continuar impulsant l’ampliació del parc públic 
mitjançant el foment de l’adquisició d’habitatges, la 
rehabilitació i la promoció d’habitatge públic, a través de 
promoció pròpia, col·laboració publicoprivada i col·laboració 
públicocooperativa.

4. Persistir en la implementació de mesures estructurals 
encaminades a reduir la pobresa energètica al territori 
valencià, per mitjà de la rehabilitació d’edificis i habitatges 
amb criteris d’eficiència energètica, que repercutisca en un 
ús més sostenible de l’energia i, per tant, en una reducció en 
el preu de la factura de la llum .

5. Enfortir la col·laboració i la coordinació amb els municipis 
com a actors clau en la implementació de les polítiques 
d’habitatge, i continuar articulant instruments d’accés a 
l’habitatge i la rehabilitació específics per a la lluita contra el 
despoblament .

6. Enfortir el suport a l’activitat econòmica i la millora de 
la competitivitat i sostenibilitat dels sectors productius 
vinculats al sector de la construcció (productors de mate-
rials, constructors, distribuïdors, promotors i professionals), 
promovent la generació de coneixement sobre materials 
i processos vinculats a l’economia circular en l’àmbit de la 
construcció, com també una transformació real en termes 
de digitalització, mitjançant processos de col·laboració 
publicoprivada .

7. Incrementar els esforços per a garantir el dret a l’habitatge 
en totes les etapes de la vida per a facilitar l’emancipació 
entre les generacions més joves, generar programes de 
convivència intergeneracionals per a combatre la soledat 
no desitjada en totes les edats i dotar de més recursos el 
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recursos al sistema público de atención a la dependencia y 
las infraestructuras sociales .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

Resolución 552/X sobre la adopción de medidas en materia 
de inversiones, modernización y sostenibilidad del turismo, 
despoblamiento y reforma del sistema tributario valenciano, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión 
del día 29 de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 552/X sobre la adopción 
de medidas en materia de inversiones, modernización y 
sostenibilidad del turismo, despoblamiento y reforma del 
sistema tributario valenciano, aprobada por el Pleno de las 
Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de septiembre de 
2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas en materia de inversiones, modernización y 
sostenibilidad del turismo, despoblamiento y reforma del 
sistema tributario valenciano, presentada por los grupos 
parlamentarios Socialista, Compromís y Unides Podem (RE 
número 61.089).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Aumentar los recursos de líneas de ayudas directas para 
grandes inversiones, para poder desarrollar el nuevo modelo 
económico valenciano .

sistema públic d’atenció a la dependència i les infraestructu-
res socials .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz  

Resolució 552/X sobre l’adopció de mesures en matèria 
d’inversions, modernització i sostenibilitat del turisme, 
despoblament i reforma del sistema tributari valencià, 
aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del 
dia 29 de setembre de 2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES 

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 552/X sobre l’adopció de 
mesures en matèria d’inversions, modernització i sostenibili-
tat del turisme, despoblament i reforma del sistema tributari 
valencià, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en la 
sessió del dia 29 de setembre de 2022. 

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió de 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció de 
mesures en matèria d’inversions, modernització i sostenibili-
tat del turisme, despoblament i reforma del sistema tributari 
valencià, presentada pels grups parlamentaris Socialista, 
Compromís i Unides Podem (RE número 61.089). 

Finalment, d’acord amb el que es disposa en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Augmentar els recursos de línies d’ajudes directes per 
a grans inversions, per poder desenvolupar el nou model 
econòmic valencià.
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2. Incrementar el presupuesto del Instituto Valenciano de 
Finanzas para diseñar nuevos instrumentos financieros que 
se adapten a las circunstancias económicas actuales .

3. Reforzar las líneas de financiación bonificada, que inclu-
yen tramos no reembolsables mayores para los proyectos de 
inversión destinados a aumentar la eficiencia energética.

4. Diseñar líneas de financiación a tipo de interés fijo que no 
se vean afectadas por previsibles subidas de tipos a medio 
plazo .

5. Invertir en nuevas placas solares para las cubiertas del 
CA90, el centro logístico y el Archivo Intermedio de Riba-
Roja, así como las cubiertas del parque móvil .

6 . Realizar el seguimiento de la implementación del 
Programa de impulso a la rehabilitación de los edificios 
públicos (PIREP).

7. Fomentar nuevas formas de construcción más eficientes 
energéticamente y reducir al menos el 30 % del consumo de 
energía primaria no renovable en los edificios públicos.

8 . Impulsar la modernización y la sostenibilidad de los 
destinos turísticos valencianos, diversificando y ampliando la 
oferta, en el marco de la tercera convocatoria de los planes 
de sostenibilidad turística en destino (PSTD) de los fondos 
europeos Next Generation.

9 . Impulsar el convenio marco entre la Generalitat 
Valenciana y la Sociedad Estatal Correos y Telégrafos, con el 
fin de hacer llegar los servicios básicos más esenciales a los 
municipios rurales en riesgo de despoblamiento que forman 
parte de la Agenda Avant, a través de la consolidación de la 
red de carteros y oficinas rurales. 

10.  Impulsar el convenio con la Federación Valenciana 
de Municipios y Provincias para extender los servicios de 
la oficina de lucha contra el despoblamiento que permita 
el desarrollo completo de programas específicos para el 
territorio, ayudas, asesoramiento y colaboración en materia 
de despoblamiento .

11.  Incrementar los esfuerzos para dar continuidad a la Gira 
Avant a partir de la colaboración entre la administración y las 
entidades más representativas de la Comunitat Valenciana, 
a fin de desarrollar y consolidar un programa extenso de 
actividades deportivas y culturales que permitan dinamizar 
social y económicamente los municipios y las zonas valencia-
nas con riesgo de despoblamiento . 

12 .  Reforzar y seguir desarrollando un sistema equilibrado 
de incentivos, subvenciones, bonificaciones e instrumentos 
fiscales específicos para personas físicas y jurídicas que 
permitan luchar contra el despoblamiento, estimular y 
dinamizar social y económicamente el territorio deprimido, 
garantizar las condiciones más esenciales para el desarrollo 
de proyectos de vida autónomos, consolidar los servicios 
públicos esenciales y asegurar las inversiones e infraestruc-
turas necesarias .

13. Continuar mejorando la progresividad y redistribución 
del sistema tributario valenciano, a través de una nueva 
reforma fiscal que beneficie a las familias con rentas 
medianas y bajas, y con más contribución de las rentas altas, 

2. Incrementar el pressupost de l’Institut Valencià de 
Finances per a dissenyar nous instruments financers que 
s’adapten a les circumstàncies econòmiques actuals.

3. Reforçar les línies de finançament bonificat, que inclouen 
trams no reemborsables majors per als projectes d’inversió 
destinats a augmentar l’eficiència energètica.

4. Dissenyar línies de finançament a tipus d’interès fix que 
no es vegen afectades per previsibles pujades de tipus a 
mitjan termini .

5. Invertir en noves plaques solars per a les cobertes del 
CA90, el centre logístic i l’Arxiu Intermedi de Riba-Roja, com 
també les cobertes del parc mòbil.

6 . Realitzar el seguiment de la implementació del Programa 
d’impuls a la rehabilitació dels edificis públics (PIREP). 

7. Fomentar noves formes de construcció més eficients 
energèticament i reduir almenys el 30 % del consum 
d’energia primària no renovable als edificis públics.

8 . Impulsar la modernització i la sostenibilitat de les 
destinacions turístiques valencianes, diversificant i ampliant 
l’oferta, en el marc de la tercera convocatòria dels plans 
de sostenibilitat turística en destinació (PSTD) dels fons 
europeus Next Generation.

9 . Impulsar el conveni marc entre la Generalitat Valenciana 
i la Societat Estatal Correos y Telégrafos, amb la finalitat de 
fer arribar els serveis bàsics més essencials als municipis 
rurals en risc de despoblament que formen part de l’Agenda 
Avant, a través de la consolidació de la xarxa de carters i 
oficines rurals. 

10. Impulsar el conveni amb la Federació Valenciana 
de Municipis i Províncies per a estendre els serveis de 
l’oficina de lluita contra el despoblament que permeta el 
desenvolupament complet de programes específics per al 
territori, ajudes, assessorament i col·laboració en matèria de 
despoblament .

11. Incrementar els esforços per a donar continuïtat a la Gira 
Avant a partir de la col·laboració entre l’administració i les 
entitats més representatives de la Comunitat Valenciana, a fi 
de desenvolupar i consolidar un programa extens d’activitats 
esportives i culturals que permeten dinamitzar socialment 
i econòmicament els municipis i les zones valencianes amb 
risc de despoblament .  

12. Reforçar i seguir desenvolupant un sistema equilibrat 
d’incentius, subvencions, bonificacions i instruments fiscals 
específics per a persones físiques i jurídiques que permeten 
lluitar contra el despoblament, estimular i dinamitzar 
socialment i econòmicament el territori deprimit, garantir 
les condicions més essencials per al desenvolupament de 
projectes de vida autònoms, consolidar els serveis públics 
essencials i assegurar les inversions i infraestructures 
necessàries .

13. Continuar millorant la progressivitat i redistribució del 
sistema tributari valencià, a través d’una nova reforma fiscal 
que beneficie les famílies amb rendes mitjanes i baixes, i 
amb més contribució de les rendes altes, per a suportar la 
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para soportar la carga derivada de la situación inflacionista, 
como consecuencia de los precios de la energía . 

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz 

Resolución 553/X sobre la adopción de medidas en materia 
de función pública, justicia y administración local, aprobada 
por el Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 
de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 553/X sobre la adopción de 
medidas en materia de función pública, justicia y administra-
ción local, aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes, 
en la sesión del día 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

 
PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas en materia de función pública, justicia y admi-
nistración local, presentada por los grupos parlamentarios 
Socialista, Compromís y Unides Podem (RE número 61.090).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Aprobar la normativa reguladora que hará obligatoria 
la evaluación del rendimiento del personal funcionario 
al servicio de la Generalitat Valenciana, a través de un 
procedimiento reglado, fiable y transparente, de valoración 
y calificación anual, que supondrá la dinamización en el 
funcionamiento de la administración pública .

2. Poner en funcionamiento el canal confidencial de presen-
tación de denuncias de la Generalitat, un canal telemático 
seguro para la transmisión de información sobre posibles 
irregularidades o malas prácticas en el funcionamiento 
de la administración del Consell y de su sector público 

càrrega derivada de la situació inflacionista, com a conse-
qüència dels preus de l’energia. 

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz   

Resolució 553/X sobre l’adopció de mesures en matèria 
de funció pública, justícia i administració local, aprovada 
pel Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES 

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 553/X sobre l’adopció de 
mesures en matèria de funció pública, justícia i administració 
local, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en la sessió 
del dia 29 de setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

 
PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció de 
mesures en matèria de funció pública, justícia i administració 
local, presentada pels grups parlamentaris Socialista, 
Compromís i Unides Podem (RE número 61.090).

Finalment, d’acord amb el que es disposa en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Aprovar la normativa reguladora que farà obligatòria 
l’avaluació del rendiment del personal funcionari al servei 
de la Generalitat Valenciana, a través d’un procediment 
reglat, fiable i transparent, de valoració i qualificació anual, 
que suposarà la dinamització en el funcionament de 
l’administració pública .

2. Posar en funcionament el canal confidencial de presen-
tació de denúncies de la Generalitat, un canal telemàtic 
segur per a la transmissió d’informació sobre possibles 
irregularitats o males pràctiques en el funcionament 
de l’administració del Consell i del seu sector públic 
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instrumental . Esto supondrá un refuerzo que adquirirá 
especial relevancia en el contexto actual de ejecución de 
proyectos públicos cofinanciados por fondos europeos.

3. Avanzar en la digitalización de la administración pública 
sin dejar atrás a ninguna persona y compatibilidad de avance 
tecnológico con el derecho al acceso a la información 
pública de la ciudadanía .

4. Continuar incrementando los esfuerzos para facilitar el 
acceso a la justicia gratuita, especialmente en situaciones de 
desahucio y emergencia energética, estudiando formas para 
ampliar los proyectos de acceso a la justicia de la ciudadanía en 
la actual situación de crisis energética y residencial y adecuando 
las partidas para la garantía efectiva de los derechos básicos. 

5. Reforzar y dar continuidad a los mecanismos de 
colaboración técnica y financiera entre la Generalitat y 
los ayuntamientos para elaborar e implantar los planes de 
emergencia locales . 

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz 

Resolución 554/X, sobre la adopción de medidas en 
materia de educación, cultura y deporte, aprobada por 
el Pleno de las Corts Valencianes en su sesión de 29 de 
septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 554/X, sobre la adopción 
de medidas en materia de educación, cultura y deporte, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en su sesión 
de 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

 
PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en su sesión de 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas en materia de educación, cultura y deporte, 
presentada por los grupos parlamentarios Socialista, 
Compromís y Unides Podem (RE número 61.091).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

instrumental. Això suposarà un reforç que adquirirà especial 
rellevància en el context actual d’execució de projectes 
públics cofinançats per fons europeus.

3. Avançar en la digitalització de l’administració pública 
sense deixar enrere cap persona i compatibilitat d’avanç 
tecnològic amb el dret a l’accés a la informació pública de la 
ciutadania .

4. Continuar incrementant els esforços per a facilitar 
l’accés a la justícia gratuïta, especialment en situacions de 
desnonament i emergència energètica, estudiant formes per 
ampliar els projectes d’accés a la justícia de la ciutadania en 
l’actual situació de crisi energètica i residencial i adequant 
les partides per a la garantia efectiva dels drets bàsics. 

5. Reforçar i donar continuïtat als mecanismes de 
col·laboració tècnica i financera entre la Generalitat 
i els ajuntaments per a elaborar i implantar els plans 
d’emergència locals . 

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz   

Resolució 554/X, sobre l’adopció de mesures en matèria 
d’educació, cultura i esport, aprovada pel Ple de les Corts 
Valencianes en la sessió de 29 de setembre de 2022 

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 554/X, sobre l’adopció de 
mesures en matèria d’educació, cultura i esport, aprovada 
pel Ple de les Corts Valencianes en la sessió de 29 de 
setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

 
PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió de 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció de 
mesures en matèria d’educació, cultura i esport, presentada 
pels grups parlamentaris Socialista, Compromís i Unides 
Podem (RE número 61.091).

Finalment, d’acord amb el que hi ha disposat en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:
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RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Avanzar en la gratuidad de la escolarización infantil 1-2 
años con un aumento del presupuesto del bono infantil 
no inferior al 15 % actual y extender la red de centros de 
educación infantil de la Generalitat.

2. Desarrollar un plan educativo, cultural y social para la 
mejora de las condiciones de vida de familias, alumnado, 
vecinos y vecinas en su conjunto de zonas declaradas zona 
catastrófica a causa de catástrofes naturales.

3. Implementar un plan de choque multidisciplinario en el 
ámbito educativo para combatir las conductas violentas 
y que alteren la convivencia del alumnado en el espacio 
escolar y fuera de los centros .

4 . Mantener los precios del comedor escolar a pesar de la 
inflación, incrementar los recursos destinados a las becas de 
comedor y potenciar el uso de alimentos de kilómetro cero 
en los comedores escolares .

5. Continuar fortaleciendo los mecanismos de trabajo conjunto 
entre los departamentos responsables de educación y sanidad 
para impulsar medidas con relación a la salud mental y emocio-
nal en la infancia y la adolescencia en el sistema educativo.

6. Seguir trabajando para garantizar una oferta educativa 
asequible y de calidad para la formación de la población en 
cualquier edad, creando espacios de encuentro intergenera-
cional en el entorno educativo.

7. Incrementar la dotación presupuestaria relativa a las 
becas de transporte para la formación profesional .

8. Estrechar las relaciones entre el mundo educativo y el 
cultural para traspasar fronteras entre ellos .

9 . Crear una fonoteca de música popular valenciana que 
permita poner al alcance de la ciudadanía los fondos de la 
Fonoteca de Materiales de la Generalitat, en formato abierto, 
gratuito, descargable y accesible, así como continuar con la 
digitalización de materiales y unificar archivos etnomusicales 
deslocalizados en diferentes instituciones y fondos.

10. Apostar por campañas comunicativas que promocionen 
el patrimonio cultural valenciano material e inmaterial y 
estimulen el consumo de cultura.

11. Seguir impulsando campañas y políticas públicas de 
fomento de la práctica deportiva entre la población valen-
ciana como método de promoción de los hábitos de vida 
saludables y para la promoción de un envejecimiento activo.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Avançar en la gratuïtat de l’escolarització infantil 1-2 anys 
amb un augment del pressupost del bo infantil no inferior al 
15 % actual i estendre la xarxa de centres d’educació infantil 
de la Generalitat .

2. Desenvolupar un pla educatiu, cultural i social per a 
la millora de les condicions de vida de famílies, alumnat, 
veïns i veïnes en el seu conjunt de zones declarades zona 
catastròfica a causa de catàstrofes naturals.

3. Implementar un pla de xoc multidisciplinari en l’àmbit 
educatiu per combatre les conductes violentes i que alteren 
la convivència de l’alumnat a l’espai escolar i fora dels 
centres .

4 . Mantenir els preus del menjador escolar malgrat la 
inflació, incrementar els recursos destinats a les beques de 
menjador i potenciar l’ús d’aliments de quilòmetre zero als 
menjadors escolars .

5. Continuar enfortint els mecanismes de treball conjunt 
entre els departaments responsables d’educació i sanitat per 
a impulsar mesures amb relació a la salut mental i emocional 
en la infància i l’adolescència en el sistema educatiu.

6. Continuar treballant per a garantir una oferta educativa 
assequible i de qualitat per a la formació de la població a 
qualsevol edat, creant espais de trobada intergeneracional 
en l’entorn educatiu.

7. Incrementar la dotació pressupostària relativa a les 
beques de transport per a la formació professional .

8. Estrènyer les relacions entre el món educatiu i el cultural 
per a traspassar fronteres entre aquests .

9 . Crear una fonoteca de música popular valenciana que 
permeta posar a l’abast de la ciutadania els fons de la 
Fonoteca de Materials de la Generalitat, en format obert, 
gratuït, descarregable i accessible, com també continuar 
la digitalització de materials i unificar arxius etnomusicals 
deslocalitzats en diferents institucions i fons.

10. Apostar per campanyes comunicatives que promocionen 
el patrimoni cultural valencià material i immaterial i estimu-
len el consum de cultura .

11. Continuar impulsant campanyes i polítiques públiques 
de foment de la pràctica esportiva entre la població 
valenciana com a mètode de promoció dels hàbits de vida 
saludables i per a la promoció d’un envelliment actiu.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz  
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Resolución 555/X sobre la reversión de las concesiones 
de los departamentos de salud de Dénia y Manises y la 
adopción de medidas en materia de atención sanitaria 
y sanidad pública, aprobada por el Pleno de las Corts 
Valencianes, en la sesión del día 29 de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 555/X sobre la reversión 
de las concesiones de los departamentos de salud de Dénia 
y Manises y la adopción de medidas en materia de atención 
sanitaria y sanidad pública, aprobada por el Pleno de las Corts 
Valencianes, en la sesión del día 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la reversión 
de las concesiones de los departamentos de salud de Dénia 
y Manises y la adopción de medidas en materia de atención 
sanitaria y sanidad pública, presentada por los grupos 
parlamentarios Socialista, Compromís y Unides Podem (RE 
número 61.092).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1 . Iniciar la reversión de los departamentos de salud de 
Dénia y Manises (2024), a medida que finalicen las concesio-
nes, y recuperar así los servicios públicos privatizados.

2. Apoyar el Plan de infraestructuras sanitarias 2021-2023 
(Créixer +), ampliarlo con la inclusión de recursos proceden-
tes de fondos del Estado y de la Unión Europea, como el 
Programa de impulso a la rehabilitación de edificios públicos 
o los fondos Feder, e incluir en todas las nuevas infraes-
tructuras y proyectos de reforma criterios de eficiencia 
energética y sostenibilidad.

3. Impulsar el Plan Òptima para la reducción de listas de 
espera de consultas y técnicas, a través de la codificación 
y el uso de catálogos que permitan la normalización y la 
estandarización de pruebas y la resolución de problemas 
detectados en la integración de diferentes sistemas de 
información, así como la simplificación de procedimientos, 
mejorando de este modo el acceso a la información de los 
y las pacientes en cuanto a la situación dentro de la lista de 
espera .

Resolució 555/X sobre la reversió de les concessions dels 
departaments de salut de Dénia i Manises i l’adopció de 
mesures en matèria d’atenció sanitària i sanitat pública, 
aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del 
dia 29 de setembre de 2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES 

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 555/X sobre la reversió de les 
concessions dels departaments de salut de Dénia i Manises i 
l’adopció de mesures en matèria d’atenció sanitària i sanitat 
pública, aprovada pel Ple de les Corts Valencianes, en la 
sessió del dia 29 de setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre la reversió 
de les concessions dels departaments de salut de Dénia i 
Manises i l’adopció de mesures en matèria d’atenció sani-
tària i sanitat pública, presentada pels grups parlamentaris 
Socialista, Compromís i Unides Podem (RE número 61.092).

 
Finalment, d’acord amb el que es disposa en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1 . Iniciar la reversió dels departaments de salut de Dénia i 
Manises (2024), a mesura que finalitzen les concessions, i 
recuperar així els serveis públics privatitzats.

3. Donar suport al Pla d’infraestructures sanitàries 2021-
2023 (Créixer +), ampliar-lo amb la inclusió de recursos 
procedents de fons de l’Estat i de la Unió Europea, com el 
Programa d’impuls a la rehabilitació d’edificis públics o els 
fons Feder, i incloure en totes les noves infraestructures 
i projectes de reforma criteris d’eficiència energètica i 
sostenibilitat .

3. Impulsar el Pla Òptima per a la reducció de llistes d’espera 
de consultes i tècniques, a través de la codificació i l’ús de 
catàlegs que permeten la normalització i l’estandardització 
de proves i la resolució de problemes detectats en la 
integració de diferents sistemes d’informació, com també la 
simplificació de procediments, millorant d’aquesta manera 
l’accés a la informació dels i les pacients quant a la situació 
dins de la llista d’espera . 
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4 . Renovar los equipos de tecnología del sistema de atención 
primaria destinados a mejorar la capacidad de diagnóstico y 
tratamiento de la sanidad pública valenciana, bajo un criterio 
de equidad entre todos los departamentos de salud .

5. Ampliar la perspectiva comunitaria en la atención 
primaria, mejorar la coordinación, aumentar la presencia 
en otros espacios como el sociosanitario o el educativo, 
mejorar la asistencia sanitaria y poner especial atención en la 
promoción y la prevención de la salud .

6. Continuar aumentando y consolidando las plantillas de 
profesionales, especialmente las de atención primaria, y 
continuar con el esfuerzo realizado para reducir las listas de 
espera, priorizando el refuerzo de las plantillas de aquellas 
áreas más afectadas por la demora, la atención con recursos 
propios de la Conselleria de Sanidad (autoconcierto) y la 
disminución progresiva del plan de choque .

7. Desarrollar el Plan de acción de salud mental (2023-
2026), en función de las propuestas extraídas de la 
convención ciudadana, poniendo especial atención en la 
prevención y garantizando una atención continuada para 
los y las pacientes. Para ello, han de destinarse recursos 
a promover y coordinar, desde todos los ámbitos y los 
estamentos, la atención a la salud mental de la población 
(centros escolares y educativos, espacios sociosanitarios 
y socioeducativos, etcétera), hasta conseguir las tasas de 
profesionales por 100.000 habitantes que recomiendan los 
organismos internacionales .

8. Ampliar las cribas poblacionales y continuar impulsando el 
trabajo de prevención y promoción de la salud, coordinando 
la atención sanitaria y la salud pública, incluido el ámbito 
municipal .

9. Implementar prácticas, protocolos y técnicas que velen 
para continuar la humanización del sistema sanitario, 
especialmente en los tratamientos paliativos, de personas 
mayores y obstetricia .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

Resolución 556/X, sobre la adopción de medidas en materia 
de industria, energía y programas de fomento del empleo y 
la formación para la juventud, aprobada por el Pleno de las 
Corts Valencianes en su sesión de 29 de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 556/X, sobre la adopción 
de medidas en materia de industria, energía y programas 
de fomento del empleo y la formación para la juventud, 

4 . Renovar els equips de tecnologia del sistema d’atenció 
primària destinats a millorar la capacitat de diagnòstic i 
tractament de la sanitat pública valenciana, sota un criteri 
d’equitat entre tots els departaments de salut .

5. Ampliar la perspectiva comunitària en l’atenció primària, 
millorar la coordinació, augmentar la presència en altres 
espais com el sociosanitari o l’educatiu, millorar l’assistència 
sanitària i posar especial atenció en la promoció i la preven-
ció de la salut .

6. Continuar augmentant i consolidant les plantilles de 
professionals, especialment les d’atenció primària, i conti-
nuar amb l’esforç realitzat per a reduir les llistes d’espera, 
prioritzant el reforç de les plantilles d’aquelles àrees més 
afectades per la demora, l’atenció amb recursos propis 
de la Conselleria de Sanitat (autoconcert) i la disminució 
progressiva del pla de xoc.

7. Desenvolupar el Pla d’acció de salut mental (2023-2026) 
sobre la base de les propostes extretes de la convenció 
ciutadana, posant especial atenció en la prevenció i 
garantint una atenció continuada per als i les pacients. Per a 
això han de destinar-se recursos a promoure i coordinar, des 
de tots els àmbits i els estaments, l’atenció a la salut mental 
de la població (centres escolars i educatius, espais sociosa-
nitaris i socioeducatius, etcètera), fins a aconseguir les taxes 
de professionals per 100.000 habitants que recomanen els 
organismes internacionals . 

8. Ampliar els cribratges poblacionals i continuar impulsant 
el treball de prevenció i promoció de la salut, coordinant 
l’atenció sanitària i la salut pública, incloent-hi l’àmbit 
municipal .

9. Implementar pràctiques, protocols i tècniques que vetlen 
per continuar la humanització del sistema sanitari, espe-
cialment en els tractaments pal·liatius, de persones majors i 
obstetrícia .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz   

Resolució 556/X, sobre l’adopció de mesures en matèria 
d’indústria, energia i programes de foment de l’ocupació i 
la formació per a la joventut, aprovada pel Ple de les Corts 
Valencianes en la sessió de 29 de setembre de 2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 556/X, sobre l’adopció 
de mesures en matèria d’indústria, energia i programes 
de foment de l’ocupació i la formació per a la joventut, 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38738

aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en su sesión 
de 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en su sesión de 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas en materia de industria, energía y programas 
de fomento del empleo y la formación para la juventud, 
presentada por los grupos parlamentarios Socialista, 
Compromís y Unides Podem (RE número 61.093).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Continuar impulsando la industria valenciana a través de 
la mejora y la modernización de las áreas industriales, la digi-
talización de las empresas y su internacionalización. Además, 
promover la colaboración con los institutos tecnológicos 
para transferir conocimiento, innovación y tecnología a las 
pymes valencianas y a los sectores industriales tradicionales .

2. Fomentar que las ayudas destinadas al tejido empresarial, 
y concretamente aquellas a las grandes empresas que desa-
rrollen su actividad en el territorio valenciano, no se realicen 
a fondo perdido, sino que la inversión realizada se traduzca 
en accionariado asumido por la Generalitat Valenciana .

3 . Impulsar medidas con un punto de vista medioambiental 
que contrarresten la grave crisis energética para que sectores 
estratégicos y motores de la industria valenciana, como, por 
ejemplo, el azulejo, el calzado y el automóvil, entre otros, 
minimicen las consecuencias adversas que les afectan .

4. Continuar promoviendo el autoconsumo y las comunidades 
energéticas locales para favorecer la transición energética, 
poniendo a la ciudadanía como base de un sistema energético 
democrático, distribuido, participativo y de proximidad.

5. Impulsar las cooperativas energéticas en el territorio 
valenciano para lograr una soberanía energética mediante el 
fomento de ayudas económicas dirigidas a este objetivo.

6. Crear la Agencia Valenciana de la Energía para crear 
y participar en sociedades mercantiles con el objetivo 
de comercializar la energía eléctrica en régimen de libre 
competencia y gestionar la venta de excedentes energéticos 
de instalaciones de autoconsumo y de la energía generada 
por proyectos de iniciativa pública, con el fin de facilitar 
un acceso asequible a la energía por parte de las pymes 

aprovada pel Ple de les Corts Valencianes en la sessió de 29 
de setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió de 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció 
de mesures en matèria d’indústria, energia i programes de 
foment de l’ocupació i la formació per a la joventut, presen-
tada pels grups parlamentaris Socialista, Compromís i Unides 
Podem (RE número 61.093).

Finalment, d’acord amb el que hi ha disposat en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Continuar impulsant la indústria valenciana a través de la 
millora i la modernització de les àrees industrials, la digitalit-
zació de les empreses i la seua internacionalització. A més, 
promoure la col·laboració amb els instituts tecnològics per 
a transferir coneixement, innovació i tecnologia a les pimes 
valencianes i als sectors industrials tradicionals .

2. Fomentar que les ajudes destinades al teixit empresarial, 
i concretament aquelles a les grans empreses que desenvo-
lupen la seua activitat al territori valencià, no es realitzen a 
fons perdut, sinó que la inversió realitzada es traduïsca en 
accionariat assumit per la Generalitat Valenciana .

3 . Impulsar mesures amb un punt de vista mediambiental 
que contraresten la greu crisi energètica per tal que sectors 
estratègics i motors de la indústria valenciana, com ara el 
taulell, el calçat i l’automòbil, entre altres, minimitzen les 
conseqüències adverses que els afecten.

4. Continuar promovent l’autoconsum i les comunitats 
energètiques locals per afavorir la transició energètica, 
posant a la ciutadania com a base d’un sistema energètic 
democràtic, distribuït, participatiu i de proximitat.

5. Impulsar les cooperatives energètiques al territori valencià 
per tal d’assolir una sobirania energètica mitjançant el 
foment d’ajudes econòmiques adreçades a aquest objectiu.

6. Crear l’Agència Valenciana de l’Energia per a crear i 
participar en societats mercantils amb l’objectiu de comer-
cialitzar l’energia elèctrica en règim de lliure competència 
i gestionar la venda d’excedents energètics d’instal·lacions 
d’autoconsum i de l’energia generada per projectes 
d’iniciativa pública, amb la finalitat de facilitar un accés 
assequible a l’energia per part de les pimes i les famílies 
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y las familias valencianas, especialmente las que están en 
situación de vulnerabilidad .

7 . Seguir profundizando en programas de empleo que den 
respuesta a las necesidades de los sectores productivos 
y de los ayuntamientos con perspectiva joven, de género, 
incluidos aquellos colectivos vulnerables.

8 . Seguir impulsando la implementación de programas de 
formación en silvicultura desde entidades locales dirigidos 
al desarrollo de tareas de prevención de incendios, así 
como tareas de prevención dirigidas a otros fenómenos 
meteorológicos que tienen incidencia directa en el territorio 
valenciano .

9. Continuar fomentando ayudas para reforzar la jornada 
laboral de 32 horas semanales, evaluando la implementación 
de las subvencionas que recientemente se han gestionado 
para aumentar la participación de los diferentes actores 
sociales .

10. Impulsar el trabajo digno y de calidad para las personas 
jóvenes, de forma que permita garantizar la viabilidad del 
sistema público de pensiones y convertir la conciliación 
entre la vida laboral y personal en una realidad que libere a 
las personas mayores de la carga moral de los cuidados .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

Resolución 557/X, sobre la adopción de medidas para la 
mitigación del cambio climático y la concienciación de la 
emergencia climática en materia de agua, prevención de 
incendios, agricultura y ganadería, aprobada por el Pleno de 
las Corts Valencianes en la sesión del día 29 de septiembre 
de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 557/X, sobre la adopción 
de medidas para la mitigación del cambio climático y la 
concienciación de la emergencia climática en materia de 
agua, prevención de incendios, agricultura y ganadería, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en la sesión 
del día 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

valencianes, especialment les que estan en situació de 
vulnerabilitat .

7. Continuar aprofundint en programes d’ocupació que 
donen resposta a les necessitats dels sectors productius i 
dels ajuntaments amb perspectiva jove, de gènere, inclosos 
aquells col·lectius vulnerables.

8. Continuar impulsant la implementació de programes de 
formació en silvicultura des d’entitats locals adreçats al 
desenvolupament de tasques de prevenció d’incendis, com 
també tasques de prevenció dirigides a altres fenòmens 
meteorològics que tenen incidència directa al territori 
valencià .

9. Continuar fomentant ajudes per a reforçar la jornada 
laboral de 32 hores setmanals, avaluant la implementació 
de les subvenciones que recentment s’han gestionat per tal 
d’augmentar la participació dels diferents actors socials.

 
10. Impulsar el treball digne i de qualitat per a les persones 
joves, de manera que permeta garantir la viabilitat del 
sistema públic de pensions i convertir la conciliació entre 
la vida laboral i personal en una realitat que allibere les 
persones majors de la càrrega moral de les cures .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz  

Resolució 557/X, sobre l’adopció de mesures per a 
la mitigació del canvi climàtic i la conscienciació de 
l’emergència climàtica en matèria d’aigua, prevenció 
d’incendis, agricultura i ramaderia, aprovada pel Ple de les 
Corts Valencianes en la sessió del dia 29 de setembre de 
2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES 

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 557/X, sobre l’adopció de 
mesures per a la mitigació del canvi climàtic i la consciencia-
ció de l’emergència climàtica en matèria d’aigua, prevenció 
d’incendis, agricultura i ramaderia, aprovada pel Ple de les 
Corts Valencianes en la sessió del dia 29 de setembre de 
2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català
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PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas para la mitigación del cambio climático y la 
concienciación de la emergencia climática en materia de 
agua, prevención de incendios, agricultura y ganadería, 
presentada por los grupos parlamentarios Socialista, 
Compromís y Unides Podem (RE número 61.094).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1 . Fortalecer los servicios y los recursos públicos y la colabora-
ción con el resto de administraciones públicas en materia de 
mitigación del cambio climático y adaptación frente a sus efectos 
adversos en el territorio valenciano, en particular, para impulsar 
el autoconsumo individual y compartido de energías renovables, 
la instalación de energías renovables vinculadas a la depuración 
de las aguas residuales, la generación de los servicios ambienta-
les de los ecosistemas terrestres y acuáticos, de la biodiversidad 
y de la capacidad de fijación de carbono de los suelos.

2. Continuar abordando la planificación autonómica de 
infraestructuras y estándares de calidad de los servicios 
públicos de abastecimiento, saneamiento, depuración y 
reutilización de agua urbana, con la participación de la sociedad 
civil y en colaboración con el resto de administraciones públicas 
competentes en materia de agua y ciclo urbano del agua .

3 . Crear un fondo de cooperación forestal a través del cual 
se asigne una dotación presupuestaria a cada ayuntamiento, 
en función de la superficie forestal y de los espacios 
naturales protegidos a su término municipal, destinada 
a la ejecución de los planes de prevención de incendios 
forestales municipales y alternativas al fuego.

4. Reforzar los medios materiales y humanos destinados al 
Servicio de Vigilancia Preventiva, a las brigadas de mante-
nimiento de infraestructura y a fortalecer las actuaciones en 
materia de prevención de incendios forestales .

5 . Impulsar la recuperación de bancales en zonas forestales y 
el uso agrícola y ganadero en los terrenos que los planes de 
prevención de incendios forestales municipales marcan como 
estratégicos para la configuración de mosaicos agroforestales, e 
implementar el pago por servicios ambientales a la agricultura, 
ganadería y silvicultura sostenibles que se hacen en zonas 
estratégicas para la prevención de incendios y que avanzan hacia 
la producción de paisajes en mosaico y cortafuegos naturales .

6. Reforzar los medios materiales y humanos destinados a la 
mejora de la sanidad vegetal para trabajar en el control y la 
erradicación de plagas, a las ayudas en materia de seguros 
agrarios y frente a daños ocasionados por plagas y fenómenos 
climatológicos extremos, así como diseñar y poner en marcha un 
plan para combatir la proliferación de fauna salvaje que ocasiona 
daños graves en las explotaciones agrícolas y ganaderas.

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció de 
mesures per a la mitigació del canvi climàtic i la consciencia-
ció de l’emergència climàtica en matèria d’aigua, prevenció 
d’incendis, agricultura i ramaderia, presentada pels grups 
parlamentaris Socialista, Compromís i Unides Podem (RE 
número 61.094).

Finalment, d’acord amb el que es disposa en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Enfortir els serveis i els recursos públics i la col·laboració 
amb la resta d’administracions públiques en matèria de 
mitigació del canvi climàtic i adaptació enfront dels seus 
efectes adversos en el territori valencià, en particular, per 
a impulsar l’autoconsum individual i compartit d’energies 
renovables, la instal·lació d’energies renovables vinculades a 
la depuració de les aigües residuals, la generació dels serveis 
ambientals dels ecosistemes terrestres i aquàtics, de la 
biodiversitat i de la capacitat de fixació de carboni dels sòls.

2. Continuar abordant la planificació autonòmica 
d’infraestructures i estàndards de qualitat dels serveis 
públics d’abastiment, sanejament, depuració i reutilització 
d’aigua urbana, amb la participació de la societat civil i 
en col·laboració amb la resta d’administracions públiques 
competents en matèria d’aigua i cicle urbà de l’aigua .

3 . Crear un fons de cooperació forestal a través del qual 
s’assigne una dotació pressupostària a cada ajuntament, en 
funció de la superfície forestal i dels espais naturals prote-
gits al seu terme municipal, destinada a l’execució dels plans 
de prevenció d’incendis forestals municipals i alternatives al 
foc .

4. Reforçar els mitjans materials i humans destinats al Servei 
de Vigilància Preventiva, a les brigades de manteniment 
d’infraestructura i a enfortir les actuacions en matèria de 
prevenció d’incendis forestals .

5 . Impulsar la recuperació de bancals en zones forestals i l’ús 
agrícola i ramader en els terrenys que els plans de prevenció 
d’incendis forestals municipals marquen com a estratègics 
per a la configuració de mosaics agroforestals, i implementar 
el pagament per serveis ambientals a l’agricultura, ramaderia 
i silvicultura sostenibles que es fan en zones estratègiques 
per a la prevenció d’incendis i que avancen cap a la produc-
ció de paisatges en mosaic i tallafocs naturals .

6. Reforçar els mitjans materials i humans destinats a la millora 
de la sanitat vegetal per treballar en el control i l’erradicació 
de plagues, a les ajudes en matèria d’assegurances agràries i 
enfront de danys ocasionats per plagues i fenòmens climato-
lògics extrems, com també dissenyar i posar en marxa un pla 
per a combatre la proliferació de fauna salvatge que ocasiona 
danys greus en les explotacions agrícoles i ramaderes.
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7. Aumentar los esfuerzos para limitar la polinización 
cruzada entre plantaciones de cítricos y para promover 
la reestructuración y reconversión varietal y los cultivos 
adaptados al cambio climático.

8. Continuar incrementando las capacidades y recursos para 
la investigación y la transferencia de conocimiento del IVIA, 
ampliar las inversiones y los recursos para la formación del 
sector agrario en materia de reducción de la contaminación 
e incremento de la eficiencia y del ahorro de agua, de ener-
gía, de fertilizantes y de fitosanitarios, potenciar la produc-
ción y el uso de energías renovables en las explotaciones 
agrarias para autoconsumo y consumo de proximidad, así 
como desarrollar la figura del agente dinamizador, publicar 
el mapa agrario y aumentar los recursos para las actuaciones 
de mejora de estructuras agrarias .

9 . Reforzar las ayudas a inversiones en infraestructuras 
y mejora de la competitividad ganadera encaminadas a 
impulsar la ganadería extensiva y su comercialización, desa-
rrollar el reglamento para mataderos en las explotaciones 
y fomentar la instalación de mataderos de baja capacidad y 
mataderos móviles .

10. Continuar fortaleciendo la producción ecológica y sus 
canales de venta, así como los servicios de la administración 
autonómica para su promoción .

11. Continuar impulsando y consolidando la Agencia Valenciana 
de Información y Control de Alimentos, incorporando una línea 
específica para la promoción interna y externa de los cítricos 
valencianos amparados por la indicación geográfica protegida 
Cítricos Valencianos, otros productos agrarios empleados en 
marcas de calidad de la Comunitat Valenciana y de los productos 
de ganadería extensiva, así como fomentar la compra pública 
y los canales cortos de comercialización de los productos del 
sector primario valenciano y, con el objetivo de paliar los efectos 
combinados de la subida de los costes de producción y de la 
elevación de los tipos de interés, crear un fondo específico de 
ayudas directas al sector primario valenciano .

12 . Estudiar la posibilidad de declarar más reservas marinas 
de pesca para mejorar los beneficios del sector pesquero, 
impulsando el estudio de la mejora de las artes de pesca 
para compatibilizar la rentabilidad del sector y la protección 
de los recursos pesqueros, así como desarrollar el nuevo 
Fondo Marítimo Pesquero y Acuícola para mejorar la 
capacidad competitiva y la sostenibilidad de los sectores 
pesqueros y acuícolas valencianos .

13. Desarrollar una campaña para dar a conocer y continuar 
combatiendo la emergencia climática y cuidar el planeta, 
entendiendo esta tarea como una responsabilidad compar-
tida entre generaciones.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

7. Augmentar els esforços per limitar la pol·linització 
encreuada entre plantacions de cítrics i per promoure la 
reestructuració i reconversió varietal i els cultius adaptats al 
canvi climàtic.

8. Continuar incrementant les capacitats i recursos per a 
la investigació i la transferència de coneixement de l’IVIA, 
ampliar les inversions i els recursos per a la formació del 
sector agrari en matèria de reducció de la contaminació i 
increment de l’eficiència i de l’estalvi d’aigua, d’energia, de 
fertilitzants i de fitosanitaris, potenciar la producció i l’ús 
d’energies renovables en les explotacions agràries per a 
autoconsum i consum de proximitat, com també desenvolu-
par la figura de l’agent dinamitzador, publicar el mapa agrari 
i augmentar els recursos per a les actuacions de millora 
d’estructures agràries .

9. Reforçar les ajudes a inversions en infraestructures 
i millora de la competitivitat ramadera encaminades a 
impulsar la ramaderia extensiva i la seua comercialització, 
desenvolupar el reglament per a escorxadors en les 
explotacions i fomentar la instal·lació d’escorxadors de baixa 
capacitat i escorxadors mòbils.

10. Continuar enfortint la producció ecològica i els seus 
canals de venda, com també els serveis de l’administració 
autonòmica per a la seua promoció.

11. Continuar impulsant i consolidant l’Agència Valenciana 
d’Informació i Control d’Aliments, incorporant-hi una línia 
específica per a la promoció interna i externa dels cítrics 
valencians emparats per la indicació geogràfica protegida 
Cítrics Valencians, d’altres productes agraris emprats en 
marques de qualitat de la Comunitat Valenciana i dels 
productes de ramaderia extensiva, com també fomentar la 
compra pública i els canals curts de comercialització dels 
productes del sector primari valencià i, amb l’objectiu de 
pal·liar els efectes combinats de la pujada dels costos de 
producció i de l’elevació dels tipus d’interès, crear un fons 
específic d’ajudes directes al sector primari valencià.

12 . Estudiar la possibilitat de declarar més reserves marines 
de pesca per a millorar els beneficis del sector pesquer, 
impulsant l’estudi de la millora de les arts de pesca per 
a compatibilitzar la rendibilitat del sector i la protecció 
dels recursos pesquers, com també desenvolupar el nou 
Fons Marítim Pesquer i Aqüícola per a millorar la capacitat 
competitiva i la sostenibilitat dels sectors pesquers i 
aqüícoles valencians.

13. Desenvolupar una campanya per a donar a conèixer 
i continuar combatent l’emergència climàtica i cuidar el 
planeta, entenent aquesta tasca com una responsabilitat 
compartida entre generacions.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz   
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Resolución 558/X, sobre la adopción de medidas en materia 
de transporte público, aeropuertos, despoblamiento 
y transportes colectivos ferroviarios y por carretera, 
aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en la sesión 
del día 29 de septiembre de 2022

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

De acuerdo con el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolución 558/X, sobre la adopción 
de medidas en materia de transporte público, aeropuertos, 
despoblamiento y transportes colectivos ferroviarios y por 
carretera, aprobada por el Pleno de las Corts Valencianes en 
la sesión del día 29 de septiembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

PLENO DE LAS CORTS VALENCIANES

El Pleno de las Corts Valencianes, en la sesión del día 29 de 
septiembre de 2022, ha debatido la propuesta de resolución 
subsiguiente al debate de política general previsto en la Ley 
5/1983, de 30 de diciembre, del Consell, sobre la adopción 
de medidas en materia de transporte público, aeropuertos, 
despoblamiento y transportes colectivos ferroviarios y 
por carretera, presentada por los grupos parlamentarios 
Socialista, Compromís y Unides Podem (RE número 61.095).

Finalmente, de acuerdo con lo dispuesto en el apartado 4 
del artículo 77 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
aprobado la siguiente resolución:

RESOLUCIÓN

Las Corts Valencianes instan al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Continuar trabajando y realizando las actuaciones nece-
sarias para implantar la integración tarifaria de los diferentes 
operadores de transporte público en más municipios de 
la Comunitat Valenciana, completando el proceso en los 
sistemas de transporte de las áreas metropolitanas de 
Alicante-Elche y de Castelló de la Plana, con sus respectivas 
peculiaridades .

2 . Incluir la implantación de abonos de transporte sociales 
dirigidos a colectivos, como pueden ser las personas 
mayores, los jóvenes, las familias numerosas y las personas 
con movilidad reducida, entre otros .

3. Potenciar la inversión en la zona de la actividad comple-
mentaria del Aeropuerto de Castelló, con el objetivo de que 
se convierta en un activo fundamental de la nueva economía 
de los municipios de la zona, de la provincia de Castelló y 
de la Comunitat Valenciana, tal y como propone el Plan de 
acción territorial (PAT) de Castelló.

4. Continuar trabajando contra el despoblamiento, teniendo 
en cuenta las demandas de los municipios y los agentes 

Resolució 558/X, sobre l’adopció de mesures en matèria 
de transport públic, aeroports, despoblament i transports 
col·lectius ferroviaris i per carretera, aprovada pel Ple de les 
Corts Valencianes en la sessió del dia 29 de setembre de 
2022

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES 

D’acord amb l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena publicar en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes la Resolució 558/X, sobre l’adopció de 
mesures en matèria de transport públic, aeroports, despo-
blament i transports col·lectius ferroviaris i per carretera, 
aprovada pel Ple de les Corts Valencianes en la sessió del dia 
29 de setembre de 2022.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

PLE DE LES CORTS VALENCIANES

El Ple de les Corts Valencianes, en la sessió del dia 29 de 
setembre de 2022, ha debatut la proposta de resolució 
subsegüent al debat de política general previst en la Llei 
5/1983, de 30 de desembre, del Consell, sobre l’adopció de 
mesures en matèria de transport públic, aeroports, despo-
blament i transports col·lectius ferroviaris i per carretera, 
presentada pels grups parlamentaris Socialista, Compromís i 
Unides Podem (RE número 61.095).

Finalment, d’acord amb el que es disposa en l’apartat 4 
de l’article 77 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
aprovat la resolució següent:

RESOLUCIÓ

Les Corts Valencianes insten el Consell de la Generalitat 
Valenciana a:

1. Continuar treballant i fent les actuacions necessàries per 
a implantar la integració tarifària dels diferents operadors 
de transport públic en més municipis de la Comunitat 
Valenciana, completant el procés en els sistemes de 
transport de les àrees metropolitanes d’Alacant-Elx i de 
Castelló de la Plana, amb les seues respectives peculiaritats.

 
2 . Incloure la implantació d’abonaments de transport socials 
dirigits a col·lectius, com poden ser les persones majors, els 
joves, les famílies nombroses i les persones amb mobilitat 
reduïda, entre d’altres.

3. Potenciar la inversió a la zona de l’activitat comple-
mentària de l’Aeroport de Castelló, amb l’objectiu que es 
convertisca en un actiu fonamental de la nova economia 
dels municipis de la zona, de la província de Castelló i de 
la Comunitat Valenciana, tal com proposa el Pla d’acció 
territorial (PAT) de Castelló.

4. Continuar treballant contra el despoblament, tenint en 
compte les demandes dels municipis i els agents socials, com 
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sociales, como pueden ser las del Foro Nueva Ruralidad 
en lo referente a la movilidad, enmarcados dentro de la 
futura Ley integral de medidas contra la despoblación en 
la Comunitat Valenciana, aprobada recientemente por el 
Consell. Además, licitar los proyectos de servicio público 
de transportes de viajeros en autobús para poder hacer del 
transporte a demanda un transporte realmente funcional, 
teniendo en consideración las particularidades de cada 
zona y estudiando la aplicación de cualquier fórmula 
complementaria de transporte público que ayude a resolver 
los problemas de movilidad de los pueblos rurales . En el 
mismo sentido, avanzar en los planes de acción territorial 
estructurales iniciados y en el impulso de nuevos planes 
que permitan fortalecer la colaboración entre municipios 
para el desarrollo económico sostenible y diversificado de 
los municipios del sistema rural, clave en la lucha contra el 
despoblamiento .

5. Continuar poniendo en marcha medidas que fomenten 
el uso del transporte público, de competencia autonómica, 
con la colaboración de otras administraciones, para todos 
los viajeros y viajeras que lo usan en nuestra comunidad, 
poniendo especial énfasis en aquellas medidas que sirvan 
para paliar el contexto de precios elevados y el alto índice de 
inflación actual.

Las Corts Valencianes instan al Consell para que se dirija al 
Gobierno de España y lo inste a: 

1. Continuar trabajando en la implementación de ayudas 
para favorecer el transporte colectivo, tanto de competencia 
estatal en Renfe, cercanías y por carretera, como de 
competencia autonómica o local, ampliando las medidas 
actuales todo lo posible mientras dure el actual escenario de 
altos precios, para incentivar el papel del transporte público 
colectivo, facilitando la movilidad cotidiana de las ciudada-
nas y los ciudadanos, y fomentar el cambio de la movilidad 
hacia un medio de transporte más seguro, fiable, cómodo, 
económico y sostenible que el vehículo particular.

2. Avanzar en la conexión Gandia-Dénia para poder conectar 
estas dos comarcas y continuar vertebrando el territorio, 
teniendo una especial prioridad el proyecto del Tren de la 
Costa .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

poden ser les del Fòrum Nova Ruralitat referent a la mobi-
litat, emmarcats dins de la futura Llei integral de mesures 
contra la despoblació a la Comunitat Valenciana, aprovada 
recentment pel Consell. A més, licitar els projectes de servei 
públic de transports de viatgers amb autobús per poder fer 
del transport a demanda un transport realment funcional, 
tenint en consideració les particularitats de cada zona i 
estudiant l’aplicació de qualsevol fórmula complementària 
de transport públic que ajude a resoldre els problemes de 
mobilitat dels pobles rurals. En el mateix sentit, avançar en 
els plans d’acció territorial estructurals iniciats i en l’impuls 
de nous plans que permeten enfortir la col·laboració entre 
municipis per al desenvolupament econòmic sostenible i 
diversificat dels municipis del sistema rural, clau en la lluita 
contra el despoblament .

5. Continuar posant en marxa mesures que fomenten l’ús 
del transport públic, de competència autonòmica, amb la 
col·laboració d’altres administracions, per a tots els viatgers 
i viatgeres que l’usen a la nostra comunitat, posant especial 
èmfasi en aquelles mesures que servisquen per a pal·liar el 
context de preus elevats i l’alt índex d’inflació actual.

 
Les Corts Valencianes insten el Consell perquè s’adrece al 
Govern d’Espanya i l’inste a: 

1. Continuar treballant en la implementació d’ajudes per 
afavorir el transport col·lectiu, tant de competència estatal 
en Renfe, rodalia i per carretera, com de competència 
autonòmica o local, ampliant les mesures actuals tot el 
possible mentre dure l’escenari d’alts preus actual, per a 
incentivar el paper del transport públic col·lectiu, facilitant 
la mobilitat quotidiana de les ciutadanes i els ciutadans, i 
fomentar el canvi de la mobilitat cap a un mitjà de transport 
més segur, fiable, còmode, econòmic i sostenible que el 
vehicle particular.

2. Avançar en la connexió Gandia-Dénia per poder 
connectar aquestes dues comarques i continuar vertebrant 
el territori, donant una prioritat especial al projecte del Tren 
de la Costa .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 29 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz   
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II. TEXTOS EN TRAMITACIÓN

E. PROPUESTAS DE RESOLUCIÓN

4. Proposiciones no de ley y otras proposiciones

Proposición no de ley sobre instauración de señalética en todo 
el recorrido del Camino del Santo Grial en su transcurso por la 
Comunitat Valenciana, presentada por el Grupo Parlamentario 
Ciudadanos (RE número 50.802, BOCV número 231). 
Enmiendas presentadas por los grupos parlamentarios

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

Para cumplir lo dispuesto en el artículo 96.1 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, se ordena publicar en el Butlletí 
Oficial de les Corts Valencianes las enmiendas presentadas 
por los grupos parlamentarios a la Proposición no de ley 
sobre instauración de señalética en todo el recorrido del 
Camino del Santo Grial en su transcurso por la Comunitat 
Valenciana, presentada por el Grupo Parlamentario 
Ciudadanos (RE número 50.802, BOCV número 231).

Palau de les Corts Valencianes 
València, 8 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

Enmienda  de modificación

Grupo Parlamentario Socialista (RE número 59.933)

La propuesta de resolución queda redactada con el siguiente 
texto:

Las Corts Valencianes instan al Consell:

1. A seguir apoyando el desarrollo de las acciones llevadas 
a cabo por Turisme Comunitat Valenciana, que, entre otros 
aspectos, contemplan la incorporación de la señalización de 
la ruta a través de los fondos Next Generation. En concreto, 
esta acción está enmarcada en la acción de cohesión de 
destino aprobada en 2021.

2. A que el cumplimiento de esta resolución se dé cuenta en 
el plazo de seis meses .

Proposición no de ley para la recuperación y mejora de la 
línea ferroviaria València-Aranjuez y la prolongación de 
la línea C3 hasta Camporrobles, presentada por el Grupo 
Parlamentario Unides Podem (RE número 54.759, BOCV 
número 257). Enmiendas presentadas por los grupos 
parlamentarios

II. TEXTOS EN TRAMITACIÓ

E. PROPOSTES DE RESOLUCIÓ

4. Proposicions no de llei i altres proposicions

Proposició no de llei sobre instauració de senyalística en tot 
el recorregut del Camí del Sant Greal en el transcurs per la 
Comunitat Valenciana, presentada pel Grup Parlamentari 
Ciudadanos (RE número 50.802, BOCV número 231). 
Esmenes presentades pels grups parlamentaris

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

Per tal de complir el que hi ha disposat en l’article 96.1 del 
Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena publicar en el 
Butlletí Oficial de les Corts Valencianes les esmenes presenta-
des pels grups parlamentaris a la Proposició no de llei sobre 
instauració de senyalística en tot el recorregut del Camí 
del Sant Greal en el transcurs per la Comunitat Valenciana, 
presentada pel Grup Parlamentari Ciudadanos (RE número 
50.802, BOCV número 231).

Palau de les Corts Valencianes 
València, 8 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

Esmena  de modificació

Grup Parlamentari Socialista (RE número 59.933)

La proposta de resolució queda redactada amb el text 
següent:

Les Corts Valencianes insten el Consell:

1. A continuar donant suport al desenvolupament de les 
accions dutes a terme per Turisme Comunitat Valenciana, 
que, entre altres aspectes, preveuen la incorporació de la 
senyalització de la ruta a través dels fons Next Generation. 
En concret, aquesta acció està emmarcada en l’acció de 
cohesió de destinació aprovada en 2021.

2 . Que el compliment d’aquesta resolució es done compte 
en el termini de sis mesos .

Proposició no de llei per a la recuperació i la millora de la 
línia ferroviària València-Aranjuez i la prolongació de la línia 
C3 fins a Camporrobles, presentada pel Grup Parlamentari 
Unides Podem (RE número 54.759, BOCV número 257). 
Esmenes presentades pels grups parlamentaris 
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PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

En cumplimiento de lo dispuesto en el artículo 96.1 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, se ordena publicar 
en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes las enmiendas 
presentadas por los grupos parlamentarios a la Proposición 
no de ley para la recuperación y mejora de la línea ferroviaria 
València-Aranjuez y la prolongación de la línea C3 hasta 
Camporrobles, presentada por el Grupo Parlamentario 
Unides Podem (RE número 54.759, BOCV número 257).

Palau de les Corts Valencianes 
València, 8 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

Enmienda  de sustitución

Grupo Parlamentario Unides Podem (RE número 59.904)

La propuesta de resolución, punto 2, apartado a, debe decir:

a) Proponer al gobierno del Estado español la forma-
lización del traspaso a la comunidad autónoma del 
tramo Camporrobles-Utiel de la línea ferroviaria 03-310 
Aranjuez-València-La Font de Sant Lluís y la suscripción 
de un convenio que fije los términos de su mantenimiento 
para evitar su abandono y poder incluirlo en el núcleo de 
proximidad de la línea C-3.

Así mismo solicita corregir una errata existente en la nomen-
clatura de los apartados que pertenecen a su punto 1:

Donde dice: 4. Elaborar y ejecutar de manera inmediata, 
Debe decir: d) Elaborar y ejecutar de manera inmediata.

Enmienda  de adición

Grupo Parlamentario Popular (RE número 59.912)

Hay que añadir los siguientes apartados al punto l:

5. Llevar a cabo las inversiones previstas en el Plan de cerca-
nías de la Comunitat Valenciana de diciembre de 2017 en 
la línea C-3 que, con un presupuesto de 320.680.000 euros 
para duplicación, renovación y electrificación de vía, preveía 
aumentar frecuencias y reducir en 35 minutos los tiempos 
de viaje y que debe llegar hasta Camporrobles .

6. Mantener en la próxima revisión de la obligación de servicio 
público por la que compensa a Renfe por el mantenimiento 
de frecuencias en líneas de débil tráfico las líneas de València-
Cuenca-Madrid (tal y como se aprobó en el Consejo de 
Ministros de diciembre de 2017) y aumentar las frecuencias 
de València-Xàtiva-Alcoy y València-Sagunto-Teruel-Zaragoza.

7 . Recuperar la totalidad de frecuencias suprimidas en la 
Comunitat Valenciana, tanto en cercanías, como en media y 
larga distancia, respecto a las existentes en 2018.

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

Per tal de complir el que hi ha disposat en l’article 96.1 
del Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena publicar 
en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes les esmenes 
presentades pels grups parlamentaris a la Proposició no 
de llei per a la recuperació i la millora de la línia ferroviària 
València-Aranjuez i la prolongació de la línia C3 fins a 
Camporrobles, presentada pel Grup Parlamentari Unides 
Podem (RE número 54.759, BOCV número 257).

Palau de les Corts Valencianes 
València, 8 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

Esmena  de substitució

Grup Parlamentari Unides Podem (RE número 59.904)

La proposta de resolució, punt 2, apartat a, ha de dir:

a) Proposar al govern de l’Estat espanyol la formalització del 
traspàs a la comunitat autònoma del tram Camporrobles-
Utiel de la línia ferroviària 03-310 Aranjuez-València-la Font 
de Sant Lluís i la subscripció d’un conveni que fixe els termes 
del seu manteniment  per a evitar-ne l’abandó i poder 
incloure’l en el nucli de proximitat de la línia C-3. 

Així mateix sol·licita corregir una errata existent en la 
nomenclatura dels apartats que pertanyen al punt 1:

On diu: 4. Elaborar i executar de manera immediata, 
Ha de dir: d) Elaborar i executar de manera immediata.

Esmena  d’addició

Grup Parlamentari Popular (RE número 59.912)

Cal afegir els apartats següents al punt l:

5 . Dur a terme les inversions previstes en el Pla de rodalia 
de la Comunitat Valenciana de desembre de 2017 en la 
línia C-3 que, amb un pressupost de 320.680.000 euros 
per a duplicació, la renovació i l’electrificació de via, preveia 
augmentar freqüències i reduir en 35 minuts els temps de 
viatge i que ha d’arribar fins a Camporrobles.

6. Mantenir en la pròxima revisió de l’obligació de servei 
públic per la qual compensa a Renfe pel manteniment de 
freqüències en línies de trànsit feble les línies de València-
Conca-Madrid (tal com es va aprovar en el Consell de 
Ministres de desembre de 2017) i augmentar les freqüències 
de València-Xàtiva-Alcoi i València-Sagunt-Teruel-Zaragoza.

7. Recuperar la totalitat de freqüències suprimides a la 
Comunitat Valenciana, tant en rodalia, com en mitjana i 
llarga distància, respecte a les existents el 2018.



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38746

Enmienda  de modificación

Grupo Parlamentario Socialista (RE número 59.926)

La propuesta de resolución queda redactada con el siguiente 
texto:

I. Las Corts Valencianes instan al Consell para que se dirija al 
gobierno central para:

1. Estudiar las alternativas al cierre del tramo Tarancón-Utiel 
de la línea Aranjuez-València-La Font de Sant Lluís, para 
garantizar la movilidad y la conexión de la ciudadanía.

2. Garantizar la movilidad entre los municipios de la zona, 
así como hacia otras partes del territorio, basándose en el 
diálogo y la escucha con los ayuntamientos y los agentes 
sociales de la comarca .

3. Analizar la viabilidad de la integración de la línea C3, hasta 
Camporrobles, para integrar esta estación en el núcleo de 
cercanías de València .

4. Estudiar la viabilidad de utilizar los fondos europeos para 
llevar a cabo estas acciones .

II. Las Corts Valencianes instan al Consell a:

1 . Solicitar la transferencia a la Generalitat Valenciana 
de los servicios ferroviarios de proximidad y realizar 
todas las inversiones necesarias para poder asumir estas 
competencias antes de que se transfieran. Acompañar esta 
transferencia de competencias con la financiación anual 
necesaria para su gestión y mantenimiento.

2. Llevar a cabo todas las actuaciones necesarias para 
garantizar una movilidad que asegure la conectividad entre 
los municipios de la zona, teniendo en cuenta sus intereses y 
particularidades.

H. PREGUNTAS TRAMITADAS POR LA 
MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

1. Preguntas a responder oralmente en el Pleno

a) Preguntas que se anuncian

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión de 28 de 
septiembre de 2022, de acuerdo con lo establecido en los 
artículos 157 y 159 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
ha admitido a trámite las preguntas que, a continuación, se 
especifican para que sean formuladas y respondidas ante el 
Pleno .

Esmena  de modificació

Grup Parlamentari Socialista (RE número 59.926)

La proposta de resolució queda redactada amb el text 
següent:

I. Les Corts Valencianes insten el Consell perquè es dirigisca 
al govern central per a:

1. Estudiar les alternatives al tancament del tram Tarancón-
Utiel de la línia Aranjuez-València-la Font de Sant Lluís, per 
garantir la mobilitat i la connexió de la ciutadania.

2. Garantir la mobilitat entre els municipis de la zona, com 
també cap a altres parts del territori, basant-se en el diàleg 
i l’escolta amb els ajuntaments i els agents socials de la 
comarca .

3. Analitzar la viabilitat de la integració de la línia C3, fins 
a Camporrobles, per a integrar aquesta estació al nucli de 
rodalia de València .

4. Estudiar la viabilitat d’utilitzar els fons europeus per a dur 
a terme aquestes accions .

II. Les Corts Valencianes insten el Consell a:

1 . Sol·licitar la transferència a la Generalitat Valenciana 
dels serveis ferroviaris de proximitat i realitzar totes les 
inversions necessàries per a poder assumir aquestes 
competències abans que es transferisquen. Acompanyar 
aquesta transferència de competències amb el finançament 
anual necessari per a la gestió i el manteniment.

2 . Dur a terme totes les actuacions necessàries per a 
garantir una mobilitat que assegure la connectivitat entre els 
municipis de la zona, tenint-ne en compte els interessos i les 
particularitats.

H. PREGUNTES TRAMITADES PER LA 
MESA DE LES CORTS VALENCIANES

1. Preguntas a responder oralmente en el Pleno

a) Preguntas que se anuncian

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió de 28 de 
setembre de 2022, d’acord amb el que hi ha establit en els 
articles 157 i 159 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
admès a tràmit les preguntes que, tot seguit, s’especifiquen 
perquè es formulen i es responguen davant el Ple .
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– Preguntas presentadas por diputados y diputadas del GP 
Ciudadanos, número 1.699 a 1.701 (RE número 60.538, 
60.616 y 60.622).

– Preguntas presentadas por diputados y diputadas del 
GP Vox Comunidad Valenciana, número 1.702 a 1.714 
(RE números 60.642, 60.643, 60.661 a 60.664, 60.679 a 
60.681, 60.698, 60.699, 60.772 y 60.773).

– Pregunta presentada por la diputada Beatriu Gascó 
Verdier, del GP Unidas Podemos, número 1 .698 (RE número 
60.531).

 
Para cumplir lo establecido en el artículo 96.1 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, se ordena publicar 
estas preguntas en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de septiembre de 2022

El president e 
Enric Morera i Català

 

Pregunta número 1 .698 con solicitud de respuesta oral 
en el Pleno, formulada por la diputada Beatriz Gascó 
Verdier, del Grupo Parlamentario Unides Podem, previo 
conocimiento de su grupo parlamentario y de acuerdo con 
el artículo 159 del Reglamento de las Corts Valencianes, al 
Consell sobre la protección ambiental de la isla de Tabarca 
amenazada por el turismo (RE número 60.531)

Cómo piensa el Consell proteger los frágiles ecosistemas 
marinos y terrestres de la isla de Tabarca ante el grave 
problema que representa la masificación turística que sufre, 
especialmente en los meses estivales?

València, 15 de septiembre de 2022 
Beatriz Gascó Verdier

 

Pregunta número 1.699 con solicitud de respuesta oral 
en el Pleno, formulada por los diputados Eduardo del 
Pozo Querol y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
la tramitación de expedientes de plantas de energías 
renovables (RE número 60.538)

¿Qué valoración hace el Consell de la tramitación de 
expedientes de plantas de energías renovables en la 
Comunitat Valenciana?

València, 15 de septiembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol  
Emigdio Tormo Moratalla

 

– Preguntes presentades per diputats i diputades del GP 
Ciudadanos, número 1.699 a 1.701 (RE número 60.538, 
60.616 i 60.622).

– Preguntes presentades per diputats i diputades del GP Vox 
Comunidad Valenciana, número 1.702 a 1.714 (RE números 
60.642, 60.643, 60.661 a 60.664, 60.679 a 60.681, 60.698, 
60.699, 60.772 i 60.773).

– Pregunta presentada per la diputada Beatriu Gascó 
Verdier, del GP Unides Podem, número 1 .698 (RE número 
60.531).

 
Per tal de complir el que hi ha establert en l’article 96.1 del 
Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena publicar aques-
tes preguntes en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de setembre de 2022

El president  
Enric Morera i Català

 

Pregunta número 1.698 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Beatriz Gascó Verdier, 
del Grup Parlamentari Unides Podem, amb el coneixement 
previ del seu grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 
del Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre 
la protecció ambiental de l’illa de Tabarca amenaçada pel 
turisme (RE número 60.531)

Com pensa el Consell protegir els fràgils ecosistemes marins 
i terrestres de l’illa de Tabarca davant el greu problema que 
representa la massificació turística que pateix, especialment 
en els mesos estivals?

València, 15 de setembre de 2022 
Beatriz Gascó Verdier

 

Pregunta número 1.699 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada pels diputats Eduardo del Pozo 
Querol i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, amb el coneixement previ del seu grup 
parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la tramitació 
d’expedients de plantes d’energies renovables (RE número 
60.538)

Quina valoració fa el Consell de la tramitació d’expedients 
de plantes d’energies renovables a la Comunitat Valenciana? 

València, 15 de setembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla
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Pregunta número 1.700 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por las diputadas Rosa Menor Lucas, 
Patricia García Guasp y Mercedes Ventura Campos, del 
Grupo Parlamentario Ciudadanos, previo conocimiento de 
su grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Educación, Cultura y Deporte sobre la Xarxallibres (RE 
número 60.616)

La provisión de 175 euros por alumno que hace la conselle-
ria para la Xarxallibres no es suficiente para hacer frente a 
los costes reales de algunos cursos de primaria y secundaria 
ante el aumento del volumen de libros de textos.

¿Mantendrá su promesa de gratuidad en los distintos niveles 
educativos y para cada familia valenciana?

València, 16 de septiembre de 2022 
Rosa Menor Lucas 

Patricia García Guasp  
Mercedes Ventura Campos

Pregunta número 1.701 con solicitud de respuesta oral 
en el Pleno, formulada por el diputado Fernando Llopis 
Pascual, del Grupo Parlamentario Ciudadanos, previo 
conocimiento de su grupo parlamentario y de acuerdo con 
el artículo 159 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
al conseller de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
publicación de las listas de espera en el sistema de salud 
pública (RE número 60.622)

¿Cuáles son los motivos que impiden hacer públicas las listas 
de espera en el sistema de salud público de la Comunitat 
Valenciana?

València, 16 de septiembre de 2022 
Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 1.702 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por las diputadas Ana María Cerdán 
Martínez y Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
plantas solares (RE número 60.642)

¿Cómo tiene pensado el Consell agilizar el proceso de 
aprobación de las 433 solicitudes de plantas solares que hay 
en la Comunitat Valenciana?

València, 16 de septiembre de 2022 
Ana María Cerdán Martínez 

Ana Vega Campos

Pregunta número 1.703 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada María de los Llanos 
Massó Linares, del Grupo Parlamentario Vox Comunidad 
Valenciana, previo conocimiento de su grupo parlamentario 
y de acuerdo con el artículo 159 del Reglamento de las 

Pregunta número 1.700 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per les diputades Rosa Menor Lucas, 
Patricia García Guasp i Mercedes Ventura Campos, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Educació, Cultura 
i Esport sobre la Xarxallibres (RE número 60.616) 

La provisió de 175 euros per alumne que fa la conselleria 
per a la Xarxallibres no és suficient per a fer front als 
costos reals d’alguns cursos de primària i secundària davant 
l’augment del volum de llibres de textos.

Mantindreu la vostra promesa de gratuïtat en els diferents 
nivells educatius i per a cada família valenciana?

València, 16 de setembre de 2022 
Rosa Menor Lucas 

Patricia García Guasp 
Mercedes Ventura Campos

 

Pregunta número 1.701 amb sol·licitud de resposta oral en 
el Ple, formulada pel diputat Fernando Llopis Pascual, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, amb el coneixement previ 
del seu grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de Sanitat 
Universal i Salut Pública sobre la publicació de les llistes 
d’espera en el sistema de salut pública (RE número 60.622) 

Quins són els motius que impedeixen fer públiques les 
llistes d’espera en el sistema de salut públic de la Comunitat 
Valenciana?

València, 16 de setembre de 2022 
Fernando Llopis Pascua

l

Pregunta número 1.702 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per les diputades Ana María Cerdán 
Martínez i Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre plantes solars (RE 
número 60.642)

Com té pensat el Consell agilitar el procés d’aprovació de les 
433 sol·licituds de plantes solars que hi ha a la Comunitat 
Valenciana?

València, 16 de setembre de 2022 
Ana María Cerdán Martínez  

Ana Vega Campos

Pregunta número 1.703 amb sol·licitud de resposta oral en 
el Ple, formulada per la diputada María de los Llanos Massó 
Linares, del Grup Parlamentari Vox Comunidad Valenciana, 
amb el coneixement previ del seu grup parlamentari 
i d’acord amb l’article 159 del Reglament de les Corts 
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Corts Valencianes, al Consell sobre la gestión de fondos 
europeos (RE número 60.643)

¿Cuál es el grado de ejecución y certificación de los fondos 
europeos Next Generation en la Comunitat Valenciana?

València, 16 de septiembre de 2022 
María de los Llanos Massó Linares

Pregunta número 1.704 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada Ana Vega Campos y 
el diputado David García Gomis, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
autogobierno (RE número 60.661)

En relación con la memoria de actuaciones (FP4) del 
programa presupuestario 111.80 Responsabilidad social 
y autogobierno, ¿qué medidas se han llevado a cabo para 
actuar sobre la problemática Impulso y coordinación del 
pleno desarrollo del Estatuto de autonomía, con perspectiva 
de género?

València, 16 de septiembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

Pregunta número 1.705 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada Ana Vega Campos y 
el diputado David García Gomis, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
empleo (RE número 60.662)

¿Cómo piensa el gobierno valenciano incentivar la contra-
tación y facilitar a las empresas y autónomos afrontar esta 
crisis?

València, 16 de septiembre de 2022 
Ana Vega Campos  

David García Gomis

Pregunta número 1.706 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada Ana Vega Campos y 
el diputado David García Gomis, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
desempleo juvenil (RE número 60.663)

¿Cómo afectará al desempleo juvenil en la Comunitat 
Valenciana la nueva coyuntura económica?

València, 16 de septiembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

Valencianes, al Consell sobre la gestió de fons europeus (RE 
número 60.643)

Quin és el grau d’execució i certificació dels fons europeus 
Next Generation a la Comunitat Valenciana?

València, 16 de setembre de 2022 
María de los Llanos Massó Linares

Pregunta número 1.704 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat David García Gomis, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre autogovern (RE 
número 60.661)

Amb relació a la memòria d’actuacions (FP4) del programa 
pressupostari 111.80 Responsabilitat social i autogovern, 
quines mesures s’han dut a terme per a actuar sobre la 
problemàtica Impuls i coordinació del ple desenvolupament 
de l’Estatut d’autonomia, amb perspectiva de gènere? 

València, 16 de setembre de 2022 
Ana Vega Campos  

David García Gomis

Pregunta número 1.705 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat David García Gomis, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre ocupació (RE 
número 60.662)

Com pensa el govern valencià incentivar la contractació i 
facilitar a les empreses i autònoms afrontar aquesta crisi? 

València, 16 de setembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

 

Pregunta número 1.706 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat David García Gomis, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre desocupació 
juvenil (RE número 60.663)

Com afectarà la desocupació juvenil a la Comunitat 
Valenciana la nova conjuntura econòmica?

València, 16 de setembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis
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Pregunta número 1.707 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada Ana Vega Campos y el 
diputado David García Gomis, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su grupo 
parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre la delegación de la 
Comunitat Valenciana en Bruselas (RE número 60.664)

¿Cuál es la labor de la oficina en Bruselas que acoge al 
personal de la Fundación Comunitat Valenciana Región 
Europea?

València, 16 de septiembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

Pregunta número 1.708 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada Ana Vega Campos y 
el diputado David García Gomis, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
sanidad privada (RE número 60.679)

¿Qué opinión le merece al conseller de Sanidad Universal y 
Salud Pública la existencia de la sanidad privada en nuestra 
región?

València, 19 de septiembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

Pregunta número 1.709 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada Ana Vega Campos y 
el diputado David García Gomis, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
vacunación de profesionales sanitarios (RE número 60.680)

¿Qué valoración hace el conseller de Sanidad Universal 
y Salud Pública respecto a la confirmación por parte del 
Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana 
sobre la sentencia que considera que se han vulnerado 
ciertos derechos fundamentales debido a la instrucción 
marcada por su conselleria para vacunar únicamente a los 
médicos de la red pública?

València, 19 de septiembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

Pregunta número 1.710 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por la diputada María de los Llanos 
Massó Linares, del Grupo Parlamentario Vox Comunidad 
Valenciana, previo conocimiento de su grupo parlamentario 
y de acuerdo con el artículo 159 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre programas 
experimentales (RE número 60.681)

Pregunta número 1.707 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat David García Gomis, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la delegació de la 
Comunitat Valenciana a Brussel·les (RE número 60.664)

Quina és la labor de l’oficina a Brussel·les que acull el perso-
nal de la Fundació Comunitat Valenciana Regió Europea? 

València, 16 de setembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

 

Pregunta número 1.708 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat David García Gomis, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre sanitat privada 
(RE número 60.679)

Quina opinió mereix al conseller de Sanitat Universal i Salut 
Pública l’existència de la sanitat privada a la nostra regió? 

València, 19 de setembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

 

Pregunta número 1.709 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat David García Gomis, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la vacunació de 
professionals sanitaris (RE número 60.680)

Quina valoració fa el conseller de Sanitat Universal i Salut 
Pública respecte de la confirmació per part del Tribunal 
Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana sobre la 
sentència que considera que s’han vulnerat uns certs drets 
fonamentals a causa de la instrucció marcada per la seua 
conselleria per a vacunar únicament els metges de la xarxa 
pública?

València, 19 de setembre de 2022 
Ana Vega Campos 

David García Gomis

Pregunta número 1.710 amb sol·licitud de resposta oral en 
el Ple, formulada per la diputada María de los Llanos Massó 
Linares, del Grup Parlamentari Vox Comunidad Valenciana, 
amb el coneixement previ del seu grup parlamentari 
i d’acord amb l’article 159 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre programes experimentals (RE 
número 60.681)
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¿En qué consisten los programas experimentales contem-
plados en la Ley 4/2018, de plurilingüismo, que se están 
aplicando en educación infantil y cuando se va a aprobar el 
reglamento que los desarrolle?

València, 19 de septiembre de 2022 
María de los Llanos Massó Linares

Pregunta número 1.711 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por el diputado Miguel Pascual Pérez 
y la diputada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
supresión de rutas y paradas de autobús (RE número 60.698)

¿Cuáles son las medidas adoptadas por el Consell para evitar 
la implantación del Nuevo Mapa Concesional del Transporte 
Regular de Viajeros por Carretera que pretende aprobar el 
Ministerio de Transporte, Movilidad y Agenda Urbana en la 
Comunitat Valenciana en el que se contempla la supresión 
de decenas de rutas y paradas de autobús?

València, 19 de septiembre de 2022 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

Pregunta número 1.712 con solicitud de respuesta oral en 
el Pleno, formulada por el diputado Miguel Pascual Pérez 
y la diputada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario 
Vox Comunidad Valenciana, previo conocimiento de su 
grupo parlamentario y de acuerdo con el artículo 159 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
nuevos peajes en las carreteras (RE número 60.699)

¿Cómo valora el Consell la posible articulación de un 
mecanismo de pago por el uso de las carreteras que 
pretende implantar el Ministerio de Transportes, Movilidad y 
Agenda Urbana en la Comunitat Valenciana?

València, 19 de septiembre de 2022 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

Pregunta número 1.713 con solicitud de respuesta oral 
en el Pleno, formulada por las diputadas María de los 
Ángeles Criado Gonzálbez y Ana Vega Campos, del 
Grupo Parlamentario Vox Comunidad Valenciana, previo 
conocimiento de su grupo parlamentario y de acuerdo con 
el artículo 159 del Reglamento de las Corts Valencianes, al 
Consell sobre las especialidades médicas en relación con la 
percepción de género (RE número 60.772)

¿Cree que la autopercepción de género va a colisionar con 
las especialidades médicas existentes a fecha de hoy?

València, 20 de septiembre de 2022 
María de los Ángeles Criado Gonzálbez 

Ana Vega Campos

En què consisteixen els programes experimentals previstos 
en la Llei 4/2018, de plurilingüisme, que s’estan aplicant 
en educació infantil i quan s’aprovarà el reglament que els 
desenvolupe?

València, 19 de setembre de 2022 
María de los Llanos Massó Linares

 

Pregunta número 1.711 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada pel diputat Miguel Pascual Pérez i la 
diputada Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre supressió de rutes 
i parades d’autobús (RE número 60.698)

Quines són les mesures adoptades pel Consell per a evitar 
la implantació del Nou Mapa Concessional del Transport 
Regular de Viatgers per Carretera que pretén aprovar el 
Ministeri de Transport, Mobilitat i Agenda Urbana a la 
Comunitat Valenciana en el qual es preveu la supressió de 
desenes de rutes i parades d’autobús?

València, 19 de setembre de 2022 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 1.712 amb sol·licitud de resposta oral 
en el Ple, formulada pel diputat Miguel Pascual Pérez i la 
diputada Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, amb el coneixement previ del seu 
grup parlamentari i d’acord amb l’article 159 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre nous peatges en 
les carreteres (RE número 60.699)

Com valora el Consell la possible articulació d’un mecanisme 
de pagament per l’ús de les carreteres que pretén implantar 
el Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana a la 
Comunitat Valenciana?

València, 19 de setembre de 2022 
Miguel Pascual Pérez  

Ana Vega Campos

Pregunta número 1.713 amb sol·licitud de resposta 
oral en el Ple, formulada per les diputades María de 
los Ángeles Criado Gonzálbez i Ana Vega Campos, del 
Grup Parlamentari Vox Comunidad Valenciana, amb el 
coneixement previ del seu grup parlamentari i d’acord amb 
l’article 159 del Reglament de les Corts Valencianes, al 
Consell sobre les especialitats mèdiques amb relació a la 
percepció de gènere (RE número 60.772)

Creieu que l’autopercepció de gènere col·lidirà amb les 
especialitats mèdiques que hi ha a data de hui?

València, 20 de setembre de 2022 
María de los Ángeles Criado Gonzálbez 

Ana Vega Campos
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Pregunta número 1.714 con solicitud de respuesta oral 
en el Pleno, formulada por las diputadas María de los 
Ángeles Criado Gonzálbez y Ana Vega Campos, del 
Grupo Parlamentario Vox Comunidad Valenciana, previo 
conocimiento de su grupo parlamentario y de acuerdo con 
el artículo 159 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
al Consell sobre medidas para proteger a las mujeres si el 
agresor se declara mujer (RE número 60.773)

¿Qué medidas se van a tomar para proteger a las mujeres 
cuando el agresor, siendo hombre, se declara mujer?

València, 20 de septiembre de 2022 
María de los Ángeles Criado Gonzálbez 

Ana Vega Campos

3. Preguntas a responder por escrito

a) Preguntas que se formulan

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión del día 6 
de septiembre de 2022, de acuerdo con lo establecido en 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
ha admitido a trámite las preguntas que a continuación se 
especifican, para las que se ha solicitado respuesta por escrito.

 
– Preguntas números 11.014 a 11.176, 11.178 a 11.202, 
11.204 a 11.228, 11.230 a 11.254 y 11.256 a 11.267.

En cumplimiento de lo establecido en el artículo 96.1 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, se ordena publicar 
estas preguntas en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 6 de septiembre de 2022

El presidente  
Enric Morera i Català

 

Pregunta número 11.014 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Emigdio Tormo Moratalla 
y Eduardo del Pozo Querol, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios 
forestales en la Comunitat Valenciana (RE número 59.295)

Los graves incendios forestales que se han producido en la 
Comunitat Valenciana este verano —especialmente los de 
Bejís y La Vall d’Ebo, que entre ambos han calcinado más de 
30.000 hectáreas— han dejado patente el mal estado en el 
que se encuentran nuestros montes . Desde los consistorios 
de los municipios afectados denunciaban estos días la 
falta de limpieza de los montes, labor que corresponde a 

Pregunta número 1.714 amb sol·licitud de resposta 
oral en el Ple, formulada per les diputades María de 
los Ángeles Criado Gonzálbez i Ana Vega Campos, del 
Grup Parlamentari Vox Comunidad Valenciana, amb el 
coneixement previ del seu grup parlamentari i d’acord amb 
l’article 159 del Reglament de les Corts Valencianes, al 
Consell sobre mesures per a protegir les dones si l’agressor 
es declara dona (RE número 60.773)

Quines mesures es prendrà per a protegir les dones quan 
l’agressor, sent home, es declara dona?

València, 20 de setembre de 2022 
María de los Ángeles Criado Gonzálbez 

Ana Vega Campos

3. Preguntes a respondre per escrit

a) Preguntes que es formulen

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió del dia 6 
de setembre de 2022, d’acord amb el que hi ha establit en 
l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
admès a tràmit les preguntes que tot seguit s’especifiquen, 
per a les quals s’ha sol·licitat resposta per escrit . 

– Preguntes números 11.014 a 11.176, 11.178 a 11.202, 
11.204 a 11.228, 11.230 a 11.254 i 11.256 a 11.267.

Per tal de complir el que hi ha establit en l’article 96.1 del 
Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena publicar aques-
tes preguntes en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 6 de setembre de 2022

El president  
Enric Morera i Català

 

Pregunta número 11.014 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pels diputats Emigdio Tormo Moratalla 
i Eduardo del Pozo Querol, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals a 
la Comunitat Valenciana (RE número 59.295)

Els greus incendis forestals que s’han produït a la Comunitat 
Valenciana aquest estiu —especialment els de Bejís i la 
Vall d’Ebo, que entre ambdós han calcinat més de 30.000 
hectàrees— han deixat palès el mal estat en el qual es 
troben les nostres muntanyes . Els consistoris dels municipis 
afectats denunciaven aquests dies la falta de neteja 
de les muntanyes, tasca que correspon a la Conselleria 
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la Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia 
Climática y Transición Ecológica.

¿Sobre cuántos municipios se han realizado actuaciones 
en materia de prevención de incendios en la Comunitat 
Valenciana durante el presente año 2022 y de qué tipo de 
actuaciones se tratan?

¿Se sigue algún protocolo para controlar el buen funcio-
namiento de estas actuaciones? ¿Cuál?

¿Ha recibido la conselleria algún aviso por parte de los 
municipios afectados por los incendios en los últimos dos 
años en relación con el mal estado de los montes y solici-
tando medidas de prevención de incendios?

València, 23 de agosto de 2022 
Emigdio Tormo Moratalla 
Eduardo del Pozo Querol

Pregunta número 11.015 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.301)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se recibió algún tipo de llamada en los 
servicios de emergencia alertando de fuertes vientos en el 
Medusa Sunbeach Festival Cullera 2022?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.016 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.302)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se recibió alguna llamada en los servicios 
de emergencia alertando de caídas de piezas de las estructu-
ras del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera antes del 
accidente ocurrido la madrugada del viernes 13 al sábado 14 
de agosto de 2022?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.017 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.303)

d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica 
i Transició Ecològica.

A quants municipis s’han realitzat actuacions en matèria de 
prevenció d’incendis a la Comunitat Valenciana enguany, 
2022, i quin tipus d’actuacions són? 

Se segueix cap protocol per a controlar el bon funcionament 
d’aquestes actuacions? Quin?

Ha rebut la conselleria cap avís per part dels municipis 
afectats pels incendis en els últims dos anys amb relació 
al mal estat de les muntanyes i sol·licitant mesures de 
prevenció d’incendis?

València, 23 d’agost de 2022 
Emigdio Tormo Moratalla 
Eduardo del Pozo Querol

Pregunta número 11.015 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.301)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es va rebre cap tipus de telefonada en els 
serveis d’emergència que els alertara sobre forts vents en el 
Medusa Sunbeach Festival Cullera 2022?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.016 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.302)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es va rebre cap telefonada en els serveis 
d’emergència que els alertara sobre caigudes de peces de les 
estructures del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
abans de l’accident ocorregut la matinada del divendres 13 
al dissabte 14 d’agost de 2022?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.017 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.303)
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En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿conoce si se excedió en algún momento el 
aforo autorizado en el mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.018 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.304)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿conoce cuántas entradas fueron vendidas 
para el mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.019 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.305)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿qué método de control de aforos se 
dispuso en el mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.020 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.306)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿a qué hora se recibe en los servicios de 
emergencia aviso del accidente ocurrido la madrugada del 
viernes 13 al sábado 14 en el mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.021 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
las alertas de Aemet durante el mes de agosto de 2022 (RE 
número 59.307)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, sabeu si es va excedir en cap moment 
l’aforament autoritzat en aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.018 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.304)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, sabeu quantes entrades es van vendre per 
a aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.019 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.305)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quin mètode de control d’aforaments es va 
disposar en aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.020 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.306)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, a quina hora es rep en els serveis 
d’emergència l’avís de l’accident ocorregut la matinada del 
divendres 13 al dissabte 14 en aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.021 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre les 
alertes d’Aemet durant el mes d’agost de 2022 (RE número 
59.307)
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En cuanto a las alertas de Aemet recibidas durante el mes de 
agosto de 2022, ¿qué tipo de alertas se recibieron los días 
12 y 13 de agosto de 2022?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.022 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.308)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿quién es la empresa organizadora del 
mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.023 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.309)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿en qué fecha se recibe la solicitud de 
autorización del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.024 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.310)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿en qué fecha se expide la autorización 
para la realización del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.025 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.311)

Pel que fa a les alertes d’Aemet rebudes durant el mes 
d’agost de 2022, quin tipus d’alertes es van rebre els dies 12 
i 13 d’agost de 2022?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.022 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.308)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quina és l’empresa organitzadora d’aquest 
festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.023 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.309)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, en quina data es rep la sol·licitud 
d’autorització d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.024 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.310)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, en quina data s’expedeix l’autorització per 
a realitzar aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.025 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.311)
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En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿qué tipos de estructuras se montaron en 
los escenarios del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.026 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.312)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿qué empresa certificó el montaje de las 
estructuras de escenarios y de señalización del mencionado 
festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.027 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.313)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se certificaron las estructuras de los arcos 
indicadores de acceso y aseos del mencionado festival por 
un organismo de certificación independiente?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.028 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.314)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿quién o qué empresa certificó las estruc-
turas de los arcos indicadores de acceso y aseos y escenario 
del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quins tipus d’estructures es van muntar en 
els escenaris d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.026 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.312)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quina empresa va certificar el muntatge 
de les estructures d’escenaris i de senyalització d’aquest 
festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.027 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.313)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es van certificar les estructures dels 
arcs indicadors d’accés i lavabos d’aquest festival per un 
organisme de certificació independent?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.028 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.314)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, qui o quina empresa va certificar les 
estructures dels arcs indicadors d’accés i lavabos i escenari 
d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.029 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.315)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿estaban perfectamente habilitadas las 
salidas de emergencia del mencionado festival la madrugada 
del viernes 12 al sábado 13 de agosto de 2022?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.030 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.316)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿qué dispositivo de seguridad se encon-
traba operativo en el mencionado festival la madrugada del 
viernes 12 al sábado 13 de agosto de 2022?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.031 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.317)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se recibió algún tipo de alerta meteoroló-
gica que aconsejara la suspensión del mencionado festival 
durante los días 11 y 12 de agosto de 2022? 

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.032 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.318)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿qué aforo tenía el mencionado festival 
durante la madrugada del viernes 12 al sábado 13 de agosto 
de 2022 cuando ocurrió el accidente?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.029 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.315)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, estaven perfectament habilitades les 
eixides d’emergència d’aquest festival la matinada del 
divendres 12 al dissabte 13 d’agost de 2022?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.030 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.316)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quin dispositiu de seguretat es trobava 
operatiu en aquest festival la matinada del divendres 12 al 
dissabte 13 d’agost de 2022?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.031 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.317)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es va rebre algun tipus d’alerta meteorolò-
gica que aconsellara la suspensió d’aquest festival durant els 
dies 11 i 12 d’agost de 2022? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.032 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.318)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quin aforament tenia aquest festival durant 
la matinada del divendres 12 al dissabte 13 d’agost de 2022 
quan va ocórrer l’accident?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.033 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.319)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿cuál era el aforo máximo permitido en el 
mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.034 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.320)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿qué dispositivo de emergencia se activó 
en el momento del conocimiento del accidente ocurrido 
en el mencionado festival la madrugada del viernes 12 al 
sábado 13 de agosto de 2022?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.035 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.321)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se tomó algún tipo de medida especial 
en cuanto a la realización del mencionado festival tras las 
advertencias de Aemet por fuertes vientos?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.036 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.322)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 
de Cullera, ¿para qué velocidad de viento se consideraban 
seguras las estructuras montadas en el mencionado festival?  

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.033 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.319)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quin era l’aforament màxim permès en 
aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.034 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.320)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quin dispositiu d’emergència es va activar 
en el moment de conèixer l’accident ocorregut en aquest 
festival la matinada del divendres 12 al dissabte 13 d’agost 
de 2022?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.035 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.321)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es va prendre algun tipus de mesura 
especial quant a la seua realització després dels adverti-
ments d’Aemet per forts vents?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.036 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.322)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, per a quina velocitat de vent es considera-
ven segures les estructures muntades en aquest festival? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.037 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.323)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se montó algún tipo de elemento de 
ornato o decoración sobre las estructuras montadas en el 
mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.038 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.324)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿contaban con certificados de montaje todas 
las estructuras montadas en el mencionado festival, incluidas 
las destinadas a ornato y decoración de los escenarios?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.039 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.325)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿cómo estaban sujetas a las estructuras 
los elementos de ornato y decoración de los escenarios del 
mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.040 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.326)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿los elementos de sujeción de las estruc-
turas de ornato de los escenarios del mencionado festival 
estaban homologados?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.037 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.323)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es va muntar algun tipus d’element 
d’ornament o decoració sobre les estructures muntades en 
aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.038 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.324)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, comptaven amb certificats de muntatge 
totes les estructures muntades en aquest festival, incloses 
les destinades a ornament i decoració dels escenaris?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.039 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.325)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, com estaven subjectes a les estructures 
els elements d’ornament i decoració dels escenaris d’aquest 
festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.040 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.326)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, els elements de subjecció de les estruc-
tures d’ornament dels escenaris d’aquest festival estaven 
homologats?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.041 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.327)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿existe algún informe con reparos a la 
realización del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.042 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.328)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿durante la tramitación del expediente y 
las inspecciones realizadas se realizó alguna observación 
negativa para la realización del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.043 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.329)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿contaba con toda la documentación 
necesaria para la celebración del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.044 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.330)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿durante la tramitación del expediente 
hubo algún requerimiento al organizador para subsanar la 
documentación presentada?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.041 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.327)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, existeix algun informe amb objeccions a 
realitzar aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.042 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.328)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, durant la tramitació de l’expedient i les 
inspeccions realitzades es va realitzar alguna observació 
negativa per a realitzar aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.043 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.329)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, comptava amb tota la documentació 
necessària per a celebrar-lo?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.044 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.330)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, durant la tramitació de l’expedient va 
haver-hi algun requeriment a l’organitzador per a esmenar la 
documentació presentada?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.045 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.331)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿cuántas empresas intervinieron en el 
acondicionamiento y montaje de estructuras del mencio-
nado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.046 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.332)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿disponían las actuaciones de mante-
nimiento y montaje de estructuras del mencionado festival 
de plan de seguridad y salud?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.047 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.333)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿quién era el coordinador de seguridad 
y salud durante las actuaciones de acondicionamiento y 
montaje de estructuras del mencionado festival? 

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.048 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.334)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿existe algún documento específico de 
validación de los montajes de las estructuras del mencio-
nado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.045 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.331)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quantes empreses van intervenir en 
condicionar i muntar estructures d’aquest festival? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.046 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.332)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, disposaven les actuacions de manteniment 
i muntatge d’estructures d’aquest festival de pla de segure-
tat i salut?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.047 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.333)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, qui era el coordinador de seguretat i 
salut durant les actuacions de condicionament i muntatge 
d’estructures d’aquest festival? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.048 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.334)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, existeix algun document específic de 
validació dels muntatges de les seues estructures? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.049 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.335)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿conoce si se ha realizado alguna reunión 
de coordinación de actividades empresariales durante 
la ejecución de las diferentes actuaciones de acondicio-
namiento y montaje de estructuras del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.050 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.336)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿en qué fecha tramitó el promotor del 
mencionado festival la apertura de centro de trabajo para 
la ejecución de las diferentes actuaciones de acondicio-
namiento y montaje de estructuras para la realización del 
mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.051 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.337)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿en qué fecha se solicitó el libro de 
órdenes y vistas para el seguimiento de las actuaciones de 
acondicionamiento y montaje de estructuras del mencio-
nado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.052 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.338)

Pregunta número 11.049 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.335)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, sabeu si s’ha realitzat alguna reunió de 
coordinació d’activitats empresarials durant l’execució de 
les diferents actuacions de condicionament i muntatge 
d’estructures d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.050 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.336)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, en quina data va tramitar el promotor 
d’aquest festival l’obertura de centre de treball per a 
executar les diferents actuacions de condicionament i 
muntatge d’estructures per a la realització d’aquest festival? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.051 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.337)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, en quina data es va sol·licitar el llibre 
d’ordres i vistes per al seguiment de les actuacions de 
condicionament i muntatge d’estructures d’aquest festival? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.052 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.338)
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En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿cuál era el presupuesto destinado a 
seguridad y salud de las actuaciones de acondicionamiento y 
montaje de estructuras del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.053 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.339)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿contaba con el visado de algún colegio 
profesional el plan de seguridad y salud de las actuaciones 
de acondicionamiento y montaje de estructuras para la 
realización del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.054 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.340)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se tramitó el correspondiente libro de 
subcontratación para la ejecución de las actuaciones de 
acondicionamiento y montajes de estructuras del mencio-
nado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.055 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.341)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿habían recibido formación e información 
en materia del plan de emergencia y evacuación los trabaja-
dores en el mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.056 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, quin era el pressupost destinat a seguretat 
i salut de les actuacions de condicionament i muntatge 
d’estructures d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.053 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.339)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, comptava amb el visat d’algun col·legi 
professional el pla de seguretat i salut de les actuacions de 
condicionament i muntatge d’estructures per a la realització 
d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.054 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.340)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, es va tramitar el llibre de subcontractació 
corresponent per a executar les actuacions de condiciona-
ment i muntatges d’estructures d’aquest festival? 

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.055 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.341)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, havien rebut formació i informació en 
matèria del pla d’emergència i evacuació els treballadors en 
aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.056 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
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Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.342)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿se había constituido el equipo de emer-
gencia y evacuación del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.057 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.343)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿conoce de la existencia de alguna anota-
ción en el libro de órdenes y visitas durante la ejecución 
de las actuaciones de acondicionamiento y montaje de 
estructuras para la celebración del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.058 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebración del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.344)

En cuanto a la celebración del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, ¿conoce si se realizó alguna inspección 
en materia de seguridad y salud durante las actuaciones 
de acondicionamiento y montaje de estructuras para la 
celebración del mencionado festival?

València, 22 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.059 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Mamen Peris Navarro y el 
diputado Carlos Gracia Calandín, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al vicepresidente segundo y 
conseller de Vivienda y Arquitectura Bioclimática sobre la 
situación tras los incendios (RE número 59.456)

Ante la dramática situación tras los incendios vividos, ¿qué 
medidas tiene previstas su conselleria para la regeneración 
urbana y la reconstrucción de la edificación?

València, 23 de agosto de 2022 
Mamen Peris Navarro 

Carlos Gracia Calandín

Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.342)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, s’havia constituït l’equip d’emergència i 
evacuació d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.057 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.343)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, sabeu si hi ha alguna anotació en el llibre 
d’ordres i visites durant l’execució de les actuacions de 
condicionament i muntatge d’estructures per a la celebració 
d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.058 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
celebració del Medusa Sunbeach Festival 2022 de Cullera 
(RE número 59.344)

Pel que fa a la celebració del Medusa Sunbeach Festival 
2022 de Cullera, sabeu si es va realitzar alguna inspecció 
en matèria de seguretat i salut durant les actuacions de 
condicionament i muntatge d’estructures per a la celebració 
d’aquest festival?

València, 22 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.059 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Mamen Peris Navarro 
i el diputat Carlos Gracia Calandín, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al vicepresident segon i conseller 
d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica sobre la situació 
després dels incendis (RE número 59.456)

Davant la dramàtica situació després dels incendis viscuts, 
quines mesures té previstes la vostra conselleria per a la 
regeneració urbana i la reconstrucció de l’edificació?

València, 23 d’agost de 2022 
Mamen Peris Navarro 

Carlos Gracia Calandín
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Pregunta número 11.060 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Mamen Peris Navarro y el 
diputado Carlos Gracia Calandín, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al vicepresidente segundo y 
conseller de Vivienda y Arquitectura Bioclimática sobre la 
situación tras los incendios (RE número 59.457)

Ante la dramática situación tras los incendios que han 
arrasado gran parte de nuestro territorio, ¿qué medidas 
tiene previstas su conselleria para acelerar el freno a la 
despoblación en áreas de interior?

València, 23 de agosto de 2022 
Mamen Peris Navarro 

Carlos Gracia Calandín

Pregunta número 11.061 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín y las 
diputadas Ruth Merino Peña y Yaneth Giraldo Jiménez, del 
Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 
161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de 
Economía Sostenible, Sectores Productivos, Comercio y Trabajo 
sobre la inspección técnica de vehículos (RE número 59.461)

¿Cuánto tiempo tiene previsto la conselleria prorrogar la 
gestión indirecta del servicio de las ITV por lucro cesante 
forzado causado por la covid-19?

¿Sobre qué criterios técnicos se va a determinar el tiempo 
que le corresponderá a cada entidad concesionaria?

València, 24 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña 
Yaneth Giraldo Jiménez

Pregunta número 11.062 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre la gestión del 
litoral valenciano (RE número 59.464)

A lo largo del presente verano se han producido diversos 
movimientos y concentraciones en distintos municipios 
costeros de la Comunitat Valenciana promovidos por 
asociaciones en defensa del litoral valenciano .

¿Está colaborando la Generalitat con estas asociaciones para 
conseguir una mejor gestión del litoral valenciano?

¿Ha recibido alguna solicitud por parte de los municipios 
costeros valencianos reclamando actuaciones urgentes para 
ayudar a regenerar sus playas?

València, 24 de agosto de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.060 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Mamen Peris Navarro 
i el diputat Carlos Gracia Calandín, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al vicepresident segon i conseller 
d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica sobre la situació 
després dels incendis (RE número 59.457)

Davant la dramàtica situació després dels incendis que 
han arrasat gran part del nostre territori, quines mesures 
té previstes la vostra conselleria per a accelerar el fre a la 
despoblació en àrees d’interior?

València, 23 d’agost de 2022 
Mamen Peris Navarro 

Carlos Gracia Calandín

Pregunta número 11.061 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i les 
diputades Ruth Merino Peña i Yaneth Giraldo Jiménez, 
del Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, al conseller 
d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball 
sobre la inspecció tècnica de vehicles (RE número 59.461)

Quant de temps té previst la conselleria prorrogar la gestió 
indirecta del servei de les ITV per lucre cessant forçat causat 
per la covid-19?

Sobre quins criteris tècnics es determinarà el temps que 
correspondrà a cada entitat concessionària?

València, 24 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña 
Yaneth Giraldo Jiménez

Pregunta número 11.062 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pels diputats Eduardo del Pozo 
Querol i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre la gestió del litoral 
valencià (RE número 59.464)

Al llarg d’aquest estiu s’han produït diversos moviments 
i concentracions en diferents municipis costaners de la 
Comunitat Valenciana promoguts per associacions en 
defensa del litoral valencià .

Està col·laborant la Generalitat amb aquestes associacions 
per a aconseguir una millor gestió del litoral valencià?

Ha rebut alguna sol·licitud per part dels municipis costaners 
valencians en què es reclamen actuacions urgents per a 
ajudar a regenerar les seues platges?

València, 24 d’agost de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla
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Pregunta número 11.063 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre la llegada de 
DANA al territorio valenciano (RE número 59.465)

Según la Agencia Estatal de Meteorología (Aemet) se prevé 
que se produzcan importantes precipitaciones a lo largo de 
toda la costa valenciana en las próximas semanas coinci-
diendo con la llegada de una nueva DANA a la Comunitat.

Por ello se pregunta lo siguiente:

¿Tiene previsto realizar actuaciones de prevención en las 
costas valencianas ante los avisos de la Aemet? ¿Cuáles?

¿Considera la Generalitat que el litoral valenciano está 
preparado ante posibles acontecimientos atmosféricos que 
se pudieran producir en los próximos meses?

València, 24 de agosto de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.064 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre la regeneración 
del litoral valenciano (RE número 59.466)

La regeneración del litoral valenciano ha sido cuestión de 
debate en las Corts Valencianes en numerosas ocasiones y 
ha traído consigo diversos anuncios por parte del presidente 
Ximo Puig de actuaciones millonarias que se acometerían 
para defender el litoral valenciano y su adaptación al cambio 
climático. Por ello se pregunta lo siguiente:

¿Cuántas actuaciones en materia de regeneración de playas ha 
acometido la Generalitat desde el año 2015 hasta la actualidad?

¿Cuál es la cuantía económica acometida por la Generalitat 
en esta materia?

¿Tiene la Generalitat un protocolo de seguimiento y evalua-
ción de estas actuaciones?

¿Cuál es el grado de colaboración con el Ministerio de 
Transición Ecológica para la realización de estos trabajos? ¿Y 
con los municipios?

València, 24 de agosto de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.065 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Agricultura, 

Pregunta número 11.063 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pels diputats Eduardo del Pozo 
Querol i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre l’arribada de DANA al 
territori valencià (RE número 59.465)

Segons l’Agència Estatal de Meteorologia (Aemet) es preveu 
que es produïsquen importants precipitacions al llarg de tota 
la costa valenciana les pròximes setmanes coincidint amb 
l’arribada d’una nova DANA a la Comunitat.

Per això es pregunta el següent:

Té previst realitzar actuacions de prevenció a les costes 
valencianes davant els avisos de l’Aemet? Quines?

Considera la Generalitat que el litoral valencià està preparat 
davant possibles esdeveniments atmosfèrics que es pogue-
ren esdevenir els pròxims mesos?

València, 24 d’agost de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.064 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pels diputats Eduardo del Pozo 
Querol i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre la regeneració del litoral 
valencià (RE número 59.466)

La regeneració del litoral valencià ha sigut qüestió de 
debat en les Corts Valencianes en nombroses ocasions i ha 
comportat diferents anuncis per part del president Ximo 
Puig d’actuacions milionàries que s’escometrien per defensar 
el litoral valencià i la seua adaptació al canvi climàtic. Per 
això es pregunta el següent:

Quantes actuacions en matèria de regeneració de platges ha 
escomès la Generalitat des de l’any 2015 fins a l’actualitat?

Quina és la quantia econòmica escomesa per la Generalitat 
en aquesta matèria?

Té la Generalitat un protocol de seguiment i avaluació 
d’aquestes actuacions?

Quin és el grau de col·laboració amb el Ministeri de Transició 
Ecològica per a la realització d’aquests treballs? I amb els 
municipis?

València, 24 d’agost de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.065 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pels diputats Eduardo del Pozo 
Querol i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Agricultura, 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38767

Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica sobre la llegada de DANA al territorio valenciano 
(RE número 59.467)

La posible concurrencia de masas de aire frío en altura con 
temperaturas mucho más cálidas en superficie en la recta 
final de este verano o ya en otoño hacen previsible, como ha 
ocurrido en otros años, que se produzcan en la Comunitat 
Valenciana lluvias torrenciales de gran intensidad a partir 
de la formación del fenómeno DANA (depresión aislada en 
niveles altos). Por ello, se pregunta lo siguiente:

¿Qué medidas está tomando la conselleria de manera 
preventiva ante la eventualidad de un fenómeno de DANA 
en la Comunitat?

¿De qué forma está colaborando la conselleria junto con las 
distintas confederaciones hidrográficas de la región en la 
retirada de los posibles sedimentos acumulados en los ríos?

¿Existe un protocolo de actuación en materia de prevención 
y mantenimiento del estado de los ríos y sus cuencas?

¿Qué actuaciones tiene previsto llevar a cabo la Dirección 
General de Cambio Climático en materia de prevención ante 
posibles situaciones como una DANA?

València, 24 de agosto de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.066 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por las diputadas Mercedes Ventura Campos, 
Patricia García Guasp y Rosa Menor Lucas, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Educación, Cultura y Deporte sobre el inicio del curso 
escolar en los centros de Torrevieja (RE número 59.479)

¿Cuántos alumnos van a empezar el curso escolar 2022-
2023 en aulas prefabricadas en Torrevieja ante la carencia 
de plazas escolares?

¿Cuándo está previsto que se finalicen las obras de la avenida 
de los Nenúfares para la instalación de aulas prefabricadas?

¿Va a poder iniciar el curso escolar el 12 de septiembre todo 
el alumnado matriculado en Torrevieja?

València, 25 de agosto de 2022 
Mercedes Ventura Campos 

Patricia García Guasp 
Rosa Menor Lucas

Pregunta número 11.067 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, a la vicepresidenta y consellera de 
Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la atención temprana 
en la provincia de Castellón (RE número 59.483)

Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica sobre l’arribada de DANA al territori valencià (RE 
número 59.467)

La possible concurrència de masses d’aire fred en altura 
amb temperatures molt més càlides en superfície en la recta 
final d’aquest estiu o ja a la tardor fan previsible, com ha 
ocorregut altres anys, que es produïsquen a la Comunitat 
Valenciana pluges torrencials de gran intensitat a partir de 
la formació del fenomen DANA (depressió aïllada en nivells 
alts). Per això, es pregunta el següent:

Quines mesures està prenent la conselleria de manera 
preventiva davant l’eventualitat d’un fenomen de DANA a la 
Comunitat?

De quina forma està col·laborant la conselleria juntament 
amb les diferents confederacions hidrogràfiques de la regió 
en la retirada dels possibles sediments acumulats als rius?

Hi ha un protocol d’actuació en matèria de prevenció i 
manteniment de l’estat dels rius i les seues conques?

Quines actuacions té previst dur a terme la Direcció General 
de Canvi Climàtic en matèria de prevenció davant possibles 
situacions com una DANA?

València, 24 d’agost de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 11.066 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per les diputades Mercedes Ventura 
Campos, Patricia García Guasp i Rosa Menor Lucas, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Educació, Cultura i Esport sobre l’inici del curs escolar en 
els centres de Torrevieja (RE número 59.479)

Quants alumnes començaran el curs escolar 2022-2023 en 
aules prefabricades a Torrevieja davant la manca de places 
escolars?

Quan està previst que es finalitzen les obres de l’avinguda 
dels Nenúfars per a la instal·lació d’aules prefabricades?

Podrà iniciar el curs escolar el 12 de setembre tot l’alumnat 
matriculat a Torrevieja?

València, 25 d’agost de 2022 
Mercedes Ventura Campos 

Patricia García Guasp 
Rosa Menor Lucas

Pregunta número 11.067 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta i consellera 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre l’atenció precoç a la 
província de Castelló (RE número 59.483)
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¿Cuál es la media de sesiones semanales que reciben los 
niños que precisan de atención temprana en la provincia de 
Castellón?

València, 24 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.068 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, a la vicepresidenta y consellera de 
Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la atención temprana 
en la provincia de Valencia (RE número 59.484)

¿Cuál es la media de sesiones semanales que reciben los 
niños que precisan de atención temprana en la provincia de 
Valencia?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.069 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, a la consellera de Educación, Cultura y 
Deporte sobre el número de profesionales de asignados a la 
inclusión de niños con TEA (CIL) en los CEIP de la provincia 
de Valencia (RE número 59.485)

¿Cuántos profesionales de PT, AL o educadores están asig-
nados a la inclusión de niños con TEA (CIL) por su conselleria 
en los CEIP de la provincia de Valencia para el próximo curso 
escolar? Desglose por CEIP, profesional asignado.

València, 24 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.070 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda Ortín, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la vicepresidenta y consellera de Igualdad 
y Políticas Inclusivas sobre la lista de espera de atención 
temprana en la provincia de Valencia (RE número 59.486)

¿Cuántos niños hay en lista de espera de atención temprana 
en la provincia de Valencia?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.071 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, a la vicepresidenta y consellera de 
Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la lista de espera de 
atención temprana en la provincia de Alicante (RE número 
59.487)

Quina és la mitjana de sessions setmanals que reben els 
infants que necessiten atenció precoç a la província de 
Castelló?

València, 24 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.068 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta i consellera 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre l’atenció precoç a la 
província de València (RE número 59.484)

Quina és la mitjana de sessions setmanals que reben els 
infants que necessiten atenció precoç a la província de 
València?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.069 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera d’Educació, Cultura 
i Esport sobre el nombre de professionals d’assignats a la 
inclusió de infants amb TEA (CIL) en els CEIP de la província 
de València (RE número 59.485)

Quants professionals de PT, AL o educadors estan assignats 
a la inclusió de infants amb TEA (CIL) per la vostra conselle-
ria en els CEIP de la província de València per al pròxim curs 
escolar? Desglossament per CEIP, professional assignat.

València, 24 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.070 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la vicepresidenta i consellera d’Igualtat i 
Polítiques Inclusives sobre la llista d’espera d’atenció precoç 
a la província de València (RE número 59.486)

Quants infants hi ha en llista d’espera d’atenció precoç a la 
província de València?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.071 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta i consellera 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre la llista d’espera 
d’atenció precoç a la província d’Alacant (RE número 
59.487)
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¿Cuántos niños hay en lista de espera de atención temprana 
en la provincia de Alicante?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.072 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda Ortín, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la vicepresidenta y consellera de Igualdad y 
Políticas Inclusivas sobre las listas de espera de atención 
temprana en la provincia de Castellón (RE número 59.488)

¿Cuántos niños han pasado por las listas de espera en la provin-
cia de Castellón sin llegar a ser atendidos porque han entrado 
en un CEIP al cumplir los tres años y se ha considerado que ya 
tienen los recursos suficientes según su protocolo?

València, 24 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.073 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda Ortín, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la vicepresidenta y consellera de Igualdad y 
Políticas Inclusivas sobre las listas de espera de atención 
temprana en la provincia de Valencia (RE número 59.489)

¿Cuántos niños han pasado por las listas de espera en la provin-
cia de Valencia sin llegar a ser atendidos porque han entrado 
en un CEIP al cumplir los tres años y se ha considerado que ya 
tienen los recursos suficientes según su protocolo?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.074 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, a la vicepresidenta y consellera 
de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la gestión de la 
atención temprana (RE número 59.490)

¿Cuántos niños se han dado de alta en atención temprana 
en la provincia de Castellón al cumplir tres años por consi-
derarse que los recursos en los CEIP son suficientes según 
instrucción de su conselleria?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.075 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, a la vicepresidenta y consellera 
de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la gestión de la 
atención temprana (RE número 59.491)

Quants infants hi ha en llista d’espera d’atenció precoç a la 
província d’Alacant?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.072 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la vicepresidenta i consellera d’Igualtat i 
Polítiques Inclusives sobre les llistes d’espera d’atenció 
precoç a la província de Castelló (RE número 59.488)

Quants infants han passat per les llistes d’espera a la 
província de Castelló sense arribar a ser atesos perquè han 
entrat en un CEIP en complir els tres anys i s’ha considerat 
que ja tenen els recursos suficients segons el seu protocol?

València, 24 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.073 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la vicepresidenta i consellera d’Igualtat i 
Polítiques Inclusives sobre les llistes d’espera d’atenció 
precoç a la província de València (RE número 59.489)

Quants infants han passat per les llistes d’espera a la 
província de València sense arribar a ser atesos perquè han 
entrat en un CEIP en complir els tres anys i s’ha considerat 
que ja tenen els recursos suficients segons el seu protocol?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.074 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta i consellera 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre la gestió de l’atenció 
precoç (RE número 59.490)

Quants infants s’han donat d’alta en atenció precoç a la 
província de Castelló en complir tres anys per considerar-se 
que els recursos en els CEIP són suficients segons instrucció 
de la vostra conselleria?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.075 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta i consellera 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre la gestió de l’atenció 
precoç (RE número 59.491)
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¿Cuántos niños se han dado de alta en atención temprana 
en la provincia de Valencia al cumplir tres años por consi-
derarse que los recursos en los CEIP son suficientes según 
instrucción de su conselleria?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.076 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, a la vicepresidenta y consellera 
de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la gestión de la 
atención temprana (RE número 59.492)

¿Cuál es la media de sesiones semanales que reciben los 
niños que precisan de atención temprana en la provincia de 
Alicante?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.077 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre las subvenciones 
directas a las personas con cultivos afectados por 
inclemencias meteorológicas (RE número 59.493)

La Unió de Llauradors ha anunciado que la recolección de 
aceitunas caerá hasta el 85 % en la provincia de Castellón, y 
en el caso de las almendras, uno de los más representativos 
del interior de las comarcas castellonenses, la próxima 
cosecha disminuirá un 70 %. Por ello, la organización ha 
reclamado, ante la baja contratación del seguro agrario que no 
se adapta a la realidad del cultivo, subvenciones directas a las 
personas con parcelas afectadas por las diversas inclemencias 
meteorológicas que se han producido a lo largo de este año .

¿Tiene previsto el Consell proporcionar subvenciones 
directas a las personas con parcelas afectadas por estas 
inclemencias meteorológicas para evitar la pérdida de 
competitividad de las explotaciones?

València, 7 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.078 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre el cobro de las ayudas a 
las empresas de gas intensivas de la Comunitat Valenciana 
(RE número 59.494)

Las ayudas del gobierno central a las empresas de gas 
intensivas, incluidas en el real decreto del pasado marzo, 
como respuesta a las consecuencias económicas de la guerra 
en Ucrania, no están llegando a la totalidad de empresas 

Quants infants s’han donat d’alta en atenció precoç a la 
província de València en complir tres anys per considerar-se 
que els recursos en els CEIP són suficients segons instrucció 
de la vostra conselleria?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.076 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta i consellera 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre la gestió de l’atenció 
precoç (RE número 59.492)

Quina és la mitjana de sessions setmanals que reben 
els infants que necessiten atenció precoç a la província 
d’Alacant?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.077 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre les subvencions 
directes a les persones amb cultius afectats per 
inclemències meteorològiques (RE número 59.493)

La Unió de Llauradors ha anunciat que la recol·lecció d’olives 
caurà fins al 85 % a la província de Castelló, i en el cas de 
les ametles, un dels més representatius de l’interior de les 
comarques castellonenques, la pròxima collita disminuirà 
un 70 %. Per això, l’organització ha reclamat, davant la baixa 
contractació de l’assegurança agrària que no s’adapta a la 
realitat del cultiu, subvencions directes a les persones amb 
parcel·les afectades per les diferents inclemències meteoro-
lògiques que s’han esdevingut al llarg d’enguany.

Té previst el Consell proporcionar subvencions directes a les 
persones amb parcel·les afectades per aquestes inclemèn-
cies meteorològiques per a evitar la pèrdua de competitivitat 
de les explotacions?

València, 7 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.078 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre el cobrament de les 
ajudes a les empreses de gas intensives de la Comunitat 
Valenciana (RE número 59.494)

Les ajudes del govern central a les empreses de gas 
intensives, incloses en el reial decret del març passat, 
com a resposta a les conseqüències econòmiques de la 
guerra a Ucraïna, no estan arribant a la totalitat d’empreses 
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azulejeras que las necesitan. Así, la Asociación Española de 
Fabricantes de Azulejos y Pavimentos Cerámicos (Ascer), ha 
denunciado que de 158 expedientes positivos de ayuda del 
sector cerámico solo han llegado a 48. Y, por tanto, el 70 % 
de los expedientes siguen en espera.

¿Tiene previsto el Consell iniciar alguna medida que permita 
agilizar el cobro de las ayudas a las empresas de gas 
intensivas de la Comunitat Valenciana?

València, 6 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.079 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre las ayudas al sector 
azulejero (RE número 59.495)

Los datos del índice de producción industrial correspon-
dientes a los seis primeros meses del año indican una caída 
de la producción en el sector azulejero del 7,4 % respecto al 
mismo periodo del año anterior. La cerámica encadena tres 
meses seguidos de descensos en su actividad, al bajar un 
25,9 % en abril, un 12,9 % en mayo y un 2,5 % en junio.

La Asociación Española de Fabricantes de Azulejos y 
Pavimentos Cerámicos (Ascer) ha señalado que el retroceso 
se debe a la subida de costes, que reduce los márgenes 
de rentabilidad y coloca en una situación muy delicada a 
un sector fundamental en la provincia de Castellón, y del 
que dependen de manera directa unos 17.000 puestos 
de trabajo. Los datos más recientes de Ascer señalan que 
37 empresas han presentado un expediente de regulación 
temporal de empleo (ERTE) por la disminución de la 
actividad y los elevados costes de la energía.

¿Tiene previsto el Consell tomar alguna medida para ayudar 
al sector azulejero? ¿Va el Consell a emprender alguna acción 
para intentar agilizar las ayudas del gobierno anunciadas en 
marzo, en las que tan solo han recibido las transferencias 48 
de 158 expedientes positivos en la actualidad?

València, 6 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.080 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre campañas de 
concienciación ciudadana sobre la política fiscal (RE 
número 59.496)

Según el estudio «Opinión pública y política fiscal» realizado 
por el Centro de Investigaciones Sociológicas (CIS), más del 
55 % de los encuestados piensa que la sociedad se beneficia 
poco o nada de lo que se paga en impuestos y cotizaciones. 
Un 62 % asegura que recibe menos de la administración 
de lo que entrega, el 41 % sostiene que en España se paga 
mucho en impuestos, un 82 % critica que la administración 
pública hace pocos o muy pocos esfuerzos para explicar el 

taulelleres que les necessiten. Així, l’Associació Espanyola 
de Fabricants de Taulells i Paviments Ceràmics (Ascer), ha 
denunciat que de 158 expedients positius d’ajuda del sector 
ceràmic només han arribat a 48. I, per tant, el 70 % dels 
expedients continuen en espera.

Té previst el Consell iniciar cap mesura que permeta agilitar 
el cobrament de les ajudes a les empreses de gas intensives 
de la Comunitat Valenciana?

València, 6 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.079 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre les ajudes al sector 
tauleller (RE número 59.495)

Les dades de l’índex de producció industrial corresponents 
als sis primers mesos de l’any indiquen una caiguda de la 
producció en el sector tauleller del 7,4 % respecte al mateix 
període de l’any anterior. La ceràmica encadena tres mesos 
seguits de descensos en l’activitat, en baixar un 25,9 % a 
l’abril, un 12,9 % al maig i un 2,5 % al juny.

L’Associació Espanyola de Fabricants de Taulells i Paviments 
Ceràmics (Ascer) ha assenyalat que el retrocés és degut a 
la pujada de costos, que redueix els marges de rendibilitat i 
col·loca en una situació molt delicada un sector fonamental 
a la província de Castelló, i del qual depenen de manera 
directa uns 17.000 llocs de treball. Les dades més recents 
d’Ascer indiquen que 37 empreses han presentat un 
expedient de regulació temporal d’ocupació (ERTO) per la 
disminució de l’activitat i els elevats costos de l’energia. 

Té previst el Consell prendre cap mesura per a ajudar el 
sector tauleller? Pensa emprendre Consell cap acció per a 
intentar agilitar les ajudes del govern anunciades al març, 
en les quals només han rebut les transferències 48 de 158 
expedients positius en l’actualitat?

València, 6 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.080 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre campanyes de 
conscienciació ciutadana sobre la política fiscal (RE número 
59.496)

Segons l’estudi «Opinión pública y política fiscal» realitzat 
pel Centre d’Investigacions Sociològiques (CIS), més del 
55 % dels enquestats pensa que la societat es beneficia poc 
o gens del que es paga en impostos i cotitzacions. Un 62 % 
assegura que rep menys de l’administració del que lliura, 
el 41 % sosté que a Espanya es paga molt en impostos, un 
82 % critica que l’administració pública fa pocs o molt pocs 
esforços per a explicar el destí dels impostos i un 90,3 % dels 
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destino de los impuestos y un 90,3 % de los encuestados 
asegura que existe bastante o mucho fraude fiscal en 
España .

¿Tiene previsto el Consell realizar alguna campaña de 
concienciación para que los valencianos comprendan y estén 
mejor informados sobre la política fiscal y sus impuestos?

València, 13 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.081 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la renta valenciana de 
inclusión (RE número 59.497)

Uno de cada tres hogares empobrecidos (el 34 %) en la 
Comunitat Valenciana no recibe ni el ingreso mínimo vital 
(IMV) del gobierno, ni la renta valenciana de inclusión (RVI) 
de la Conselleria de Igualdad de la Generalitat Valenciana, 
según datos emitidos por la Autoridad Independiente de 
Responsabilidad Fiscal (Airef). Además, el informe refleja que 
más de la mitad (56 %) de las personas que podrían percibir 
el IMV no lo han solicitado aún. Por ello, desde la Airef se 
aconseja dar mayor publicidad y simplificar los procesos, 
eliminando burocracia y revisando requisitos .

¿Tiene previsto el Consell simplificar los procesos y dar 
mayor publicidad a la renta valenciana de inclusión? ¿Tiene 
previsto el Consell adoptar alguna medida adicional para 
llegar a los hogares valencianos que podrían recibir el IMV 
pero no lo han solicitado?

València, 20 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.082 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la inversión pública en 
I+D (RE número 59.498)

La inversión en innovación, desarrollo y TIC en la Comunitat 
Valenciana es reducida. Representa un 18,5 % sobre la 
inversión total, mientras que a nivel nacional su peso es del 
19,6 %. En cualquier caso, se encuentra muy lejos de otras 
regiones como Madrid (25,5 %), Cataluña (23 %) y País Vasco 
(21,7 %), según un informe elaborado por investigadores del 
Instituto Valenciano de Investigaciones Económicas (IVIE) 
para la Fundación LAB Mediterráneo.

También es escasa la participación del sector empresarial 
en el gasto en I+D en la Comunitat, ya que solo representa 
el 46,2 % del total, por debajo de la media española (55,6 %) 
y más aún del País Vasco (76,5 %). El gasto empresarial en 
I+D en la Comunitat Valenciana supone el 6,5 % del total de 
España, lo que supone un peso menor que lo que representa 
el total del gasto en I+D (7,8 %), el PIB (9,3 %), el empleo 
(9,8 %) o la población (10,6 %).

enquestats assegura que hi ha bastant o molt de frau fiscal 
a Espanya . 

Té previst el Consell fer cap campanya de conscienciació 
perquè els valencians comprenguen i estiguen millor 
informats sobre la política fiscal i els seus impostos?

València, 13 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.081 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre la renda valenciana 
d’inclusió (RE número 59.497)

Un de cada tres llars empobrits (el 34 %) a la Comunitat 
Valenciana no rep ni l’ingrés mínim vital (IMV) del govern, 
ni la renda valenciana d’inclusió (RVI) de la Conselleria 
d’Igualtat de la Generalitat Valenciana, segons dades emeses 
per l’Autoritat Independent de Responsabilitat Fiscal (Airef). 
A més, l’informe reflecteix que més de la meitat (56 %) de 
les persones que podrien percebre l’IMV no l’han sol·licitat 
encara. Per això, des de l’Airef s’aconsella donar major 
publicitat i simplificar els processos, eliminar burocràcia i 
revisar requisits .

Té previst el Consell simplificar els processos i donar major 
publicitat a la renda valenciana d’inclusió? Té previst el 
Consell adoptar cap mesura addicional per a arribar a les 
llars valencianes que podrien rebre l’IMV però no l’han 
sol·licitat?

València, 20 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.082 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre la inversió pública en 
R+D (RE número 59.498)

La inversió en innovació, desenvolupament i TIC a la 
Comunitat Valenciana és reduïda. Representa un 18,5 % 
sobre la inversió total, mentre que a nivell nacional el pes 
és del 19,6 %. En qualsevol cas, es troba molt lluny d’altres 
regions com ara Madrid (25,5 %), Catalunya (23 %) i País 
Basc (21,7 %), segons un informe elaborat per investigadors 
de l’Institut Valencià d’Investigacions Econòmiques (IVIE) per 
a la Fundació LAB Mediterrani.

També és escassa la participació del sector empresarial en 
la despesa en R+D a la Comunitat, ja que només representa 
el 46,2 % del total, per sota de la mitjana espanyola (55,6 %) 
i més encara del País Basc (76,5 %). La despesa empresarial 
en R+D a la Comunitat Valenciana representa el 6,5 % del 
total d’Espanya, la qual cosa representa un pes menor que 
el que té el total de la despesa en R+D (7,8 %), el PIB (9,3 %), 
l’ocupació (9,8 %) o la població (10,6 %).
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¿Qué medidas va a tomar el Consell para aumentar la inversión 
pública en I+D? ¿Tiene previsto el Consell adoptar medidas que 
fomenten e impulsen el gasto empresarial en I+D?

València, 21 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.083 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre el refuerzo de la plantilla 
de las residencias públicas (RE número 59.499)

El sindicato CSIF ha denunciado la precaria situación en 
la que se encuentra la residencia pública de personas 
mayores de Silla debido a la falta de personal. La central 
sindical ha reclamado a la Conselleria de Igualdad y 
Políticas Inclusivas que se refuerce la plantilla de técnicos 
en cuidados auxiliares de enfermería (TCAE) y que cubra 
los turnos de vacaciones para poder ofrecer la atención 
adecuada a los 48 residentes .

¿Tiene previsto el Consell reforzar la plantilla de la residencia 
pública con TCAE y cubrir los turnos de vacaciones?

València, 19 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.084 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre la prestación por 
dependencia (RE número 59.500)

Las listas de espera para recibir la prestación por dependen-
cia de la Comunitat Valenciana crece de nuevo por primera 
vez en seis meses. Trece mil valencianos esperan a que se 
resuelva su expediente. Por provincias, València es la que 
más retrasos acumula con 7.208 personas, en Alicante hay 
4 .745 personas pendientes de que la conselleria acabe de 
estudiar su expediente, y 1.168 en Castellón.

Durante el último mes, se ha producido un incremento del 
4 %, pasando de 12.602 personas a 13.121 a 1 de julio. Un 
incremento de más de quinientas personas. Los principales 
motivos, según el Síndic de Greuges, siguen siendo la 
excesiva burocracia y el retraso en el tiempo para reconocer 
el grado de dependencia por parte de los valencianos .

¿Va a tomar medidas el Consell en cuanto a la revisión de 
los procedimientos de gestión de estas prestaciones? ¿Qué 
medidas va a tomar el Consell para agilizar y reducir el 
tiempo en reconocer los grados de dependencia?

València, 17 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.085 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 

Quines mesures pensa prendre el Consell per augmentar la 
inversió pública en R+D? Té previst el Consell adoptar mesures 
que fomenten i impulsen la despesa empresarial en R+D?

València, 21 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.083 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre el reforç de la 
plantilla de les residències públiques (RE número 59.499)

El sindicat CSIF ha denunciat la precària situació en què 
es troba la residència pública de persones majors de Silla a 
causa de la falta de personal. La central sindical ha reclamat 
a la Conselleria d’Igualtat i Polítiques Inclusives que es 
reforce la plantilla de tècnics en cures auxiliars d’infermeria 
(TCAE) i que cobrisca els torns de vacances per poder oferir 
l’atenció adequada als 48 residents . 

Té previst el Consell reforçar la plantilla de la residència 
pública amb TCAE i cobrir els torns de vacances?

València, 19 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.084 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la prestació per 
dependència (RE número 59.500)

Les llistes d’espera per a rebre la prestació per dependència 
de la Comunitat Valenciana creix de nou per primera vegada 
en sis mesos. Tretze mil valencians esperen que es resolga 
el seu expedient. Per províncies, València és la que més 
retards acumula amb 7.208 persones, a Alacant hi ha 4.745 
persones pendents que la conselleria acabe d’estudiar el seu 
expedient, i 1.168 a Castelló.

Durant el darrer mes, s’ha produït un increment del 4 %, i 
s’ha passat de 12.602 persones a 13.121 a 1 de juliol. Un 
increment de més de cinc-centes persones. Els principals 
motius, segons el Síndic de Greuges, continuen sent 
l’excessiva burocràcia i el retard en el temps per a reconèixer 
el grau de dependència per part dels valencians .

Prendrà mesures el Consell quant a la revisió dels procedi-
ments de gestió d’aquestes prestacions? Quines mesures 
prendrà el Consell per agilitar i reduir el temps a reconèixer 
els graus de dependència?

València, 17 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.085 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
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de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Hacienda y Modelo Económico 
sobre la ayuda de 300 euros a autónomos afectados por la 
crisis energética (RE número 59.507)

¿Cuántas personas autónomas han solicitado la ayuda directa 
de 300 euros para paliar los efectos de la crisis energética? 

¿Cuántas de ellas cumplen los requisitos para poder obtener 
esa ayuda? 

¿Cómo ha sido la distribución de las solicitudes en las 
diferentes actividades económicas?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.086 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Sanidad Universal y Salud 
Pública sobre recuperación de la ambulancia de Alcalà de 
Xivert (RE número 59.508)

Los vecinos de Alcalà de Xivert han recogido firmas y se 
han movilizado para solicitar la recuperación de la segunda 
ambulancia que se eliminó en el año 2019.

¿Considera la conselleria cubierto el servicio sanitario con 
una sola ambulancia?

¿Desde dónde se envían ambulancias a Alcalà de Xivert 
cuando se produce alguna emergencia?

¿Qué medidas adicionales se han tomado en los meses de 
verano, cuando la población en este municipio aumenta 
considerablemente?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.087 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, a la consellera de Educación, Cultura y 
Deporte sobre los barracones habilitados para la actividad 
educativa (RE número 59.509)

En la actualidad, y con previsión al próximo curso, ¿cuántos 
barracones continúan habilitados para la actividad educativa 
en la Comunitat Valenciana? ¿Durante cuánto tiempo está 
prevista su utilización?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.088 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 

Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller d’Hisenda i Model Econòmic 
sobre l’ajuda de 300 euros a autònoms afectats per la crisi 
energètica (RE número 59.507)

Quantes persones autònomes han sol·licitat l’ajuda directa 
de 300 euros per a pal·liar els efectes de la crisi energètica? 

Quantes compleixen els requisits per a poder obtindre 
aquesta ajuda? 

Com ha sigut la distribució de les sol·licituds en les diferents 
activitats econòmiques?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.086 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller de Sanitat Universal i Salut Pública 
sobre recuperació de l’ambulància d’Alcalà de Xivert (RE 
número 59.508)

Els veïns d’Alcalà de Xivert han recollit signatures i s’han 
mobilitzat per a sol·licitar la recuperació de la segona 
ambulància que es va eliminar l’any 2019.

Considera la conselleria cobert el servei sanitari amb una 
sola ambulància?

Des d’on s’envien ambulàncies a Alcalà de Xivert quan hi ha 
alguna emergència?

Quines mesures addicionals s’han pres en els mesos 
d’estiu, quan la població en aquest municipi augmenta 
considerablement?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.087 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Educació, Cultura i Esport 
sobre els barracons habilitats per a l’activitat educativa (RE 
número 59.509)

En l’actualitat, i amb previsió al pròxim curs, quants 
barracons continuen habilitats per a l’activitat educativa a la 
Comunitat Valenciana? Durant quant de temps està previst 
que s’utilitzen?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.088 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
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Valencianes, a la consellera de Política Territorial, Obras 
Públicas y Movilidad sobre la bonificación de los trenes de 
cercanías (RE número 59.510)

El presidente del Gobierno de España anunció el pasado 12 
de julio en el debate del estado de la nación la bonificación 
del 100 % en los abonos de los trenes de cercanías durante 
los meses de septiembre a diciembre de 2022.

En la Comunitat Valenciana, el servicio de cercanías se 
encuentra en estado precario, con horarios insuficientes, y 
retrasos y cancelaciones habituales .

¿Considera la conselleria que esta medida resulta benefi-
ciosa para los usuarios habituales del servicio de cercanías?

¿Cómo se hará frente al aumento de la demanda de este 
servicio cuando ya no se cumple correctamente con la 
demanda actual? 

¿De qué manera se puede garantizar que se presten unos 
servicios de cercanías dignos a partir de septiembre?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.089 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, 
Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre el censo 
de cabra hispánica (RE número 59.511)

¿Cuántos ejemplares de cabra hispánica hay registrados 
actualmente en la Comunitat Valenciana? 

¿Cómo ha variado esta población con respecto a otros años?

¿Cómo ha afectado la sarna sarcóptica a la población de 
cabra hispánica desde el año 2019? 

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.090 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
los daños agrícolas ocasionados por animales salvajes (RE 
número 59.512)

Según datos de AVA-Asaja las pérdidas ocasionadas por 
animales salvajes, sobre todo jabalíes, en la agricultura 
y la ganadería han aumentado un 15 % en Castellón con 
respecto al año anterior, ascendiendo hasta los 10 millones 
de euros. Este problema se suma a otras muchas dificultades 
que afectan al sector .

Valencianes, a la consellera de Política Territorial, Obres 
Públiques i Mobilitat sobre la bonificació dels trens de 
rodalia (RE número 59.510)

El president del Govern d’Espanya va anunciar el passat 12 
de juliol en el debat de l’estat de la nació la bonificació del 
100 % en els abonaments dels trens de rodalia durant els 
mesos de setembre a desembre de 2022.

A la Comunitat Valenciana, el servei de rodalia es troba 
en estat precari, amb horaris insuficients, i retards i 
cancel·lacions habituals .

Considera la conselleria que aquesta mesura resulta 
beneficiosa per als usuaris habituals del servei de rodalia?

Com es farà front a l’augment de la demanda d’aquest servei 
si encara no es compleix correctament la demanda actual?  

De quina manera es pot garantir que es presten uns serveis 
de rodalia dignes a partir de setembre?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.089 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre el 
cens de cabra hispànica (RE número 59.511)

Quants exemplars de cabra hispànica hi ha registrats 
actualment a la Comunitat Valenciana? 

Com ha variat aquesta població respecte d’altres anys?

Com ha afectat la sarna sarcòptica la població de cabra 
hispànica des de l’any 2019? 

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.090 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
els danys agrícoles ocasionats per animals salvatges (RE 
número 59.512)

Segons dades d’AVA-Asaja les pèrdues ocasionades per 
animals salvatges, sobretot senglars, en l’agricultura i la 
ramaderia han augmentat un 15 % a Castelló respecte de 
l’any anterior, i pugen fins als 10 milions d’euros. Aquest 
problema se suma a moltes altres dificultats que afecten el 
sector .
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¿Cómo controla la conselleria las poblaciones de jabalíes que 
se han incrementado sustancialmente en la actualidad? 

¿Qué soluciones se plantean para los productores 
afectados?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.091 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Política Territorial, Obras 
Públicas y Movilidad sobre el dique del puerto de Burriana 
(RE número 59.513)

Se ha anunciado la reforma urgente del dique del puerto de 
Burriana.

¿Qué actuaciones concretas se van a llevar a cabo, y cuál es 
el coste de las mismas?

¿Cuál es la duración prevista de esta reforma? 

¿Cómo se está garantizando en la actualidad las condiciones 
de seguridad sin el necesario balizamiento?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.092 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre el apoyo de la Generalitat a la 
planta embotelladora de Bejís (RE número 59.514)

El presidente Ximo Puig ha anunciado recientemente que 
desde el Consell se apoyará a la planta embotelladora de 
Bejís para garantizar su viabilidad y futuro.

¿Qué acciones concretas tiene previsto el Consell para 
apoyar a la planta embotelladora?

¿Se va a desarrollar algún plan de apoyo específico para la zona?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.093 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Hacienda y Modelo Económico 
sobre la formación de funcionarios para la ejecución de los 
presupuestos 2023 (RE número 59.515)

¿Cómo se va a organizar la formación de funcionarios para 
la ejecución de los presupuestos del año 2023 con el nuevo 
programa de gestión económica y financiera?

¿Cuántos funcionarios van a recibir esta formación?

Com controla la conselleria les poblacions de senglars que 
s’han incrementat substancialment en l’actualitat? 

Quines solucions es plantegen per als productors afectats? 

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.091 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera de Política Territorial, Obres 
Públiques i Mobilitat sobre el dic del port de Borriana (RE 
número 59.513)

S’ha anunciat la reforma urgent del dic del port de Borriana. 

Quines actuacions concretes es duran a terme, i quin n’és el 
cost?

Quina és la duració prevista d’aquesta reforma? 

Com s’està garantint en l’actualitat les condicions de 
seguretat sense l’abalisament necessari?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.092 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el suport de la Generalitat a la 
planta embotelladora de Bejís (RE número 59.514)

El president Ximo Puig ha anunciat recentment que el 
Consell donarà suport a la planta embotelladora de Bejís per 
a garantir-ne la viabilitat i el futur.

Quines accions concretes té previst el Consell per a fer 
costat a la planta embotelladora?

Es desenvoluparà cap pla de suport específic per a la zona?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.093 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller d’Hisenda i Model Econòmic 
sobre la formació de funcionaris per a l’execució dels 
pressupostos 2023 (RE número 59.515)

Com s’organitzarà la formació de funcionaris per a l’execució 
dels pressupostos de l’any 2023 amb el nou programa de 
gestió econòmica i financera?

Quants funcionaris rebran aquesta formació?
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¿Durante cuánto tiempo?

¿A qué consellerias pertenecen estos funcionarios?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.094 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Sanidad Universal y Salud 
Pública sobre el Hospital a Domicilio (RE número 59.516)

En cuanto a los datos publicados del Hospital a Domicilio de 
la Generalitat en el año 2021, ¿cuántos facultativos prestan 
este servicio en la provincia de Castellón? 

¿Cuántos pacientes han sido atendidos en la provincia de 
Castellón en cada mes del año? 

¿Cuáles han sido las principales patologías tratadas? 

Por municipios, ¿cuáles han sido los más beneficiados por 
este servicio sanitario?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.095 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre la bonificación a los hoteles 
para impulsar el Imserso (RE número 59.517)

Debido a la negativa por parte del Gobierno de España 
de actualizar los precios hoteleros para el Imserso, la 
Generalitat ha anunciado una ayuda por estancia para estos 
establecimientos .  

¿Qué impacto se prevé que tenga esta medida en el turismo 
de la Comunitat Valenciana? 

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.096 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, 
Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre los 
incendios en Bejís y Les Useres (RE número 59.518)

¿Qué medidas concretas se van a llevar a cabo para ayudar a 
los municipios afectados por el incendio de Bejís?

¿Con qué medios físicos y materiales cuenta la conselleria 
para estas ayudas?

Durant quant de temps?

A quines conselleries pertanyen aquests funcionaris?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.094 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller de Sanitat Universal i Salut Pública 
sobre l’Hospital a Domicili (RE número 59.516)

Quant a les dades publicades de l’Hospital a Domicili de la 
Generalitat l’any 2021, quants facultatius presten aquest 
servei a la província de Castelló? 

Quants pacients han sigut atesos a la província de Castelló 
en cada mes de l’any?

Quines han sigut les principals patologies tractades? 

Per municipis, quins han sigut els més beneficiats per aquest 
servei sanitari?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.095 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la bonificació als hotels per a 
impulsar l’Imserso (RE número 59.517)

A causa de la negativa per part del Govern d’Espanya 
d’actualitzar els preus hotelers per a l’Imserso, la Generalitat 
ha anunciat una ajuda per estada per a aquests establiments . 
 

Quin impacte es preveu que tindrà aquesta mesura en el 
turisme de la Comunitat Valenciana? 

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.096 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre els 
incendis a Bejís i les Useres (RE número 59.518)

Quines mesures concretes es duran a terme per a ajudar els 
municipis afectats per l’incendi de Bejís?

De quins medis físics i materials disposa la conselleria per a 
aquestes ajudes?
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¿Cuáles serán los plazos aproximados para estas 
actuaciones?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.097 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
las macrogranjas en la Comunitat Valenciana (RE número 
59.519)

¿Qué expedientes correspondientes a macrogranjas se están 
tramitando actualmente por la conselleria?

¿Qué tipo de explotaciones son las afectadas, y en qué 
municipios se encuentran?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.098 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
los productos cárnicos de aves de corral procedentes de 
Marruecos (RE número 59.520)

Las granjas productoras de aves, especialmente de pollos, 
de la Comunitat Valenciana se pueden ver perjudicadas 
por pérdida de competitividad debido a la decisión de la 
Comisión Europea de autorizar la entrada de productos 
cárnicos de ave de corral procedente de Marruecos . 

¿Qué datos maneja la conselleria respecto al impacto 
económico que esta decisión puede tener sobre los produc-
tores de aves en la Comunitat Valenciana? 

¿Tiene prevista la conselleria alguna actuación para hacer 
frente a los posibles efectos negativos que la entrada de este 
producto puede suponer para los productores valencianos?

¿Qué datos tiene la conselleria respecto a la calidad y 
cumplimiento de normativa del pollo procedente de 
Marruecos frente al pollo de las granjas valencianas?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.099 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo sobre el programa Emdona 
(RE número 59.521)

Quins seran els terminis aproximats per a aquestes 
actuacions?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.097 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
les macrogranges a la Comunitat Valenciana (RE número 
59.519)

Quins expedients corresponents a macrogranges està 
tramitant actualment la conselleria?

Quin tipus d’explotacions són les afectades, i en quins 
municipis es troben?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

 

Pregunta número 11.098 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre els 
productes carnis d’ocells de corral procedents del Marroc 
(RE número 59.520)

Les granges productores d’ocells, especialment de pollastres, 
de la Comunitat Valenciana es poden veure perjudicades 
per la pèrdua de competitivitat a causa de la decisió de la 
Comissió Europea d’autoritzar l’entrada de productes carnis 
d’ocell de corral procedent del Marroc . 

Quines dades maneja la conselleria respecte de l’impacte 
econòmic que aquesta decisió pot tindre sobre els produc-
tors d’ocells a la Comunitat Valenciana? 

Té previst la conselleria cap actuació per a fer front als 
possibles efectes negatius que l’entrada d’aquest producte 
pot suposar per als productors valencians?

Quines dades té la conselleria respecte de la qualitat i el 
compliment de normativa del pollastre procedent del Marroc 
enfront del pollastre de les granges valencianes?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.099 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball sobre el programa Emdona (RE 
número 59.521)
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¿Cuántas mujeres se han beneficiado y está previsto que se 
beneficien a través del Programa Emdona?

¿Qué municipios se han acogido a este programa?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.100 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, a la consellera de Educación, Cultura y 
Deporte sobre el Proyecto Zero (RE número 59.522)

¿Qué centros educativos de la provincia de Castellón 
participan actualmente en el Proyecto Zero?

¿Qué actuaciones concretas se van a llevar a cabo?

¿Qué dotación económica hay destinada a este proyecto?

¿Qué impacto económico y medioambiental se prevé que va 
a tener este proyecto?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.101 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre el 
estudio sobre las características reproductivas del pulpo en 
aguas de la Comunitat Valenciana (RE número 59.523)

Desde la conselleria se han adjudicado 58.080 euros para la 
realización por parte de la Universidad Católica de Valencia 
de un estudio sobre las características reproductivas del 
pulpo en aguas de la Comunitat Valenciana .

¿Qué información se espera obtener con este estudio?

¿Cuál es su finalidad? 

¿Qué datos se tienen en la actualidad sobre la población de 
pulpos en la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.102 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Sanidad Universal y Salud 
Pública sobre el requisito del valenciano para contratos en 
la sanidad pública (RE número 59.524)

El Consejo de Colegios Oficiales de Médicos Valencianos 
trasladó al conseller de Sanidad su oposición a la exigencia 

Quantes dones s’han beneficiat i està previst que es 
beneficien a través del Programa Emdona?

Quins municipis s’han acollit a aquest programa?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.100 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Educació, Cultura i Esport 
sobre el Projecte Zero (RE número 59.522)

Quins centres educatius de la província de Castelló partici-
pen actualment en el Projecte Zero?

Quines actuacions concretes es duran a terme?

Quina dotació econòmica es destina a aquest projecte?

Quin impacte econòmic i mediambiental es preveu que 
tindrà aquest projecte?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.101 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
l’estudi sobre les característiques reproductives del polp en 
aigües de la Comunitat Valenciana (RE número 59.523)

Des de la conselleria s’han adjudicat 58.080 euros perquè 
la Universitat Catòlica de València faça un estudi sobre 
les característiques reproductives del polp en aigües de la 
Comunitat Valenciana .

Quina informació s’espera obtindre amb aquest estudi?

Quina n’és la finalitat? 

Quines dades es tenen en l’actualitat sobre la població de 
polps a la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.102 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller de Sanitat Universal i Salut Pública 
sobre el requisit del valencià per a contractes en la sanitat 
pública (RE número 59.524)

El Consell de Col·legis Oficials de Metges Valencians va 
traslladar al conseller de Sanitat la seua oposició a l’exigència 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38780

del título de valenciano para contratos en la sanidad pública 
y así favorecer su contratación .

¿Se plantea la conselleria esta medida?

¿Considera la conselleria que esta exigencia está afectando 
negativamente a la contratación en la sanidad pública?

¿Qué datos se tienen al respecto?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.103 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Sanidad Universal y Salud 
Pública sobre la vacunación contra la viruela del mono (RE 
número 59.525)

¿Cuáles son las previsiones de vacunación contra la viruela 
del mono para los próximos meses? ¿Cuántas dosis se prevé 
que van a ser necesarias?

¿Qué estrategia de vacunación se va a seguir?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.104 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Rebeca Serna Rosell, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
el voluntariado ambiental en la Comunitat Valenciana (RE 
número 59.526)

En la actualidad, ¿qué proyectos se están llevando a cabo 
por el Servicio de Voluntariado Ambiental de la Comunitat 
Valenciana? ¿Qué proyectos están previstos para los 
próximos meses?

València, 26 de agosto de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.105 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre el apoyo al sector del 
aceite de oliva valenciano (RE número 59.557)

¿Qué ayudas y medidas de apoyo al sector del aceite de 
oliva valenciano ha puesto en marcha la Conselleria de 
Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

del títol de valencià per a contractes en la sanitat pública i 
així afavorir-ne la contractació.

Es planteja la conselleria aquesta mesura?

Considera la conselleria que aquesta exigència està afectant 
negativament la contractació en la sanitat pública?

Quines dades es tenen respecte d’això?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.103 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al conseller de Sanitat Universal i Salut Pública 
sobre la vacunació contra la pigota del mico (RE número 
59.525)

Quines són les previsions de vacunació contra la pigota del 
mico per als pròxims mesos? Quantes dosis es preveu que 
seran necessàries?

Quina estratègia de vacunació se seguirà?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.104 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Rebeca Serna 
Rosell, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
el voluntariat ambiental a la Comunitat Valenciana (RE 
número 59.526)

En l’actualitat, quins projectes està duent a terme el Servei 
de Voluntariat Ambiental de la Comunitat Valenciana?

Quins projectes estan previstos per als pròxims mesos?

València, 26 d’agost de 2022 
Rebeca Serna Rosell

Pregunta número 11.105 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el suport al sector de l’oli 
d’oliva valencià (RE número 59.557)

Quines ajudes i mesures de suport al sector de l’oli d’oliva 
valencià ha posat en marxa la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga
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Pregunta número 11.106 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.558)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿a cuántos puntos 
ubicados en los distintos incendios forestales sufridos en la 
Comunitat Valenciana ha acudido Mireia Mollá, consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica de la Generalitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.107 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre el sector ganadero 
valenciano (RE número 59.559)

¿Qué ayudas y medidas de apoyo al sector ganadero 
valenciano ha puesto en marcha la Conselleria de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.108 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.560)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿cuántas acciones 
encaminadas a la creación de cortafuegos se han puesto 
en marcha, directa o indirectamente, desde la Conselleria 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica de la Generalitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.109 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.561)

Pregunta número 11.106 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.558)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, a quants punts situats 
en els diferents incendis forestals patits a la Comunitat 
Valenciana ha acudit Mireia Mollá, consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica de la Generalitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.107 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el sector ramader valencià (RE 
número 59.559)

Quines ajudes i mesures de suport al sector ramader valencià ha 
posat en marxa la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.108 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.560)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quantes accions encamina-
des a la creació de tallafocs ha posat en marxa, directament 
o indirecta, la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica de la 
Generalitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.109 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.561)
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¿Qué presupuesto ha destinado la Generalitat Valenciana 
para la prevención de incendios forestales para el año 2022?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.110 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.562)

¿Qué número de personas y medios han estado destinados 
para la vigilancia y prevención de incendios forestales 
durante los meses de junio y julio de 2022 en todo el 
territorio de la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.111 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.563)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en el sector de la agricultura valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.112 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.564)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en el sector de la ganadería valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Quin pressupost ha destinat la Generalitat Valenciana per a 
la prevenció d’incendis forestals per a l’any 2022?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.110 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.562)

Quin nombre de persones i mitjans s’ha destinat per a la 
vigilància i la prevenció d’incendis forestals durant els mesos 
de juny i juliol de 2022 a tot el territori de la Comunitat 
Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.111 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.563)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en el 
sector de l’agricultura valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.112 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.564)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en el 
sector de la ramaderia valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga
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Pregunta número 11.113 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.565)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en los vecinos de Bejís?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.114 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.566)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en los vecinos de Torás?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 
Pregunta número 11.115 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.567)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en los vecinos de Sacañet?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.116 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.568)

Pregunta número 11.113 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.565)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en els 
veïns de Bejís?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.114 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.566)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en els 
veïns de Torás?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 
Pregunta número 11.115 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.567)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en els 
veïns de Sacañet?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.116 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.568)
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La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en los vecinos de Teresa?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.117 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.569)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas, ¿qué ayudas tiene 
previsto destinar la Generalitat Valenciana para paliar los 
efectos de los incendios forestales producidos durante el 
verano de 2022 en los vecinos de Andilla?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.118 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre el control de plagas en 
centros sanitarios y hospitales públicos (RE número 59.570)

¿Qué medidas de prevención se realizan y con qué perio-
dicidad para el control de plagas en los centros sanitarios y 
hospitales públicos de la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.119 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre el control de plagas 
en centros escolares, institutos y otros centros públicos de 
educación (RE número 59.571)

¿Qué medidas de prevención se realizan y con qué periodicidad 
para el control de plagas en los centros escolares, institutos y 
otros centros públicos de educación de la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en els 
veïns de Teresa?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.117 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.569)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres muntanyes i muntanyes, quines ajudes té previst 
destinar la Generalitat Valenciana per a pal·liar els efectes 
dels incendis forestals produïts durant l’estiu de 2022 en els 
veïns d’Andilla?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.118 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el control de plagues en 
centres sanitaris i hospitals públics (RE número 59.570)

Quines mesures de prevenció es fan i amb quina periodicitat 
per al control de plagues en els centres sanitaris i hospitals 
públics de la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.119 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el control de plagues en 
centres escolars, instituts i altres centres públics d’educació 
(RE número 59.571)

Quines mesures de prevenció es fan i amb quina periodicitat 
per al control de plagues en els centres escolars, instituts i 
altres centres públics d’educació de la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga
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Pregunta número 11.120 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre el control de plagas en 
edificios de administración pública (RE número 59.572)

¿Qué medidas de prevención se realizan y con qué 
periodicidad para el control de plagas en los edificios de 
administración pública de la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.121 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón Berga, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre la plaga de chinches en el 
Hospital Clínico Universitario de València (RE número 59.573)

Ante el reciente caso de chinches en el Hospital Clínico 
Universitario de València, ¿se ha procedido a un estudio para 
encontrar el origen de dicha plaga?

¿Qué medidas se han tomado, de carácter preventivo o 
sancionador, a raíz de este incidente?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.122 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón Berga, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre los barracones en los centros 
educativos de titularidad pública (RE número 59.574)

¿Cuántos centros educativos de titularidad pública 
comenzarán el curso escolar 2022-26 con barracones en 
la Comunitat Valenciana? Desglose por número de centro, 
nombre del centro y datos totales de aulas ubicadas en 
barracones y número de alumnos que impartirán, total o 
parcialmente, sus clases en barracones en el próximo curso.

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.123 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón Berga, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre los barracones en los centros 
educativos de titularidad pública (RE número 59.575)

¿Cuántos barracones han sido eliminados de los centros 
educativos de titularidad pública durante los años 2019, 
2020, 2021 y hasta junio de 2022?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.120 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el control de plagues en 
edificis d’administració pública (RE número 59.572)

Quines mesures de prevenció es fan i amb quina periodicitat 
per al control de plagues en els edificis d’administració 
pública de la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.121 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la plaga de xinxes a l’Hospital 
Clínic Universitari de València (RE número 59.573)

Davant el cas recent de xinxes a l’Hospital Clínic Universitari 
de València, s’ha fet un estudi per a trobar l’origen d’aquesta 
plaga?

Quines mesures s’han pres, de caràcter preventiu o sancio-
nador, arran d’aquest incident?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.122 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els barracons en els centres 
educatius de titularitat pública (RE número 59.574)

Quants centres educatius de titularitat pública començaran 
el curs escolar 2022-26 amb barracons a la Comunitat 
Valenciana? Desglosseu per número de centre, nom del 
centre i dades totals d’aules situades en barracons i nombre 
d’alumnes que impartiran, totalment o parcialment, les 
classes en barracons en el pròxim curs.

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.123 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els barracons en els centres 
educatius de titularitat pública (RE número 59.575)

Quants barracons s’han eliminat dels centres educatius de 
titularitat pública durant els anys 2019, 2020, 2021 i fins a 
juny de 2022?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga
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Pregunta número 11.124 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la viruela del mono en la 
Comunitat Valenciana (RE número 59.576)

¿Cuántos casos de viruela del mono se han detectado hasta la 
fecha de registro de esta solicitud en la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.125 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la viruela del mono en la 
Comunitat Valenciana (RE número 59.577)

¿Cuántas vacunas contra la viruela del mono tiene previsto 
administrar la Conselleria de Sanidad Universal y Salud 
Pública hasta el 31 de diciembre de 2022?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.126 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los refugiados armenios 
en la Comunitat Valenciana (RE número 59.578)

¿Cuántos ciudadanos armenios en régimen de refugiados por 
los diferentes conflictos armados de este país se encuentran 
registrados en estos momentos en la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.127 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la temperatura del mar 
Mediterráneo (RE número 59.579)

Ante la crisis climática existente, ¿se han realizado estudios sobre 
los posibles cambios de temperatura del mar Mediterráneo en 
nuestras costas durante los años 2019, 2020, 2021 y 2022? 
Desglose de estos estudios en caso de haber sido realizados .

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.128 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la temperatura del mar 
Mediterráneo (RE número 59.580)

Pregunta número 11.124 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre la pigota del mico a la 
Comunitat Valenciana (RE número 59.576)

Quants casos de pigota del mico s’han detectat fins a la data 
de registre d’aquesta sol·licitud a la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.125 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre la pigota del mico a la 
Comunitat Valenciana (RE número 59.577)

Quantes vacunes contra la pigota del mico té previst 
administrar la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública 
fins al 31 de desembre de 2022?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.126 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els refugiats armenis a la 
Comunitat Valenciana (RE número 59.578)

Quants ciutadans armenis en règim de refugiats pels 
diferents conflictes armats d’aquest país es troben registrats 
en aquests moments a la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.127 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la temperatura de la mar 
Mediterrània (RE número 59.579)

Davant la crisi climàtica, s’han fet estudis sobre els possibles 
canvis de temperatura de la mar Mediterrània en les 
nostres costes durant els anys 2019, 2020, 2021 i 2022? 
Desglosseu aquests estudis en cas que s’hagen dut a terme .

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.128 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la temperatura de la mar 
Mediterrània (RE número 59.580)
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Ante la crisis climática existente y los cambios en el medio 
marino, ¿existe algún registro del impacto de los cambios de 
temperatura en el mar Mediterráneo y el impacto de este sobre 
las diferentes especies marinas que viven en nuestras costas?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.129 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la temperatura del mar 
Mediterráneo (RE número 59.581)

Ante la crisis climática existente y los cambios en el medio marino, 
¿existe algún registro del impacto de los cambios de tempe-
ratura en el mar Mediterráneo y el impacto de este sobre los 
pescadores e industrias pesqueras en la Comunitat Valenciana?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.130 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre el apoyo al sector 
apicultor (RE número 59.582)

¿Qué ayudas y medidas de apoyo al sector apicultor valen-
ciano ha puesto en marcha la Conselleria de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica?  

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.131 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado no adscrito Jesús Salmerón 
Berga, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre los incendios forestales 
de 2022 (RE número 59.583)

La Comunitat Valenciana ha sufrido en lo que llevamos 
de verano de 2022 incendios forestales de una magnitud 
enorme. Ante esta situación y la necesidad de prevención, 
que siempre es la medida más importante para impedir la 
quema de nuestros montes y montañas .

Ante los insuficientes medios para la vigilancia de nuestro 
medio rural, los cazadores son unos vigilantes altruistas que, 
debido a su alto nivel de preocupación por la naturaleza, 
ofrecen una labor de denuncia e incluso mantenimiento 
ante los posibles peligros que aparezcan en nuestros parajes 
naturales, desde detectar una zona potencialmente peligrosa 
hasta denunciar posibles acciones ilegales o que signifiquen 
un peligro de incendio .

¿Qué medidas y acciones que afecten a la caza en la 
Comunitat Valenciana, de cualquier tipo, se han llevado a 

Davant la crisi climàtica i els canvis en el medi marí, hi ha 
cap registre de l’impacte dels canvis de temperatura en la 
mar Mediterrània i l’impacte d’aquest sobre les diferents 
espècies marines que viuen a les nostres costes?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.129 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la temperatura de la mar 
Mediterrània (RE número 59.581)

Davant la crisi climàtica i els canvis en el medi marí, hi ha 
cap registre de l’impacte dels canvis de temperatura en la 
mar Mediterrània i l’impacte d’aquest sobre els pescadors i 
indústries pesqueres a la Comunitat Valenciana?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.130 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre el suport al sector apicultor 
(RE número 59.582)

Quines ajudes i mesures de suport al sector apicultor 
valencià ha posat en marxa la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica? 

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.131 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat no adscrit Jesús Salmerón 
Berga, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre els incendis forestals de 2022 
(RE número 59.583)

La Comunitat Valenciana ha patit en el que portem d’estiu 
de 2022 incendis forestals d’una magnitud enorme. Davant 
aquesta situació i la necessitat de prevenció, que sempre 
és la mesura més important per a impedir la crema de les 
nostres forests i muntanyes .

Davant els mitjans insuficients per a la vigilància del nostre 
medi rural, els caçadors són uns vigilants altruistes que, a 
pel seu alt nivell de preocupació per la naturalesa, ofereixen 
una labor de denúncia i fins i tot manteniment davant els 
possibles perills que apareguen en els nostres paratges 
naturals, des de detectar una zona potencialment perillosa 
fins a denunciar possibles accions il·legals o que signifiquen 
un perill d’incendi .

Quines mesures i accions que afecten la caça a la Comunitat 
Valenciana, de qualsevol tipus, ha dut a terme la Conselleria 
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cabo desde la Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, 
Emergencia Climática y Transición Ecológica durante los 
años 2019, 2020, 2021 y 2022?

València, 26 de agosto de 2022 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 11.132 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la seguridad en festejos 
de vaquillas y bous al carrer (RE número 59.591)

Durante este verano, en festejos de vaquillas y bous al carrer 
en la Comunitat Valenciana, se han registrado un total de 
siete fallecidos .

¿Tiene previsto el Consell alguna iniciativa para fomentar la 
concienciación ciudadana y aumentar la seguridad en este 
tipo de festejos?

¿Tiene previsto el Consell revisar protocolos para evitar la 
presencia de menores en los festejos de bous al carrer?

València, 29 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.133 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
dotación de protección contra incendios a los agentes 
medioambientales (RE número 59.592)

Los agentes medioambientales han tenido una implicación 
muy activa en las labores de extinción de incendios, como 
en el caso de Bejís. Sin embargo, el sindicato CGT ha 
denunciado que dichos profesionales, dependientes de 
la Conselleria de Agricultura, Medio Ambiente, Cambio 
Climático y Desarrollo Rural, han trabajado sin los elementos 
de protección necesarios para hacer frente al fuego .

Según el sindicato, los agentes medioambientales participan 
activamente en la extinción de incendios, pero carecen de 
equipos EPI necesarios, a pesar de estar incluidos en el Plan 
de extinción de incendios forestales de la comunidad (PEIF). 
En otras comunidades autónomas, estos agentes sí cuentan 
con dichos equipos de seguridad .

¿Tiene previsto el Consell dotar a los agentes medioambien-
tales de los elementos necesarios de protección para hacer 
frente al fuego?

València, 25 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.134 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 

d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica 
i Transició Ecològica durant els anys 2019, 2020, 2021 i 
2022?

València, 26 d’agost de 2022 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 11.132 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la seguretat en 
festejos de vaquetes i bous al carrer (RE número 59.591)

Durant aquest estiu, en festejos de vaquetes i bous al carrer 
a la Comunitat Valenciana, s’han registrat un total de set 
morts .

Té previst el Consell cap iniciativa per a fomentar la cons-
cienciació ciutadana i augmentar la seguretat en aquesta 
mena de festejos?

Té previst el Consell revisar protocols per a evitar la presèn-
cia de menors en els festejos de bous al carrer?

València, 29 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.133 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la dotació de 
protecció contra incendis als agents mediambientals (RE 
número 59.592)

Els agents mediambientals han tingut una implicació 
molt activa en les labors d’extinció d’incendis, com 
en el cas de Bejís. No obstant això, el sindicat CGT ha 
denunciat que aquests professionals, dependents de la 
Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi Climàtic i 
Desenvolupament Rural, han treballat sense els elements de 
protecció necessaris per a fer front al foc .

Segons el sindicat, els agents mediambientals participen 
activament en l’extinció d’incendis, però manquen d’equips 
EPI necessaris, malgrat estar inclosos en el Pla d’extinció 
d’incendis forestals de la comunitat (PEIF). En altres comu-
nitats autònomes, aquests agents sí que disposen d’aquests 
equips de seguretat .

Té previst el Consell dotar els agents mediambientals dels 
elements necessaris de protecció per a fer front al foc? 

València, 25 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.134 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
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Corts Valencianes, al Consell sobre la elaboración de planes 
específicos contra incendios forestales, inundaciones y 
riesgos sísmicos (RE número 59.593)

La provincia de Valencia no se encuentra lo suficientemente 
preparada para afrontar fenómenos meteorológicos 
adversos, según se desprende del informe elaborado por 
la Asociación Española de Gestores para la Administración 
Pública, en colaboración con la cátedra de Datos Abiertos de 
la Universitat Politècnica de València, «Análisis de políticas 
públicas en materia de protección civil de ámbito local».

En particular, hay 49 localidades obligadas a disponer de 
un plan específico contra incendios forestales, pero solo 
lo tienen actualizado 7. Respecto a las inundaciones, de 
129 municipios obligados a tener prevista una evacuación 
en caso de riada, solo 23 lo ha cumplido. Y, por último, en 
lo que a planes contra riesgos sísmicos se refiere, son 191 
municipios los obligados, pero solo lo han presentado 10.

¿Tiene previsto el Consell iniciar alguna medida que permita 
aumentar y agilizar la elaboración de los planes específicos 
contra incendios forestales, inundaciones y contra riesgos 
sísmicos en los municipios valencianos que así lo requieren?

València, 25 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.135 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre la elaboración de planes 
territoriales municipales de emergencia (RE número 59.594)

Menos del 15 % de las localidades de la provincia de Valencia 
disponen de planes territoriales municipales de emergencias, 
la herramienta básica y fundamental para hacer frente a 
cualquier tipo de desastre, según se desprende del «Análisis 
de políticas públicas en materia de protección civil de ámbito 
local», que ha elaborado la Asociación Española de Gestores 
para la Administración Pública en colaboración con la cátedra 
de Datos Abiertos de la Universitat Politècnica de València.

Ahora preocupan especialmente los incendios, así como las 
inundaciones por grandes tormentas que ya se prevén para 
los próximos días.

¿Tiene previsto el Consell iniciar alguna medida que 
permita aumentar y agilizar la elaboración de estos planes 
territoriales municipales de emergencia en los municipios 
valencianos?

València, 25 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.136 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al Consell sobre el refuerzo de plantillas 
policiales en la provincia de Castellón (RE número 59.595)

les Corts Valencianes, al Consell sobre l’elaboració de plans 
específics contra incendis forestals, inundacions i riscos 
sísmics (RE número 59.593)

La província de València no es troba prou preparada per 
a afrontar fenòmens meteorològics adversos, segons es 
desprèn de l’informe elaborat per l’Associació Espanyola de 
Gestors per a l’Administració Pública, en col·laboració amb 
la càtedra de Dades Obertes de la Universitat Politècnica 
de València, «Anàlisi de polítiques públiques en matèria de 
protecció civil d’àmbit local».

En particular, hi ha 49 localitats obligades a disposar d’un 
pla específic contra incendis forestals, però només el tenen 
actualitzat 7 . Respecte de les inundacions, de 129 municipis 
obligats a tindre prevista una evacuació en cas de riuada, 
només 23 ho ha complit. I, finalment, pel que fa a plans 
contra riscos sísmics, són 191 municipis els obligats, però 
només l’han presentat 10.

Té previst el Consell iniciar cap mesura que permeta 
augmentar i agilitar l’elaboració dels plans específics contra 
incendis forestals, inundacions i contra riscos sísmics en els 
municipis valencians que així ho requereixen?

València, 25 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.135 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre l’elaboració de plans 
territorials municipals d’emergència (RE número 59.594)

Menys del 15 % de les localitats de la província de València 
disposen de plans territorials municipals d’emergències, 
l’eina bàsica i fonamental per a fer front a qualsevol mena 
de desastre, segons es desprèn de l’«Anàlisi de polítiques 
públiques en matèria de protecció civil d’àmbit local», 
que ha elaborat l’Associació Espanyola de Gestors per a 
l’Administració Pública en col·laboració amb la càtedra de 
Dades Obertes de la Universitat Politècnica de València.

Ara preocupen especialment els incendis, com també les 
inundacions per grans tempestes que ja es preveuen per als 
pròxims dies.

Té previst el Consell iniciar cap mesura que permeta 
augmentar i agilitar l’elaboració d’aquests plans territorials 
municipals d’emergència en els municipis valencians? 

València, 25 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.136 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre el reforç de plantilles 
policials a la província de Castelló (RE número 59.595)
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La delincuencia se ha incrementado casi un 15 % en la 
provincia de Castellón en los primeros seis meses del año, 
respecto al mismo período del año anterior . Entre enero y 
junio de este año, se cometieron en Castellón un total de 
11.509 ilícitos penales, y en 2021, fueron 10.025, según 
datos del Ministerio del Interior . El mayor incremento en el 
número de delitos se ha registrado en Benicarló (+47,5 %), 
seguido de Almassora (+25,7 %), Burriana (+25,4 %), 
Castellón (+16,3 %), Onda (+18,7 %), Vila-real (+9,5 %), y 
Vinaròs (+5,5 %).

¿Tiene previsto en Consell reclamar refuerzos en las planti-
llas policiales para aumentar la seguridad en la provincia de 
Castellón?

València, 25 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.137 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre la gestión de la 
residencia de mayores de Altabix en Elche (RE número 
59.596)

La residencia de mayores de Altabix en Elche, un centro que 
gestiona una empresa privada a través de una concesión 
autonómica, está acumulando quejas por falta de personal 
y por una deficiente climatización durante los meses del 
verano . El comité de empresa de trabajadores, Recova 
(Coordinadora de Familiares y Usuarios de Residencias de 
la Comunitat Valenciana) y la plataforma de usuarios, han 
denunciado la situación a través de escritos a la conselleria .

¿Tiene previsto el Consell adoptar alguna medida ante la 
deficitaria gestión de la residencia de mayores de Altabix en 
Elche?

València, 25 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.138 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Cristina Gabarda 
Ortín, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre la asistencia de 
menores al evento de trashumancia urbana con exposición 
de animales bovinos (RE número 59.597)

La policía autonómica está investigando las celebraciones en 
Nules del pasado 22 de agosto, en particular a lo referente a 
la asistencia o no de menores en el evento con la presencia 
de bovinos .

La Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia 
Climática y Transición Ecológica ha confirmado que a prin-
cipios de agosto recibieron una solicitud del Ayuntamiento 
de Nules para la celebración el día 22 de agosto de una 
trashumancia urbana con exposición de animales bovinos. 
La investigación debe determinar si durante el evento se 
excedieron los permisos otorgados.

La delinqüència s’ha incrementat quasi un 15 % a la provín-
cia de Castelló en els primers sis mesos de l’any, respecte 
del mateix període de l’any anterior. Entre gener i juny 
d’enguany, es van cometre a Castelló un total de 11.509 
il·lícits penals, i en 2021, van ser 10.025, segons dades del 
Ministeri de l’Interior . El major increment en el nombre 
de delictes s’ha registrat a Benicarló (+47,5 %), seguit 
d’Almassora (+25,7 %), Borriana (+25,4 %), Castelló (+16,3 %), 
Onda (+18,7 %), Vila-real (+9,5 %), i Vinaròs (+5,5 %). 

Té previst a Consell reclamar reforços en les plantilles 
policials per a augmentar la seguretat a la província de 
Castelló?

València, 25 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.137 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la gestió de la 
residència de majors d’Altabix a Elx (RE número 59.596) 

La residència de majors d’Altabix a Elx, un centre que 
gestiona una empresa privada a través d’una concessió 
autonòmica, està acumulant queixes per falta de personal i 
per una climatització deficient durant els mesos de l’estiu. 
El comitè d’empresa de treballadors, Recova (Coordinadora 
de Familiars i Usuaris de Residències de la Comunitat 
Valenciana) i la plataforma d’usuaris, han denunciat la 
situació a través d’escrits a la conselleria .

Té previst el Consell adoptar cap mesura davant la gestió 
deficitària de la residència de majors d’Altabix a Elx? 

València, 25 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

 

Pregunta número 11.138 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Cristina 
Gabarda Ortín, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre l’assistència de 
menors a l’esdeveniment de transhumància urbana amb 
exposició d’animals bovins (RE número 59.597)

La policia autonòmica està investigant les celebracions 
a Nules del passat 22 d’agost, en particular pel que fa a 
l’assistència o no de menors en l’esdeveniment amb la 
presència de bovins .

La Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica ha confirmat que 
a principi d’agost van rebre una sol·licitud de l’Ajuntament de 
Nules per a la celebració el dia 22 d’agost d’una transhumàn-
cia urbana amb exposició d’animals bovins. La investigació 
ha de determinar si durant l’esdeveniment es van excedir els 
permisos atorgats .
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¿Tiene previsto la conselleria alguna medida para restringir la 
asistencia de menores a un evento de trashumancia urbana 
con exposición de animales bovinos?

València, 29 de agosto de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.139 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Yaneth Giraldo Jiménez y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al conseller de Sanidad Universal y Salud 
Pública sobre el registro del personal sanitario que presta 
servicio en emergencias sanitarias (RE número 59.615)

¿Tiene la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública 
un registro del personal sanitario que presta servicios en los 
servicios de emergencias sanitarias?

En caso afirmativo, ¿tiene un registro de cuántos de 
ellos trabajan en estos servicios sin estar en posesión del 
certificado acreditativo de haber realizado los cursos de 
transporte sanitario medicalizado terrestre y aéreo o del 
diploma de transporte sanitario medicalizado?

València, 25 de agosto de 2022 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

 

Pregunta número 11.140 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre el número de profesionales 
sanitarios que trabajan en el SAMU y no tienen la 
acreditación del diploma de transporte medicalizado (RE 
número 59.632)

La Conselleria de Sanidad desconoce cuántos profesionales 
sanitarios carecen de la acreditación necesaria o diploma de 
transporte medicalizado, requisito para acceder a trabajar 
en el Servicio de Atención Médica de Urgencias. Así queda 
reflejado en una nota interna, firmada por la subdirectora de 
Formación y Calidad de Servicio de Emergencias Sanitarias, 
María Dolores Gisbert, en la que solicita los nombres del 
personal facultativo que no disponen de dicha acreditación.

¿Cuántos profesionales sanitarios del Servicio de Atención 
Médica de Urgencias (SAMU) carecen de la acreditación 
necesaria o diploma de transporte medicalizado?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.141 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre medidas para tener unas 
dependencias policiales adecuadas (RE número 59.633)

Té previst la conselleria cap mesura per a restringir 
l’assistència de menors a un esdeveniment de transhumàn-
cia urbana amb exposició d’animals bovins?

València, 29 d’agost de 2022 
Cristina Gabarda Ortín

Pregunta número 11.139 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Yaneth Giraldo Jiménez 
i el diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al conseller de Sanitat Universal i Salut 
Pública sobre el registre del personal sanitari que presta 
servei en emergències sanitàries (RE número 59.615)

Té la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública un 
registre del personal sanitari que presta serveis en els 
serveis d’emergències sanitàries?

En cas afirmatiu, té un registre de quants d’aquests treballen 
en aquests serveis sense estar en possessió del certificat 
acreditatiu d’haver fet els cursos de transport sanitari 
medicalitzat terrestre i aeri o del diploma de transport 
sanitari medicalitzat?

València, 25 d’agost de 2022 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

 

Pregunta número 11.140 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi 
Sanchis Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre el nombre de 
professionals sanitaris que treballen en el SAMU i no tenen 
l’acreditació del diploma de transport medicalitzat (RE 
número 59.632)

La Conselleria de Sanitat desconeix quants professionals 
sanitaris manquen de l’acreditació necessària o diploma de 
transport medicalitzat, requisit per a accedir a treballar en el 
Servei d’Atenció Mèdica d’Urgències. Així queda reflectit en 
una nota interna, signada per la subdirectora de Formació i 
Qualitat de Servei d’Emergències Sanitàries, María Dolores 
Gisbert, en la qual sol·licita els noms del personal facultatiu 
que no disposen d’aquesta acreditació .

Quants professionals sanitaris del Servei d’Atenció Mèdica 
d’Urgències (SAMU) manquen de l’acreditació necessària o 
diploma de transport medicalitzat?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.141 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre mesures per a tindre 
unes dependències policials adequades (RE número 59.633)
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El sindicato Jupol, tras conocer el contenido del informe 
emitido por la inspección de trabajo sobre el estado de la 
Comisaria de Distrito Marítimo de València, ha reclamado 
su cierre . Según el sindicato, la comisaría cuenta con una 
serie de desperfectos y deficiencias que son difícilmente 
subsanables, por lo que la propia inspección de trabajo 
insta a trasladar las dependencias policiales a un nuevo 
emplazamiento .

¿Tiene previsto el Consell tomar alguna iniciativa para 
conseguir unas dependencias policiales en condiciones?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.142 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre la concesión para la 
inspección técnica de vehículos (RE número 59.634)

La Asociación de Entidades Concesionarias de la Comunitat 
Valenciana para la Inspección Técnica de Vehículos (Aecova-
ITV) ha reclamado a la Generalitat que le conceda una 
prórroga de la gestión indirecta del servicio por lucro cesante, 
forzado por la covid-19, de entre seis meses y un año.

¿Cuánto tiempo tiene previsto alargar la concesión el 
Consell a las entidades concesionarias de la Comunitat 
Valenciana para la inspección técnica de vehículos, por el 
cierre obligado durante la pandemia?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.143 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre la gratuidad de la AP-7 (RE 
número 59.635)

La Dirección General de Carreteras, dependiente del 
Ministerio de Transportes, Movilidad y Agenda Urbana, ha 
encargado a la consultora pública Ineco la elaboración de 
nueve informes para valorar un nuevo sistema de financia-
ción de carreteras, según la documentación publicada en el 
portal de contrataciones. Este hecho confirma que se pone 
en marcha el plan del gobierno para introducir un nuevo 
sistema de pago por uso en las autovías a partir de 2024.

¿Tiene previsto el Consell iniciar alguna medida para evitar 
que la AP-7 vuelva a convertirse en una carretera de pago 
para los valencianos?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.144 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 

El sindicat Jupol, després de conèixer el contingut de 
l’informe emès per la inspecció de treball sobre l’estat de la 
Comissària de Districte Marítim de València, n’ha reclamat el 
tancament. Segons el sindicat, la comissaria pateix una sèrie 
de desperfectes i deficiències que són difícilment corregi-
bles, per la qual cosa la mateixa inspecció de treball insta a 
traslladar les dependències policials a un nou emplaçament. 

Té previst el Consell prendre cap iniciativa per a aconseguir 
unes dependències policials en condicions?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.142 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre la concessió per a la 
inspecció tècnica de vehicles (RE número 59.634)

L’Associació d’Entitats Concessionàries de la Comunitat 
Valenciana per a la Inspecció Tècnica de Vehicles (Aecova-
ITV) ha reclamat a la Generalitat que li concedisca una 
pròrroga de la gestió indirecta del servei per lucre cessant, 
forçat per la covid-19, d’entre sis mesos i un any.

Quant de temps té previst allargar la concessió el Consell 
a les entitats concessionàries de la Comunitat Valenciana 
per a la inspecció tècnica de vehicles, pel tancament obligat 
durant la pandèmia?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.143 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre la gratuïtat de l’AP-7 (RE 
número 59.635)

La Direcció General de Carreteres, dependent del Ministeri 
de Transports, Mobilitat i Agenda Urbana, ha encarregat a la 
consultora pública Ineco l’elaboració de nou informes per a 
valorar un nou sistema de finançament de carreteres, segons 
la documentació publicada en el portal de contractacions . 
Aquest fet confirma que es posa en marxa el pla del govern 
per a introduir un nou sistema de pagament per ús en les 
autovies a partir de 2024.

Té previst el Consell iniciar cap mesura per a evitar que 
l’AP-7 torne a convertir-se en una carretera de pagament 
per als valencians?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.144 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
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de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre la apertura de centros de 
salud del Departamento de Salud de la Ribera en horario 
vespertino (RE número 59.636)

El sindicato Comisiones Obreras ha exigido que se abran los 
centros de salud en horario vespertino en el Departamento 
de Salud de la Ribera. El sindicato ha criticado la gestión de 
la Conselleria de Sanidad ya que, durante los meses de julio 
y septiembre, cuando la actividad tanto educativa como 
empresarial están al 100 %, se ha disminuido la atención en 
los centros de salud cerrando las consultas de tarde .

¿Tiene previsto el Consell abrir dichos centros de salud en 
horario vespertino en el Departamento de Salud de la Ribera?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.145 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre la conservación, restauración 
y mantenimiento del calvario de la ermita de Potries (RE 
número 59.637)

El Ayuntamiento de Potries, en una iniciativa por la recupe-
ración de su patrimonio cultural, arquitectónico, ambiental y 
paisajístico, ha solicitado a la Generalitat una ayuda urgente 
para la consolidación y reintegración paisajística del calvario 
de la ermita que forma parte de los monumentos del 
catálogo patrimonial del municipio .

¿Tiene previsto el Consell colaborar en la conservación, 
restauración y mantenimiento de dicho monumento?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.146 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre el servicio de climatización 
del Hospital Clínico Universitario de Valencia (RE número 
59.638)

Los pacientes y trabajadores del Hospital Clínico 
Universitario de Valencia denuncian que llevan tiempo sin 
aire acondicionado . Concretamente, pacientes del pabellón 
C del Clínico, que sufren cáncer de pulmón, han tenido que 
llevar ventiladores de sus domicilios para poder afrontar las 
altas temperaturas en la habitación .

¿Tiene previsto el Consell adoptar medidas para mejorar el servicio 
de climatización del Hospital Clínico Universitario de Valencia?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre l’obertura de centres 
de salut del Departament de Salut de la Ribera en horari 
vespertí (RE número 59.636)

El sindicat Comissions Obreres ha exigit que s’òbriguen 
els centres de salut en horari vespertí en el Departament 
de Salut de la Ribera. El sindicat ha criticat la gestió de la 
Conselleria de Sanitat ja que, durant els mesos de juliol i 
setembre, quan l’activitat tant educativa com empresarial 
estan al 100 %, s’ha disminuït l’atenció en els centres de 
salut perquè s’han tancat les consultes de vesprada .

Té previst el Consell obrir aquests centres de salut en horari 
vespertí en el Departament de Salut de la Ribera?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.145 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi 
Sanchis Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre la conservació, 
restauració i manteniment del calvari de l’ermita de Potries 
(RE número 59.637)

L’Ajuntament de Potries, en una iniciativa per la recuperació 
del seu patrimoni cultural, arquitectònic, ambiental i 
paisatgístic, ha sol·licitat a la Generalitat una ajuda urgent 
per a la consolidació i reintegració paisatgística del calvari 
de l’ermita que forma part dels monuments del catàleg 
patrimonial del municipi .

Té previst el Consell col·laborar en la conservació, restaura-
ció i manteniment d’aquest monument?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.146 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre el servei de climatització 
de l’Hospital Clínic Universitari de València (RE número 
59.638)

Els pacients i els treballadors de l’Hospital Clínic Universitari 
de València denuncien que porten temps sense aire 
condicionat . Concretament, pacients del pavelló C del 
Clínic, que pateixen càncer de pulmó, han hagut de portar 
ventiladors dels seus domicilis per a poder afrontar les altes 
temperatures a l’habitació .

Té previst el Consell adoptar mesures per a millorar el servei 
de climatització de l’Hospital Clínic Universitari de València?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera
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Pregunta número 11.147 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de 
las Corts Valencianes, al Consell sobre medidas para aliviar 
la situación de los autónomos (RE número 59.639)

Según datos de una encuesta realizada por Adecco, el 92 % 
de los autónomos del conjunto del país no tiene pensado 
contratar a nadie en lo que resta de ejercicio ante la 
compleja situación económica. En particular, el 12,8 % de los 
consultados achacan la decisión de no incrementar la plantilla 
al aumento de los costes de producción. Además, según 
la Federación Nacional de Asociaciones de Trabajadores 
Autónomos-ATA, el 57 % se ha visto obligado a subir los 
precios de sus productos debido a la evolución al alza del 
precio de la electricidad, carburantes y materias primas .

¿Tiene previsto el Consell adoptar medidas específicas para 
aliviar la situación de los autónomos?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.148 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre el requisito lingüístico a los 
profesores interinos (RE número 59.640)

Aproximadamente 2.000 profesores interinos siguen 
pendientes de acreditar el requisito de dominio de la 
lengua valenciana con un nivel C1 . Educación ha ampliado 
nuevamente el plazo para adquirir la formación con una 
moratoria de cuatro años, para evitar que los interinos sean 
desactivados de la bolsa laboral.

Según el sindicato UGT, las moratorias no resuelven el 
problema que la exigencia del requisito lingüístico del 
valenciano ha provocado entre los interinos .

¿Tiene previsto el Consell algún cambio respecto al requisito 
lingüístico que afecta alrededor de 2.000 profesores interinos?

¿Cuál es el porcentaje de interinos que ha logrado acreditar 
el C1 mediante los planes de formación y acompañamiento?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.149 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre el auto del Tribunal Superior 
de Justicia relativo a la enseñanza por ámbitos en primer 
ciclo de secundaria (RE número 59.641)

La ejecución del auto del Tribunal Superior de Justicia, que 
ha fallado a favor de UGT, suspendiendo la obligatoriedad 
de que los profesores de secundaria enseñen varias 
asignaturas sin ser su especialidad, está generando graves 
consecuencias .

Pregunta número 11.147 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre mesures per a alleujar la 
situació dels autònoms (RE número 59.639)

Segons dades d’una enquesta feta per Adecco, el 92 % dels 
autònoms del conjunt del país no té pensat contractar a 
ningú en el que resta d’exercici davant la complexa situació 
econòmica. En particular, el 12,8 % dels consultats atribuei-
xen la decisió de no incrementar la plantilla a l’augment dels 
costos de producció. A més, segons la Federació Nacional 
d’Associacions de Treballadors Autònoms-ATA, el 57 % s’ha 
vist obligat a pujar els preus dels seus productes a causa 
de l’evolució a l’alça del preu de l’electricitat, carburants i 
matèries primeres .

Té previst el Consell adoptar mesures específiques per a 
alleujar la situació dels autònoms?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.148 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre el requisit lingüístic als 
professors interins (RE número 59.640)

Aproximadament 2.000 professors interins segueixen 
pendents d’acreditar el requisit de domini de la llengua 
valenciana amb un nivell C1 . Educació ha ampliat novament 
el termini per a adquirir la formació amb una moratòria de 
quatre anys, per a evitar que els interins siguen desactivats 
de la bossa laboral .

Segons el sindicat UGT, les moratòries no resolen el 
problema que l’exigència del requisit lingüístic del valencià 
ha provocat entre els interins .

Té previst el Consell cap canvi respecte del requisit lingüístic 
que afecta al voltant de 2.000 professors interins?

Quin és el percentatge d’interins que ha aconseguit acreditar 
el C1 mitjançant els plans de formació i acompanyament?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.149 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi Sanchis 
Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al Consell sobre l’acte del Tribunal 
Superior de Justícia relatiu a l’ensenyament per àmbits en 
primer cicle de secundària (RE número 59.641)

L’execució de l’acte del Tribunal Superior de Justícia, que ha 
dictaminat a favor d’UGT, al suspendre l’obligatorietat que 
els professors de secundària ensenyen diverses assignatures 
sense ser la seua especialitat, està generant conseqüències 
greus .
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Según el sindicato STEPV, si no se aplica el sistema de 
enseñanza por ámbitos, deben reasignarse las asignaturas de 
todos los centros, lo que afecta a unos 43.000 profesores. 
Además, ello pondría en peligro cerca de 12.000 puestos de 
trabajo, profesores que lograron una comisión de servicios, 
plaza por supresión o desplazamiento o interinos .

¿Tiene previsto el Consell mantener a los profesores y docentes 
interinos tras el auto del Tribunal Superior de Justicia?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.150 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada no adscrita Sunsi Sanchis Morera, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al Consell sobre el programa de Xarxallibres 
(RE número 59.642)

El programa Xarxallibres ha supuesto un gran alivio para muchas 
familias valencianas. Sin embargo, debido al aumento de la infla-
ción y que, según datos facilitados por la Conselleria de Educación 
correspondientes al curso pasado, el 12 % de los alumnos que se 
pueden beneficiar del programa no lo hacen, la vuelta al cole 
sigue siendo un mes complicado para muchas familias .

Además, debe tenerse en cuenta que Xarxallibres no incluye el 
material no reutilizable, como los cuadernos de ejercicios. En 1.º y 
2.º de primaria, donde los libros son de este tipo, las familias reci-
ben un bono de 160 euros que puede no cubrir el lote que elige el 
profesorado. Por otra parte, infantil y bachillerato quedan fuera del 
programa, al tratarse de etapas educativas no obligatorias.

¿Tiene previsto el Consell adoptar alguna medida para 
mejorar el programa de Xarxallibres y extender su cobertura 
a un mayor porcentaje de familias?

València, 24 de agosto de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

Pregunta número 11.151 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica sobre la situación de sequía (RE número 59.644)

¿Qué actuaciones piensa llevar a cabo la conselleria, dada 
la situación extrema de sequía que padece la Comunitat 
Valenciana?

¿Cómo piensa garantizar el riego a los agricultores y el 
consumo humano, dados los efectos negativos que están 
sufriendo las reservas hídricas de la Comunitat Valenciana?

València, 24 de agosto de 2022 
Eduardo del Pozo Querol  
Emigdio Tormo Moratalla

Segons el sindicat STEPV, si no s’aplica el sistema 
d’ensenyament per àmbits, han de reassignar-se les assig-
natures de tots els centres, la qual cosa afecta uns 43.000 
professors. A més, això posaria en perill prop de 12.000 llocs 
de treball, professors que van aconseguir una comissió de 
serveis, plaça per supressió o desplaçament o interins.

Té previst el Consell mantindre els professors i docents 
interins després de l’acte del Tribunal Superior de Justícia?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.150 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada no adscrita Sunsi 
Sanchis Morera, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, al Consell sobre el programa de 
Xarxallibres (RE número 59.642)

El programa Xarxallibres ha suposat un gran alleujament per a 
moltes famílies valencianes. No obstant això, a causa de l’augment 
de la inflació i que, segons dades facilitades per la Conselleria 
d’Educació corresponents al curs passat, el 12 % dels alumnes que 
es poden beneficiar del programa no ho fan, la tornada al col·le 
continua sent un mes complicat per a moltes famílies.

A més, ha de tindre’s en compte que Xarxallibres no inclou el 
material no reutilitzable, com els quaderns d’exercicis. En 1.r 
i 2 .n de primària, on els llibres són d’aquest tipus, les famílies 
reben un bo de 160 euros que pot no cobrir el lot que tria el 
professorat. D’altra banda, infantil i batxillerat queden fora del 
programa, per tractar-se d’etapes educatives no obligatòries.

Té previst el Consell adoptar cap mesura per a millorar el 
programa de Xarxallibres i estendre’n la cobertura a un 
major percentatge de famílies?

València, 24 d’agost de 2022 
Sunsi Sanchis Morera

 

Pregunta número 11.151 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Eduardo del Pozo Querol 
i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica sobre la situació de sequera (RE número 59.644)

Quines actuacions pensa dur a terme la conselleria, atesa 
la situació extrema de sequera que pateix la Comunitat 
Valenciana?

Com pensa garantir el reg als agricultors i el consum humà, 
atesos els efectes negatius que estan patint les reserves 
hídriques de la Comunitat Valenciana?

València, 24 d’agost de 2022 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla
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Pregunta número 11.152 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Mercedes Ventura Campos y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Innovación, 
Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre el coste de 
las indemnizaciones por los contratos fijos que contempla 
la Ley de ciencia (RE número 59.646)

Teniendo en consideración que sigue sin aprobarse el Plan 
plurianual de financiación de las universidades públicas 
valencianas, ¿qué medidas tiene previsto tomar el Consell 
para que las universidades puedan asumir el coste extra que 
supondrán las indemnizaciones por los contratos fijos que 
contempla la Ley de ciencia?

València, 30 de agosto de 2022 
Mercedes Ventura Campos 

Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 11.153 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al conseller de Hacienda y Modelo 
Económico sobre la situación de la atomizadora Azuliber, 
del Grupo Pamesa (RE número 59.655)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su 
producción y la paralización de sus plantas de cogeneración 
de alta eficiencia, como consecuencia de los elevados 
precios del gas .

¿Ha recibido la Conselleria de Hacienda y Modelo 
Económico algún escrito de Azuliber, en el que se alertaba 
de la situación y se planteaba la necesidad de actuar para 
evitar paros de actividad?

En caso afirmativo, ¿cuál fue la respuesta que se trasladó por 
parte de la conselleria a Azuliber?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín  

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.154 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al conseller de Hacienda y Modelo 
Económico sobre la situación de la atomizadora Azuliber, 
del Grupo Pamesa (RE número 59.656)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su produc-
ción y la paralización de sus plantas de cogeneración de alta 
eficiencia, como consecuencia de los elevados precios del gas.

¿Se ha previsto desde la conselleria alguna acción planifi-
cada con el objetivo de garantizar los puestos de trabajo del 
sector cerámico de Castellón?

Pregunta número 11.152 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Mercedes Ventura 
Campos i el diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre 
el cost de les indemnitzacions pels contractes fixos que 
preveu la Llei de ciència (RE número 59.646)

Vist que segueix sense aprovar-se el Pla pluriennal de 
finançament de les universitats públiques valencianes, 
quines mesures té previst prendre el Consell perquè les 
universitats puguen assumir el cost extra que suposaran les 
indemnitzacions pels contractes fixos que preveu la Llei de 
ciència?

València, 30 d’agost de 2022 
Mercedes Ventura Campos 

Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 11.153 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i 
la diputada Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al conseller d’Hisenda i Model Econòmic 
sobre la situació de l’atomitzadora Azuliber, del Grup 
Pamesa (RE número 59.655)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogene-
ració d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del 
gas .

Ha rebut la Conselleria d’Hisenda i Model Econòmic cap 
escrit d’Azuliber, en el qual s’alertava de la situació i es 
plantejava la necessitat d’actuar per a evitar aturs d’activitat? 

En cas afirmatiu, quina va ser la resposta que va traslladar la 
conselleria a Azuliber?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín  

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.154 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i 
la diputada Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al conseller d’Hisenda i Model Econòmic 
sobre la situació de l’atomitzadora Azuliber, del Grup 
Pamesa (RE número 59.656)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogeneració 
d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del gas.

Ha previst la conselleria cap acció planificada amb l’objectiu 
de garantir els llocs de treball del sector ceràmic de Castelló? 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38797

En caso afirmativo, ¿cuáles son dichas acciones y cuándo 
van a llevarse a cabo?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.155 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al conseller de Hacienda y Modelo 
Económico sobre la situación de la atomizadora Azuliber, 
del Grupo Pamesa (RE número 59.657)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su 
producción y la paralización de sus plantas de cogeneración 
de alta eficiencia, como consecuencia de los elevados 
precios del gas .

Teniendo en consideración que los ciclos combinados y el 
carbón tienen una eficiencia un 30 % menor y con mayores 
emisiones de CO₂, ¿cómo valora la conselleria el paro de una 
planta de cogeneración de alta eficiencia?

¿Qué medidas tiene previsto tomar al respecto?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.156 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
situación de la atomizadora Azuliber, del Grupo Pamesa 
(RE número 59.658)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su 
producción y la paralización de sus plantas de cogeneración 
de alta eficiencia, como consecuencia de los elevados 
precios del gas .

¿Se ha previsto desde Presidencia de la Generalitat Valenciana 
alguna acción planificada con el objetivo de garantizar los 
puestos de trabajo del sector cerámico de Castellón?

En caso afirmativo, ¿cuáles son dichas acciones y cuándo 
van a llevarse a cabo?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.157 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 

En cas afirmatiu, quines són aquestes accions i quan es 
duran a terme?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.155 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i 
la diputada Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al conseller d’Hisenda i Model Econòmic 
sobre la situació de l’atomitzadora Azuliber, del Grup 
Pamesa (RE número 59.657)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogene-
ració d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del 
gas .

Tenint en consideració que els cicles combinats i el carbó 
tenen una eficiència un 30 % menor i amb majors emissions 
de CO₂, com valora la conselleria l’aturada d’una planta de 
cogeneració d’alta eficiència?

Quines mesures té previst prendre sobre aquest tema?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

 

Pregunta número 11.156 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la situació de l’atomitzadora 
Azuliber, del Grup Pamesa (RE número 59.658) 

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogene-
ració d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del 
gas .

Ha previst Presidència de la Generalitat Valenciana cap acció 
planificada amb l’objectiu de garantir els llocs de treball del 
sector ceràmic de Castelló?

En cas afirmatiu, quines són aquestes accions i quan es 
duran a terme?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

 

Pregunta número 11.157 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
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de las Corts Valencianes, al Consell sobre la situación de la 
atomizadora Azuliber, del Grupo Pamesa (RE número 59.659)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su 
producción y la paralización de sus plantas de cogeneración 
de alta eficiencia, como consecuencia de los elevados 
precios del gas .

¿Ha recibido Presidencia de la Generalitat Valenciana algún 
escrito de Azuliber en el que se alertaba de la situación y 
se planteaba la necesidad de actuar para evitar paros de 
actividad?

En caso afirmativo, ¿cuál fue la respuesta que se trasladó por 
parte de Presidencia a Azuliber?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.158 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre la situación de 
la atomizadora Azuliber, del Grupo Pamesa (RE número 
59.660)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su 
producción y la paralización de sus plantas de cogeneración 
de alta eficiencia como consecuencia de los elevados precios 
del gas .

Teniendo en consideración que los ciclos combinados 
y el carbón tienen una eficiencia un 30 % menor y con 
mayores emisiones de CO₂, ¿cómo valora Presidencia de la 
Generalitat Valenciana el paro de una planta de cogenera-
ción de alta eficiencia?

¿Qué medidas tiene previsto tomar al respecto?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.159 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín 
y la diputada Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al conseller de Economía 
Sostenible, Sectores Productivos, Comercio y Trabajo sobre 
la situación de la atomizadora Azuliber, del Grupo Pamesa 
(RE número 59.661)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su 
producción y la paralización de sus plantas de cogeneración 
de alta eficiencia como consecuencia de los elevados precios 
del gas .

Teniendo en consideración que los ciclos combinados y el 
carbón tienen una eficiencia un 30 % menor y con mayores 

Valencianes, al Consell sobre la situació de l’atomitzadora 
Azuliber, del Grup Pamesa (RE número 59.659)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogene-
ració d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del 
gas .

Ha rebut Presidència de la Generalitat Valenciana cap escrit 
d’Azuliber en el qual s’alertava de la situació i es plantejava 
la necessitat d’actuar per a evitar aturades d’activitat? 

En cas afirmatiu, quina va ser la resposta que es va traslladar 
per part de Presidència a Azuliber?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

 

Pregunta número 11.158 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, al Consell sobre la situació de l’atomitzadora 
Azuliber, del Grup Pamesa (RE número 59.660) 

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogene-
ració d’alta eficiència a conseqüència dels elevats preus del 
gas .

Atès que els cicles combinats i el carbó tenen una eficiència 
un 30 % menor i amb majors emissions de CO₂, com valora 
Presidència de la Generalitat Valenciana l’aturada d’una 
planta de cogeneració d’alta eficiència? 

Quines mesures té previst prendre sobre aquest tema?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

 

Pregunta número 11.159 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i 
la diputada Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al conseller d’Economia Sostenible, 
Sectors Productius, Comerç i Treball sobre la situació de 
l’atomitzadora Azuliber, del Grup Pamesa (RE número 
59.661)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogene-
ració d’alta eficiència a conseqüència dels elevats preus del 
gas .

Atès que els cicles combinats i el carbó tenen una eficiència 
un 30 % menor i amb majors emissions de CO₂, com valora 
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emisiones de CO₂, ¿cómo valora la conselleria el paro de una 
planta de cogeneración de alta eficiencia?

¿Qué medidas tiene previsto tomar al respecto?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.160 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín y la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario Ciudadanos, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo sobre la situación de la 
atomizadora Azuliber, del Grupo Pamesa (RE número 59.662)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su produc-
ción y la paralización de sus plantas de cogeneración de alta 
eficiencia, como consecuencia de los elevados precios del gas.

¿Se ha previsto desde la conselleria acciones planificadas 
con el objetivo de garantizar los puestos de trabajo del 
sector cerámico de Castellón?

En caso afirmativo, ¿cuáles son dichas acciones y cuándo 
van a llevarse a cabo?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.161 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Carlos Gracia Calandín y la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grupo Parlamentario Ciudadanos, 
de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo sobre la situación de la 
atomizadora Azuliber, del Grupo Pamesa (RE número 59.663)

Azuliber ha comunicado recientemente el cese de su produc-
ción y la paralización de sus plantas de cogeneración de alta 
eficiencia, como consecuencia de los elevados precios del gas.

¿Ha recibido la Conselleria de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo algún escrito de Azuliber en 
el que se alertaba de la situación y se planteaba la necesidad 
de actuar para evitar paros de actividad?

En caso afirmativo, ¿cuál fue la respuesta que se trasladó por 
parte de la conselleria de Azuliber?

València, 31 de agosto de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.162 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 

la conselleria l’aturada d’una planta de cogeneració d’alta 
eficiència?

Quines mesures té previst prendre sobre aquest tema?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

 

Pregunta número 11.160 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, al 
conseller d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç 
i Treball sobre la situació de l’atomitzadora Azuliber, del Grup 
Pamesa (RE número 59.662)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogeneració 
d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del gas.

Ha previst la conselleria accions planificades amb l’objectiu 
de garantir els llocs de treball del sector ceràmic de Castelló? 

En cas afirmatiu, quines són aquestes accions i quan es 
duran a terme?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

 

Pregunta número 11.161 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Carlos Gracia Calandín i la diputada 
Ruth Merino Peña, del Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, al 
conseller d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç 
i Treball sobre la situació de l’atomitzadora Azuliber, del Grup 
Pamesa (RE número 59.663)

Azuliber ha comunicat recentment el cessament de la seua 
producció i la paralització de les seues plantes de cogeneració 
d’alta eficiència, a conseqüència dels elevats preus del gas.

Ha rebut la Conselleria d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball cap escrit d’Azuliber en el qual 
s’alertava de la situació i es plantejava la necessitat d’actuar 
per a evitar aturs d’activitat?

En cas afirmatiu, quina va ser la resposta que va traslladar la 
conselleria d’Azuliber?

València, 31 d’agost de 2022 
Carlos Gracia Calandín 

Ruth Merino Peña

Pregunta número 11.162 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pels diputats Eduardo del Pozo 
Querol i Emigdio Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari 
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Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al Consell sobre los ahogamientos 
(RE número 59.664)

Un año más la Comunitat Valenciana sigue a la cabeza de 
una estadística terrible, la de los ahogamientos de las costas.

¿Qué actuaciones piensa llevar a cabo la Generalitat 
Valenciana para evitar este tipo de situaciones?

¿Cuál es el número total de ahogamientos producidos en las 
costas valencianas desde el año 2019 hasta la actualidad? ¿Y 
por provincias?

¿Qué presupuesto destina cada año la Generalitat 
Valenciana a las actuaciones de prevención de ahogamien-
tos en las playas valencianas?

¿Cuántos municipios cuentan con un servicio de drones 
para llevar a cabo actuaciones de vigilancia y prevención de 
ahogamientos?

¿Cuál es la normativa que regula el funcionamiento de 
playas? ¿Piensa el Consell actualizarla tras las últimas cifras 
de ahogamientos?

València, 31 de agosto de 2022 
Eduardo del Pozo Querol  
Emigdio Tormo Moratalla

 

Pregunta número 11.163 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.665)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en 
agosto de 2022, ¿cuáles han sido los municipios finalmente 
afectados por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.164 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.666)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué municipios fueron evacuados con motivo del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al Consell sobre els ofegaments (RE 
número 59.664)

Un any més la Comunitat Valenciana segueix al capdavant 
d’una estadística terrible, la dels ofegaments de les costes.

Quines actuacions pensa dur a terme la Generalitat 
Valenciana per a evitar aquest tipus de situacions?

Quin és el nombre total d’ofegaments produïts a les costes 
valencianes des de l’any 2019 fins ara? I per províncies? 

Quin pressupost destina cada any la Generalitat Valenciana 
a les actuacions de prevenció d’ofegaments a les platges 
valencianes?

Quants municipis compten amb un servei de drons per a dur 
a terme actuacions de vigilància i prevenció d’ofegaments? 

Quina és la normativa que regula el funcionament de 
platges? Pensa el Consell actualitzar-la després de les 
últimes xifres d’ofegaments?

València, 31 d’agost de 2022 
Eduardo del Pozo Querol  
Emigdio Tormo Moratalla

 

Pregunta número 11.163 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.665)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quins han sigut els municipis finalment afectats per aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.164 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.666) 

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quins municipis es van evacuar a causa d’aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.165 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.667)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué carreteras se cortaron con motivo del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.166 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.668)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuándo se cortaron las diferentes carreteras por el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.167 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.669)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿a qué distancia se encontraba el frente del 
incendio de los núcleos de población cuando se decidió la 
evacuación con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.168 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.670)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuántas descargas aéreas se realizaron en el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.165 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.667)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quines carreteres es van tallar a causa d’aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.166 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.668)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 
2022, quan es van tallar les diferents carreteres per aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.167 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.669)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
a quina distància es trobava el front de l’incendi dels nuclis 
de població quan es va decidir l’evacuació a causa d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.168 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.670)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quantes descàrregues aèries es van realitzar en aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.169 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.671)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué brigadas forestales de la SGISE intervinieron 
en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.170 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.672)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿dónde fueron reubicadas las personas evacuadas?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.171 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.673)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué medios se dispusieron para alojar a las 
personas evacuadas en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.172 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.674)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuál ha sido la superficie definitivamente afectada 
por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.173 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

Pregunta número 11.169 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.671)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quines brigades forestals de l’SGISE van intervenir en aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.170 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.672)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
on es van reubicar les persones evacuades?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.171 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.673)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quins mitjans es van disposar per a allotjar les persones 
evacuades en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.172 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.674)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quina ha sigut la superfície definitivament afectada per 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.173 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
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Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.675)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas plan de 
actuación municipal frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.174 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.676)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas planes 
territoriales municipales frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.175 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.677)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué medidas de los planes de emergencias contra 
incendios forestales de los distintos municipios se activaron 
con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.176 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.678)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿estaban completas todas las brigadas forestales de 
la SGISE que prestaron servicio en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.178 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.675)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 
2022, tenien totes les poblacions afectades pla d’actuació 
municipal contra incendis forestals?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.174 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.676)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
tenien totes les poblacions afectades plans territorials 
municipals d’emergències?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.175 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.677)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quines mesures dels plans d’emergències contra incendis 
forestals dels diferents municipis es van activar a causa 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.176 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.678)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
estaven completes totes les brigades forestals de l’SGISE 
que van prestar servei en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.178 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
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Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.680)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuándo se solicitó ayuda de la UME para la 
intervención en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.179 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.681)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuánto tiempo estuvo evacuada la población de los 
diferentes municipios afectados por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.180 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.682)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué medios aéreos participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.181 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.683)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿qué medios terrestres participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.182 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 

Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.680)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quan es va sol·licitar ajuda de l’UME per a intervenir en 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.179 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.681)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quant de temps va estar evacuada la població dels diferents 
municipis afectats per aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.180 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.682)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quins mitjans aeris van participar en l’extinció d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.181 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.683)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quins mitjans terrestres van participar en l’extinció d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.182 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
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del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.684)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto de 
2022, ¿qué medios del Consorcio Provincial de Bomberos de 
Alicante participaron en la extinción del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.183 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.685)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuántas autobombas participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.184 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.686)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿cuántos de los municipios afectados por el 
mencionado incendio tenían planes territoriales municipales 
frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.185 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.687)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿se les había comunicado a los municipios afectados 
por el incendio que debían tener plan territorial frente a 
emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.186 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.684)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quins mitjans del Consorci Provincial de Bombers d’Alacant 
van participar en l’extinció d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.183 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.685)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quantes autobombes van participar en l’extinció d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.184 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.686)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
quants municipis afectats per aquest incendi tenien plans 
territorials municipals d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.185 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.687)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
se’ls havia comunicat als municipis afectats per l’incendi que 
havien de tenir pla territorial d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.186 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
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Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.688)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios afec-
tados por el incendio para la realización del plan territorial 
frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.187 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.689)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en 
agosto de 2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios 
afectados por el incendio para la realización de planes de 
emergencia frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.188 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Olocau en agosto de 2022 (RE número 59.690)

Relacionado con el incendio originado en Olocau en agosto 
de 2022, ¿se les había comunicado a los municipios afecta-
dos por el incendio que debían tener planes de emergencia 
frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.189 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.691)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuáles han sido los municipios finalmente 
afectados por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.688)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi per a 
realitzar el pla territorial d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.187 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.689)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi per a 
realitzar plans d’emergència contra incendis forestals? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.188 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Olocau a l’agost de 2022 (RE número 59.690)

Relacionat amb l’incendi originat a Olocau a l’agost de 2022, 
s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi que 
havien de tenir plans d’emergència contra incendis forestals? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.189 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.691)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quins han sigut els municipis finalment afectats per 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.190 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.692)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué municipios fueron evacuados con motivo del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.191 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.693)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué carreteras se cortaron con motivo del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.192 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.694)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuándo se cortaron las diferentes carreteras por el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.193 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.695)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿a qué distancia se encontraba el frente del 
incendio de los núcleos de población cuando se decidió la 
evacuación con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.190 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.692)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quins municipis es van evacuar a causa d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.191 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.693)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost 
de 2022, quines carreteres es van tallar a causa d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.192 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.694)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quan es van tallar les diferents carreteres per aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.193 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.695)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, a quina distància es trobava el front de l’incendi dels 
nuclis de població quan es va decidir l’evacuació a causa 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.194 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.696)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuántas descargas aéreas se realizaron en el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.195 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.697)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué brigadas forestales de la SGISE intervinieron 
en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.196 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.698)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿dónde fueron reubicadas las personas evacuadas?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.197 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.699)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué medios se dispusieron para alojar a las 
personas evacuadas en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.198 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

Pregunta número 11.194 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.696)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quantes descàrregues aèries es van realitzar en aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.195 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.697)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quines brigades forestals de l’SGISE van intervenir en 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.196 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.698)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, on es van reubicar les persones evacuades?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.197 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.699)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost 
de 2022, quins mitjans es van disposar per a allotjar les 
persones evacuades en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.198 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38809

Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.700)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuál ha sido la superficie definitivamente afectada 
por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.199 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.701)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas plan de 
actuación municipal frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.200 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.702)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas planes 
territoriales municipales frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.201 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.703)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué medidas de los planes de emergencias contra 
incendios forestales de los distintos municipios se activaron 
con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.202 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.700)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quina ha sigut la superfície definitivament afectada 
per aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.199 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.701)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, tenien totes les poblacions afectades pla d’actuació 
municipal contra incendis forestals?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.200 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.702)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, tenien totes les poblacions afectades plans territorials 
municipals d’emergències?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.201 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.703)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quines mesures dels plans d’emergències contra 
incendis forestals dels diferents municipis es van activar a 
causa d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.202 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
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Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.704)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto de 
2022, ¿estaban completas todas las brigadas forestales de la 
SGISE que prestaron servicio en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.204 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.706)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuándo se solicitó la ayuda de la UME para la 
intervención en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.205 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.707)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuánto tiempo estuvo evacuada la población de los 
diferentes municipios afectados por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.206 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.708)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué medios aéreos participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.207 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 

Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.704)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, estaven completes totes les brigades forestals de 
l’SGISE que van prestar servei en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.204 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.706)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quan es va sol·licitar l’ajuda de l’UME per a intervenir 
en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.205 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.707)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quant de temps va estar evacuada la població dels 
diferents municipis afectats per aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.206 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.708)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost 
de 2022, quins mitjans aeris van participar en l’extinció 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.207 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38811

del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.709)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿qué medios terrestres participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.208 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.710)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto de 
2022, ¿qué medios del Consorcio Provincial de Bomberos de 
Alicante participaron en la extinción del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.209 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.711)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿cuántas autobombas participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.210 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.712)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto de 
2022, ¿cuántos de los municipios afectados por el mencio-
nado incendio tenían planes territoriales municipales frente a 
emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.211 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 

del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.709)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quins mitjans terrestres van participar en l’extinció 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.208 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.710)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quins mitjans del Consorci Provincial de Bombers 
d’Alacant van participar en l’extinció d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.209 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.711)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quantes autobombes van participar en l’extinció 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.210 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.712)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, quants municipis afectats per aquest incendi tenien 
plans territorials municipals d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.211 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
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del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.713)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto de 
2022, ¿se les había comunicado a los municipios afectados por el 
incendio que debían tener plan territorial frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.212 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Useras en agosto de 2022 (RE número 59.714)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios afec-
tados por el incendio para la realización del plan territorial 
frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.213 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, 
del Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Justicia, Interior y Administración Pública 
sobre el incendio originado en Useras en agosto de 2022 
(RE número 59.715)

Relacionado con el incendio originado en Useras en 
agosto de 2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios 
afectados por el incendio para la realización de planes de 
emergencia frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.214 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, 
del Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Justicia, Interior y Administración Pública 
sobre el incendio originado en Useras en agosto de 2022 
(RE número 59.716)

Relacionado con el incendio originado en Useras en agosto 
de 2022, ¿se había comunicado a los municipios afectados 
por el incendio que debían tener planes de emergencia 
frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.713)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi 
que havien de tenir pla territorial d’emergències?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.212 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.714)

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi 
per a realitzar el pla territorial d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.213 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.715) 

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi 
per a realitzar plans d’emergència contra incendis forestals? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.214 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a les Useres a l’agost de 2022 (RE número 59.716) 

Relacionat amb l’incendi originat a les Useres a l’agost de 
2022, s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi 
que havien de tenir plans d’emergència contra incendis 
forestals?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.215 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, 
del Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Justicia, Interior y Administración Pública 
sobre el incendio originado en Bejís en agosto de 2022 (RE 
número 59.717)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿cuáles son los municipios finalmente afectados por el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.216 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.718)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿qué municipios fueron evacuados con motivo del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.217 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.719)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué carreteras se cortaron con motivo del mencio-
nado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.218 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.720)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿cuándo se cortaron las diferentes carreteras por el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.219 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 

Pregunta número 11.215 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.717) 

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quins són els municipis finalment afectats per aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.216 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.718)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quins municipis es van evacuar a causa d’aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.217 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.719)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quines carreteres es van tallar a causa d’aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.218 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.720)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quan es van tallar les diferents carreteres per aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.219 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
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Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.721)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿a qué distancia se encontraba el frente del incendio 
de los núcleos de población cuando se decidió la evacuación 
con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.220 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.722)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿cuántas descargas aéreas se realizaron en el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.221 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.723)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué brigadas forestales de la SGISE intervinieron en 
el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.222 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.724)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿dónde fueron reubicadas las personas evacuadas?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.223 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 

Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.721)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
a quina distància es trobava el front de l’incendi dels nuclis 
de població quan es va decidir l’evacuació a causa d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.220 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.722)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quantes descàrregues aèries es van realitzar en aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.221 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.723)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quines brigades forestals de l’SGISE van intervenir en aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.222 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.724)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
on es van reubicar les persones evacuades?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.223 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
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del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.725)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué medios se dispusieron para alojar a las personas 
evacuadas en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.224 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.726)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿cuál ha sido la superficie definitivamente afectada 
por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.225 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.727)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas plan de 
actuación municipal frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.226 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.728)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas planes 
territoriales municipales frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.227 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 

del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.725)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quins mitjans es van disposar per a allotjar les persones 
evacuades en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.224 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.726)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quina ha sigut la superfície definitivament afectada per 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.225 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.727)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
tenien totes les poblacions afectades pla d’actuació munici-
pal contra incendis forestals?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.226 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.728)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
tenien totes les poblacions afectades plans territorials 
municipals d’emergències?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.227 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
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Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.729)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué medidas de los planes de emergencias contra 
incendios forestales de los distintos municipios se activaron 
con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.228 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.730)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿estaban completas todas las brigadas forestales de la 
SGISE que prestaron servicio en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.230 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.732)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿cuándo se solicitó la ayuda de la UME para la 
intervención en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.231 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.733)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿cuánto tiempo estuvo evacuada la población 
de los diferentes municipios afectados por el mencionado 
incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.232 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 

Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.729)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quines mesures dels plans d’emergències contra incendis 
forestals dels diferents municipis es van activar a causa 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.228 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.730)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
estaven completes totes les brigades forestals de l’SGISE 
que van prestar servei en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.230 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.732)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quan es va sol·licitar l’ajuda de l’UME per a intervenir en 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.231 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.733)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quant de temps va estar evacuada la població dels diferents 
municipis afectats per aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.232 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
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del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.734)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quins mitjans aeris van participar en l’extinció d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.233 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.735)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quins mitjans terrestres van participar en l’extinció d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.234 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.736)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quins mitjans del Consorci Provincial de Bombers d’Alacant 
van participar en l’extinció d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.235 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.737)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quantes autobombes van participar en l’extinció d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.236 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 

del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.734)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué medios aéreos participaron en la extinción del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.233 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.735)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué medios terrestres participaron en la extinción 
del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.234 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.736)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿qué medios del Consorcio Provincial de Bomberos de 
Alicante participaron en la extinción del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.235 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.737)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿cuántas autobombas participaron en la extinción del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.236 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
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Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.738)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
quants municipis afectats per aquest incendi tenien plans 
territorials municipals d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.237 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.739)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi que 
havien de tenir pla territorial d’emergències?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.238 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.740)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi per a 
realitzar el pla territorial d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.239 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.741)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi per a 
realitzar plans d’emergència contra incendis forestals? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.240 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 

Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.738)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022, ¿cuántos de los municipios afectados por el 
mencionado incendio tenían planes territoriales municipales 
frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.237 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.739)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿se les había comunicado a los municipios afectados por el 
incendio que debían tener plan territorial frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.238 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.740)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios afectados 
por el incendio para la realización del plan territorial frente a 
emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.239 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.741)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios afectados 
por el incendio para la realización de planes de emergencia 
frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.240 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
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Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.742)

Relacionat amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022, 
s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi que 
havien de tenir plans d’emergència contra incendis forestals? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.241 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.743)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quins han sigut els municipis finalment afectats per 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.242 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.744)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, quins municipis es van evacuar a causa d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.243 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.745)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, quines carreteres es van tallar a causa d’aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.742)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022, ¿se les había comunicado a los municipios afectados 
por el incendio que debían tener planes de emergencia 
frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.241 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.743)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuáles han sido los municipios finalmente 
afectados por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.242 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.744)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿qué municipios fueron evacuados con 
motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.243 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.745)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿qué carreteras se cortaron con motivo del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38820

Pregunta número 11.244 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.746)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quan es van tallar les diferents carreteres per aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.245 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.747)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, a quina distància es trobava el front de l’incendi dels 
nuclis de població quan es va decidir l’evacuació a causa 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.246 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.748)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quantes descàrregues aèries es van realitzar en aquest 
incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.247 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.749)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quines brigades forestals de l’SGISE van intervenir en 
aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.244 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.746)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuándo se cortaron las diferentes carrete-
ras por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.245 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.747)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿a qué distancia se encontraba el frente del 
incendio de los núcleos de población cuando se decidió la 
evacuación con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.246 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.748)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuántas descargas aéreas se realizaron en 
el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.247 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado 
en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.749)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo 
en agosto de 2022, ¿qué brigadas forestales de la SGISE 
intervinieron en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.248 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.750)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, on es van reubicar les persones evacuades?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.249 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.751)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, quins mitjans es van disposar per a allotjar les 
persones evacuades en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.250 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.752)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quina ha sigut la superfície definitivament afectada 
per aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.251 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.753)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, tenien totes les poblacions afectades pla d’actuació 
municipal contra incendis forestals?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.248 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.750)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en agosto 
de 2022, ¿dónde fueron reubicadas las personas evacuadas?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.249 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.751)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿qué medios se dispusieron para alojar a las 
personas evacuadas en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.250 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.752)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuál ha sido la superficie definitivamente 
afectada por el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.251 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.753)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas 
plan de actuación municipal frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.252 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.754)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, tenien totes les poblacions afectades plans territorials 
municipals d’emergències?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.253 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.755)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, quines mesures dels plans d’emergències contra 
incendis forestals dels diferents municipis es van activar a 
causa d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.254 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.756)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, estaven completes totes les brigades forestals de 
l’SGISE que van prestar servei en aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.256 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.758)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quan es va sol·licitar l’ajuda de l’UME per a intervenir 
en aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.252 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.754)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿tenían todas las poblaciones afectadas 
planes territoriales municipales frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.253 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.755)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿qué medidas de los planes de emergencias 
contra incendios forestales de los distintos municipios se 
activaron con motivo del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.254 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.756)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿estaban completas todas las brigadas 
forestales de la SGISE que prestaron servicio en el mencio-
nado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.256 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.758)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuándo se solicitó la ayuda de la UME para 
la intervención en el mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.257 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.759)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quant de temps va estar evacuada la població dels 
diferents municipis afectats per aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.258 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.760)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, quins mitjans aeris van participar en l’extinció 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.259 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.761)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quins mitjans terrestres van participar en l’extinció 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.260 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.762)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quins mitjans del Consorci Provincial de Bombers 
d’Alacant van participar en l’extinció d’aquest incendi? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.257 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.759)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo 
en agosto de 2022, ¿cuánto tiempo estuvo evacuada la 
población de los diferentes municipios afectados por el 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.258 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.760)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿qué medios aéreos participaron en la 
extinción del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.259 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.761)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿qué medios terrestres participaron en la 
extinción del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.260 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.762)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo 
en agosto de 2022, ¿qué medios del Consorcio Provincial 
de Bomberos de Alicante participaron en la extinción del 
mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.261 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.763)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost 
de 2022, quantes autobombes van participar en l’extinció 
d’aquest incendi?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.262 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.764)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, quants municipis afectats per aquest incendi tenien 
plans territorials municipals d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.263 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.765)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi 
que havien de tenir pla territorial d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.264 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 59.766)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi 
per a realitzar el pla territorial d’emergències? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.261 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.763)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuántas autobombas participaron en la 
extinción del mencionado incendio?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.262 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.764)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿cuántos de los municipios afectados por el 
mencionado incendio tenían planes territoriales municipales 
frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.263 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.765)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿se les había comunicado a los municipios 
afectados por el incendio que debían tener plan territorial 
frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.264 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de Justicia, 
Interior y Administración Pública sobre el incendio originado en 
La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 59.766)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios 
afectados por el incendio para la realización del plan 
territorial frente a emergencias?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz
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Pregunta número 11.265 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.767)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿se había ofrecido ayuda a los municipios 
afectados por el incendio para la realización de planes de 
emergencia frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.266 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en La Vall d’Ebo en agosto de 2022 (RE número 
59.768)

Relacionado con el incendio originado en La Vall d’Ebo en 
agosto de 2022, ¿se les había comunicado a los municipios 
afectados por el incendio que debían tener planes de 
emergencia frente a incendios forestales?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.267 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada María Luisa Gayo Madera, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al 
Consell sobre el convenio para la realización del proyecto 
Fortalecimiento de los consejos municipales plurales en El 
Salvador (RE número 58.871)

En la cláusula decimosexta del convenio suscrito el 22 
de octubre de 2019 entre la Generalitat, a través de la 
Conselleria de Participación, Transparencia, Cooperación 
y Calidad Democrática, y el Fondo Valenciano por la 
Solidaridad, para la realización del proyecto Fortalecimiento 
de los consejos municipales plurales en El Salvador, se 
regulaba el seguimiento del convenio .

Según esta cláusula, para el cumplimiento de los compromi-
sos y el seguimiento y control del convenio se constituiría 
una comisión mixta de seguimiento y control que llevaría a 
término las funciones previstas en el artículo 49.f de la Ley 
40/2015 y en el artículo 9 del Decreto 178/2014, de 10 de 
octubre .

Para cumplir con estas obligaciones se establecía que, una 
vez firmado el convenio, se constituiría dicha comisión antes 
del inicio de la ejecución del proyecto y que se reuniría «al 
menos» dos veces al año y cuantas veces se considerara 
necesario .

Según documentación remitida:

Pregunta número 11.265 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.767)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, s’havia oferit ajuda als municipis afectats per l’incendi 
per a realitzar plans d’emergència contra incendis forestals? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.266 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 2022 (RE número 
59.768)

Relacionat amb l’incendi originat a la Vall d’Ebo a l’agost de 
2022, s’havia comunicat als municipis afectats per l’incendi 
que havien de tenir plans d’emergència contra incendis 
forestals?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

Pregunta número 11.267 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada María Luisa Gayo Madera, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre el 
conveni per a realitzar el projecte Enfortiment dels consells 
municipals plurals a El Salvador (RE número 58.871) 

En la clàusula setze del conveni subscrit el 22 d’octubre 
de 2019 entre la Generalitat, a través de la Conselleria 
de Participació, Transparència, Cooperació i Qualitat 
Democràtica, i el Fons Valencià per la Solidaritat, per a 
realitzar el projecte Enfortiment dels consells municipals 
plurals a El Salvador, es regulava el seguiment del conveni . 

Segons aquesta clàusula, per a complir  els compromisos, 
seguir i controlar el conveni es constituiria una comissió 
mixta de seguiment i control que portaria a terme les 
funcions previstes en l’article 49.f de la Llei 40/2015 i en 
l’article 9 del Decret 178/2014, de 10 d’octubre. 

Per a complir aquestes obligacions s’establia que, una 
vegada signat el conveni, es constituiria aquesta comissió 
abans d’iniciar l’execució del projecte i que es reuniria 
«almenys» dues vegades a l’any i les vegades que calguera. 

Segons documentació tramesa:
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1 . Comunicación de inicio de ejecución del proyecto, de 25 
de mayo de 2020, el inicio de las actividades vinculadas al 
proyecto Solcor/2019/0001 fue el 22 de mayo de 2020.

2. La constitución de la comisión mixta se produce, según 
acta remitida, el 22 de octubre de 2020.

3. La única reunión mantenida por la referida comisión, 
a partir del 22 de octubre de 2020 en que se constituye, 
es el 13 de enero de 2022 a las 10 horas (modalidad: 
videoconferencia).

Esto significa que se ha producido un incumplimiento 
evidente del convenio, tanto en la constitución de la 
comisión, ya que esta se produce cinco meses después 
de haberse iniciado la ejecución del proyecto, como en lo 
relativo a la realización de las dos reuniones mínimas al año, 
ya que desde su constitución el 22 de octubre de 2020 
hasta el 13 de enero de 2022 no se ha reunido la comisión, 
sin que en el año 2021 se haya realizado reunión alguna.

Por tanto, se ha incumplido lo establecido tanto en la Ley 
40/2015 como en el Decreto 178/2014 al no haber existido 
ni seguimiento ni control del convenio .

Por todo ello, solicitamos que nos informen sobre:

1. Causas, justificadas y documentadas, del incumplimiento 
tanto de la constitución como de las reuniones mínimas 
establecidas en el convenio de la comisión mixta de 
seguimiento y control .

2. Cómo justifican el control y seguimiento de la ejecución 
del referido convenio sin dichas reuniones .

3. Consecuencias, tanto administrativas como sancionado-
ras, del referido incumplimiento del convenio .

València, 28 de julio de 2022 
María Luisa Gayo Madera

 

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión del día 13 
de septiembre de 2022, de acuerdo con lo establecido en 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
ha admitido a trámite las preguntas que a continuación se 
especifican, para las que se ha solicitado respuesta por escrito.

 
– Preguntas números 11.268 a 11.300.

 
En cumplimiento de lo establecido en el artículo 96.1 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, se ordena publicar 
estas preguntas en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 13 de septiembre de 2022

El presidente  
Enric Morera i Català

1. Comunicació d’inici d’execució del projecte, de 25 de 
maig de 2020, l’inici de les activitats vinculades al projecte 
Solcor/2019/0001 va ser el 22 de maig de 2020.

2. La constitució de la comissió mixta es produeix, segons 
l’acta tramesa, el 22 d’octubre de 2020.

3. L’única reunió mantinguda per aquesta comissió, a partir 
del 22 d’octubre de 2020 en què es constitueix, és el 13 de 
gener de 2022 a les 10 hores (modalitat: videoconferència). 

Això significa que s’ha produït un incompliment evident 
del conveni, tant en la constitució de la comissió, ja que 
aquesta es produeix cinc mesos després d’haver-se iniciat 
l’execució del projecte, com en la realització de les dues 
reunions mínimes a l’any, ja que des que es constitueix el 22 
d’octubre de 2020 fins al 13 de gener de 2022 no s’ha reunit 
la comissió. I l’any 2021 no s’ha realitzat cap reunió. 

Per tant, s’ha incomplit el que estableixen tant la Llei 
40/2015 com el Decret 178/2014 en no haver-hi ni 
seguiment ni control del conveni .

Per tot això, sol·licitem que ens informeu sobre:

1. Causes, justificades i documentades, de l’incompliment 
tant de la constitució com de les reunions mínimes 
establides en el conveni de la comissió mixta de seguiment i 
control .

2. Com justifiqueu el control i el seguiment de l’execució del 
conveni esmentat sense aquestes reunions .

3. Conseqüències, tant administratives com sancionadores, 
d’aquest incompliment del conveni .

València, 28 de juliol de 2022 
María Luisa Gayo Madera

 

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió de 13 de 
setembre de 2022, d’acord amb el que hi ha establit en 
l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
admès a tràmit les preguntes que, tot seguit, s’especifiquen, 
per a les quals s’ha sol·licitat resposta per escrit .

 
– Preguntes números 11.268 a 11.300.

 
Per tal de complir el que hi ha establit en l’article 96.1 del 
Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena publicar aques-
tes preguntes en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 13 de setembre de 2022

El president  
Enric Morera i Català
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Pregunta número 11.268 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Elisa Díaz González, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática 
y Transición Ecológica sobre la creación del distintivo 
Producto Stop al Foc (RE número 59.777)

Respecto al anuncio realizado por la consellera de 
Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica en relación con la creación del distin-
tivo Producto Stop al Foc:

¿Qué inversión se va a realizar por parte del Consell en estas 
ayudas? ¿Qué va a suponer tener este distintivo? ¿Cuál es el 
tiempo estimado que tardarán en recibirlo los beneficiarios? 
¿Quién va a poder disponer y cómo se va a poder disponer 
de este distintivo y para cuándo tienen previsto su disponi-
bilidad? ¿A cuántos agricultores y ganaderos está previsto 
que lleguen estas ayudas?

València, 30 de agosto de 2022 
Elisa Díaz González

Pregunta número 11.269 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre 
el plan plurianual de financiación de las universidades (RE 
número 59.778)

¿En qué fecha tiene previsto la Conselleria de Innovación, 
Universidades, Ciencia y Sociedad Digital recibir el documento 
para el diseño de un plan plurianual de financiación de las 
universidades que está elaborándose por una entidad externa?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.270 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre 
el plan plurianual de financiación de las universidades (RE 
número 59.779)

¿Qué fecha tiene prevista la Conselleria de Innovación, 
Universidades, Ciencia y Sociedad Digital para facilitar a 
las universidades el documento para el diseño de un plan 
plurianual de financiación de las universidades?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.271 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 

Pregunta número 11.268 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Elisa Díaz González, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència 
Climàtica i Transició Ecològica sobre la creació del distintiu 
Producte Stop al Foc (RE número 59.777)

Respecte a l’anunci realitzat per la consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica en relació amb la creació del distintiu Producte 
Stop al Foc:

Quina inversió realitzarà el Consell en aquestes ajudes? Què 
suposarà tenir aquest distintiu? Quin és el temps estimat 
que tardaran a rebre’l els beneficiaris? Qui podrà disposar 
i com es podrà disposar d’aquest distintiu i per a quan han 
previst la seua disponibilitat? A quants agricultors i ramaders 
està previst que arriben aquestes ajudes? 

València, 30 d’agost de 2022 
Elisa Díaz González

Pregunta número 11.269 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre 
el pla pluriennal de finançament de les universitats (RE 
número 59.778)

En quina data ha previst la Conselleria d’Innovació, 
Universitats, Ciència i Societat Digital rebre el document 
per al disseny d’un pla pluriennal de finançament de les 
universitats que està elaborant una entitat externa?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.270 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre 
el pla pluriennal de finançament de les universitats (RE 
número 59.779)

Quina data ha previst la Conselleria d’Innovació, 
Universitats, Ciència i Societat Digital per a facilitar a les 
universitats el document per al disseny d’un pla pluriennal 
de finançament de les universitats?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.271 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
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Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre 
el plan plurianual de financiación de las universidades (RE 
número 59.780)

¿Qué plazo tiene previsto la Conselleria de Innovación, 
Universidades, Ciencia y Sociedad Digital para que las 
universidades consulten y presenten propuestas al docu-
mento para el diseño de un plan plurianual de financiación 
de las universidades?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.272 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre 
el plan plurianual de financiación de las universidades (RE 
número 59.781)

¿Van a consignarse en el presupuesto de la Generalitat 
Valenciana para el año 2023 las cantidades que marque el 
documento del plan plurianual de financiación de universidades?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.273 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre el 
plan de eliminación de la brecha digital (RE número 59.782)

¿Cuáles son las actuaciones concretas y las poblaciones en 
las que se ha actuado durante el presente año dentro del 
plan de eliminación de la brecha digital, en las zonas con 
riesgo de despoblación?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.274 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital sobre el 
plan de eliminación de la brecha digital (RE número 59.783)

¿Cuáles son las actuaciones concretas y las poblaciones en 
las que tiene previsto actuar durante el presente año y el 
año 2023 dentro del plan de eliminación de la brecha digital 
en las zonas con riesgo de despoblación?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre 
el pla pluriennal de finançament de les universitats (RE 
número 59.780)

Quin termini ha previst la Conselleria d’Innovació, 
Universitats, Ciència i Societat Digital perquè les universitats 
consulten i presenten propostes al document per al disseny 
d’un pla pluriennal de finançament de les universitats? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.272 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre 
el pla pluriennal de finançament de les universitats (RE 
número 59.781)

Es consignaran en el pressupost de la Generalitat Valenciana 
per a l’any 2023 les quantitats que marque el document del 
pla pluriennal de finançament d’universitats?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.273 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre el 
pla d’eliminació de la bretxa digital (RE número 59.782)

Quines són les actuacions concretes i les poblacions en què 
s’ha actuat durant aquest any dins del pla d’eliminació de la 
bretxa digital, a les zones amb el risc de despoblació? 

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.274 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital sobre el 
pla d’eliminació de la bretxa digital (RE número 59.783)

Quines són les actuacions concretes i les poblacions en què 
heu previst actuar durant aquest any i l’any 2023 dins del 
pla d’eliminació de la bretxa digital a les zones amb el risc de 
despoblació?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes
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Pregunta número 11.275 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Educación, Cultura y Deporte sobre las obras de Sorolla 
procedentes del Museo Nacional de Bellas Artes de Cuba 
(RE número 59.784)

¿Cuántas obras de Sorolla van a traerse a la Comunitat 
Valenciana procedentes del Museo Nacional de Bellas Artes 
de Cuba?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.276 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Educación, Cultura y Deporte sobre las obras de Sorolla 
procedentes del Museo Nacional de Bellas Artes de Cuba 
(RE número 59.785)

¿Cuándo tiene previsto la llegada de las obras de Sorolla a la 
Comunitat Valenciana procedentes del Museo Nacional de 
Bellas Artes de Cuba?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

 

Pregunta número 11.277 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Educación, Cultura y Deporte sobre la exposición de las 
obras de Sorolla para celebrar el centenario de su muerte 
(RE número 59.786)

¿Dónde tiene previsto la Generalitat Valenciana realizar la 
exposición de las obras de Sorolla para la celebración del 
centenario de su muerte?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

 

Pregunta número 11.278 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Educación, Cultura y Deporte sobre la recepción de la 
colección Lladró (RE número 59.787)

¿Qué fecha tiene prevista la Generalitat Valenciana para la 
recepción de la colección Lladró?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.275 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Educació, Cultura i Esport sobre les obres de Sorolla 
procedents del Museu Nacional de Belles Arts de Cuba (RE 
número 59.784)

Quantes obres de Sorolla es portaran a la Comunitat 
Valenciana procedents del Museu Nacional de Belles Arts de 
Cuba?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.276 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Educació, Cultura i Esport sobre les obres de Sorolla 
procedents del Museu Nacional de Belles Arts de Cuba (RE 
número 59.785)

Quan heu previst l’arribada de les obres de Sorolla a la 
Comunitat Valenciana procedents del Museu Nacional de 
Belles Arts de Cuba?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

 

Pregunta número 11.277 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Educació, Cultura i Esport sobre l’exposició de les obres 
de Sorolla per a celebrar el centenari de la seua mort (RE 
número 59.786)

On ha previst la Generalitat Valenciana realitzar l’exposició 
de les obres de Sorolla per a la celebració del centenari de la 
seua mort?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

 

Pregunta número 11.278 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Educació, Cultura i Esport sobre la recepció de la 
col·lecció Lladró (RE número 59.787)

Quina data ha previst la Generalitat Valenciana per a la 
recepció de la col·lecció Lladró?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes
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Pregunta número 11.279 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Educación, Cultura y Deporte sobre la ubicación de la 
colección Lladró (RE número 59.788)

¿En qué salas del Museo de Bellas Artes van a instalarse las 
diferentes obras de la colección Lladró?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.280 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la mesa 
de negociación para la financiación del proyecto de la pantalla 
acústica en la playa de Almassora (RE número 59.789)

¿Quién forma parte de la mesa de negociación para la 
financiación del proyecto de la pantalla acústica en la playa 
de Almassora para la protección del vecindario por las 
molestias producidas por el polígono del Serrallo?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.281 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
financiación del proyecto de la pantalla acústica en la playa 
de Almassora (RE número 59.790)

¿Cuál es la cuantía económica que tiene prevista la Generalitat 
Valenciana para la financiación del proyecto de la pantalla acús-
tica en la playa de Almassora para la protección del vecindario 
por las molestias producidas por el polígono del Serrallo?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.282 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados José Luis Aguirre Larrauri y 
José María Llanos Pitarch, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica sobre incendios (RE número 59.809)

De la superficie forestal calcinada en la Comunitat 
Valenciana durante el mes de agosto de 2022, ¿cuánta 
superficie forestal contaba con su correspondiente proyecto 
de gestión forestal o proyecto de ordenación de montes?

València, 2 de septiembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.279 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Educació, Cultura i Esport sobre la ubicació de la col·lecció 
Lladró (RE número 59.788)

En quines sales del Museu de Belles Arts s’instal·laran les 
diferents obres de la col·lecció Lladró?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.280 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
taula de negociació per al finançament del projecte de la 
pantalla acústica a la platja d’Almassora (RE número 59.789)

Qui forma part de la taula de negociació per al finançament 
del projecte de la pantalla acústica a la platja d’Almassora 
per a la protecció del veïnat per les molèsties produïdes pel 
polígon del Serrallo?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.281 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre el 
finançament del projecte de la pantalla acústica a la platja 
d’Almassora (RE número 59.790)

Quina és la quantia econòmica que ha previst la Generalitat 
Valenciana per al finançament del projecte de la pantalla 
acústica a la platja d’Almassora per a la protecció del veïnat 
per les molèsties produïdes pel polígon del Serrallo?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 11.282 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats José Luis Aguirre Larrauri i José 
María Llanos Pitarch, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica sobre incendis (RE número 59.809)

De la superfície forestal calcinada a la Comunitat Valenciana 
durant el mes d’agost de 2022, quanta superfície forestal 
disposava del seu corresponent projecte de gestió forestal o 
projecte d’ordenació de forests?

València, 2 de setembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch
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Pregunta número 11.283 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados José Luis Aguirre Larrauri y 
José María Llanos Pitarch, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica sobre incendios (RE número 59.810)

En relación con los incendios ocurridos en el mes de agosto 
de 2022 en la Comunitat Valenciana, ¿qué porcentaje de 
superficie forestal pública incendiada contaba con plan 
de gestión forestal o proyecto de ordenación de montes? 
Indíquese el porcentaje de cada provincia .

València, 2 de septiembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.284 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados José Luis Aguirre Larrauri y 
José María Llanos Pitarch, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica sobre incendios (RE número 59.811)

En relación con los incendios ocurridos en el mes de agosto 
de 2022 en la Comunitat Valenciana, ¿qué porcentaje de 
superficie forestal privada incendiada contaba con plan 
de gestión forestal o proyecto de ordenación de montes 
aprobado? Indíquese el porcentaje de cada provincia.

València, 2 de septiembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.285 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados José Luis Aguirre Larrauri y 
José María Llanos Pitarch, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica sobre incendios (RE número 59.812)

En relación con los incendios ocurridos en el mes de agosto 
de 2022 en la Comunitat Valenciana, ¿cuántos depósitos de 
agua para la extinción de incendios se han construido desde 
2015 hasta 2022 en alguno de los términos municipales 
correspondientes a las áreas forestales incendiadas este 
verano?

València, 2 de septiembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.286 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Estefania Blanes León, del Grupo 
Parlamentario Unides Podem, de acuerdo con el artículo 
161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell 

Pregunta número 11.283 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats José Luis Aguirre Larrauri i José 
María Llanos Pitarch, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica sobre incendis (RE número 59.810)

En relació amb els incendis ocorreguts el mes d’agost 
de 2022 a la Comunitat Valenciana, quin percentatge de 
superfície forestal pública incendiada disposava de pla de 
gestió forestal o projecte d’ordenació de forests? Indiqueu el 
percentatge de cada província .

València, 2 de setembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.284 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats José Luis Aguirre Larrauri i José 
María Llanos Pitarch, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica sobre incendis (RE número 59.811)

En relació amb els incendis ocorreguts el mes d’agost 
de 2022 a la Comunitat Valenciana, quin percentatge de 
superfície forestal privada incendiada disposava de pla de 
gestió forestal o projecte d’ordenació de forests aprovat? 
Indiqueu el percentatge de cada província .

València, 2 de setembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.285 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats José Luis Aguirre Larrauri i José 
María Llanos Pitarch, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament 
de les Corts Valencianes, a la consellera d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica sobre incendis (RE número 59.812)

En relació amb els incendis ocorreguts el mes d’agost de 
2022 a la Comunitat Valenciana, quants depòsits d’aigua 
per a l’extinció d’incendis s’han construït des de 2015 fins a 
2022 en algun dels termes municipals corresponents a les 
àrees forestals incendiades aquest estiu? 

València, 2 de setembre de 2022 
José Luis Aguirre Larrauri 
José María Llanos Pitarch

Pregunta número 11.286 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Estefania Blanes León, 
del Grup Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, al Consell 
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sobre el proyecto de transporte en autobús CV-007, La Vall 
d’Uixó-Castelló de la Plana (RE número 59.855)

Con relación al estado de tramitación del proyecto definitivo 
de servicio público de transportes de viajeros en autobús 
denominado CV-007, La Vall d’Uixó-Castelló de la Plana, 
aprobado por la Conselleria de Política Territorial, Obras 
Públicas y Movilidad .

1. ¿En qué punto de tramitación administrativa se encuentra 
la licitación del proyecto definitivo CV-007, La Vall d’Uixó-
Castelló de la Plana?

2. ¿En qué fecha tiene previsto la administración autonómica 
que entren en funcionamiento todos los servicios previstos 
en este proyecto definitivo?

València, 5 de septiembre de 2022 
Estefania Blanes León

Pregunta número 11.287 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Estefania Blanes León, del Grupo 
Parlamentario Unides Podem, de acuerdo con el artículo 
161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell 
sobre el deslinde de la Colada de la Sierra de Escalona (RE 
número 59.856)

Según el Catálogo de vías pecuarias de la Comunitat 
Valenciana, la denominada Colada de la Sierra de Escalona 
tiene una longitud de 9.204 metros y una anchura legal de 
20 a 75 metros, según el tramo. Mediante la Resolución 
de la Dirección General de Medio Natural y de Evaluación 
Ambiental de 2 de febrero de 2021, se acordó el inicio de 
las operaciones de deslinde de esta vía pecuaria en el tramo 
I. De acuerdo con el artículo 14.3 de la Ley 3/2014, del 11 
de julio, de la Generalitat, de vías pecuarias de la Comunitat 
Valenciana, la administración autonómica tiene un plazo 
máximo de dieciocho meses para la resolución de este 
procedimiento administrativo, mientras que el vencimiento 
del plazo máximo establecido produciría su caducidad y 
obligaría a retrotraer el expediente al inicio.

1. ¿Cuándo tiene previsto la administración autonómica 
finalizar el deslinde del tramo I de la denominada Colada de 
la Sierra de Escalona?

2. ¿Con qué anchura o anchuras tiene previsto la administración 
autonómica resolver el deslinde del tramo I de esta vía pecuaria?

3. ¿Cuándo tiene previsto la administración autonómica 
iniciar el deslinde del tramo II de la denominada Colada de la 
Sierra de Escalona?

4. ¿Tiene previsto la administración autonómica iniciar las 
operaciones de deslinde de alguna vía pecuaria más, entre 
todas las que se sitúan en la Sierra de Escalona o en sus 
alrededores y que hoy en día siguen sin deslindarse?

València, 5 de septiembre de 2022 
Estefania Blanes León

sobre el projecte de transport amb autobús CV-007, la Vall 
d’Uixó-Castelló de la Plana (RE número 59.855)

Amb relació a l’estat de tramitació del projecte definitiu 
de servei públic de transports de viatgers amb autobús 
denominat CV-007, la Vall d’Uixó-Castelló de la Plana, 
aprovat per la Conselleria de Política Territorial, Obres 
Públiques i Mobilitat .

1. En quin punt de tramitació administrativa es troba la 
licitació del projecte definitiu CV-007, la Vall d’Uixó-Castelló 
de la Plana?

2. En quina data té previst l’administració autonòmica que 
entren en funcionament tots els serveis previstos en aquest 
projecte definitiu?

València, 5 de setembre de 2022 
Estefania Blanes León

Pregunta número 11.287 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Estefania Blanes León, 
del Grup Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, al Consell 
sobre la partió de la Colada de la Serra d’Escalona (RE 
número 59.856)

Segons el Catàleg de vies pecuàries de la Comunitat 
Valenciana, la denominada Colada de la Serra d’Escalona 
té una longitud de 9.204 metres i una amplària legal de 20 
a 75 metres, segons el tram. Mitjançant la Resolució de la 
Direcció General de Medi Natural i d’Avaluació Ambiental de 
2 de febrer de 2021, es va acordar l’inici de les operacions 
de partió d’aquesta via pecuària en el tram I. D’acord 
amb l’article 14.3 de la Llei 3/2014, de l’11 de juliol, de la 
Generalitat, de vies pecuàries de la Comunitat Valenciana, 
l’administració autonòmica té un termini màxim de divuit 
mesos per a la resolució d’aquest procediment administratiu, 
mentre que el venciment del termini màxim establit en 
produiria la caducitat i obligaria a retrotraure l’expedient a 
l’inici .

1. Quan té previst l’administració autonòmica finalitzar 
la partió del tram I de la denominada Colada de la Serra 
d’Escalona?

2. Amb quina amplària o amplàries té previst l’administració 
autonòmica resoldre la partió del tram I d’aquesta via pecuària?

3. Quan té previst l’administració autonòmica iniciar la partió 
del tram II de la denominada Colada de la Serra d’Escalona? 

4. Té previst l’administració autonòmica iniciar les opera-
cions de partió de cap via pecuària més, entre totes les que 
se situen a la Serra d’Escalona o als voltants i que avui dia 
continuen sense partionar-se?

València, 5 de setembre de 2022 
Estefania Blanes León
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Pregunta número 11.288 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.859)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022 se confinaron diferentes poblaciones. ¿Quién dio la 
orden de confinamiento?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.289 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.860)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto de 
2022 se confinaron diferentes poblaciones. ¿Con qué base 
jurídica se tomó la decisión del confinamiento?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.290 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Arquillos Cruz, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el incendio 
originado en Bejís en agosto de 2022 (RE número 59.861)

Relacionado con el incendio originado en Bejís en agosto 
de 2022 se confinaron diferentes poblaciones. ¿Cómo se 
comunicó dicho confinamiento y a quién?

València, 31 de agosto de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.291 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada María Quiles Bailén, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
y consellera de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre la 
colaboración del Consell con las entidades sociales que 
trabajan para minimizar la pobreza (RE número 59.866)

¿Cuál es la colaboración que está prestando el Consell a las 
entidades sociales que trabajan para minimizar las conse-
cuencias de la pobreza en la Comunitat Valenciana y qué 
acciones pretende desarrollar ante el previsible aumento 
de la misma y, consecuentemente, el aumento de personas 
que se prevé que demanden estos servicios? Desglose la 

Pregunta número 11.288 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.859)

En relació amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022 es 
van confinar diferents poblacions. Qui va donar l’ordre de 
confinament?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.289 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.860)

En relació amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022 es 
van confinar diferents poblacions. Amb quina base jurídica 
es va prendre la decisió del confinament?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.290 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Arquillos Cruz, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre l’incendi 
originat a Bejís a l’agost de 2022 (RE número 59.861)

En relació amb l’incendi originat a Bejís a l’agost de 2022 
es van confinar diferents poblacions. Com es va comunicar 
aquest confinament i a qui?

València, 31 d’agost de 2022 
Luis Arquillos Cruz

 

Pregunta número 11.291 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada María Quiles Bailén, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
i consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre la 
col·laboració del Consell amb les entitats socials que 
treballen per a minimitzar la pobresa (RE número 59.866)

Quina és la col·laboració que està prestant el Consell 
a les entitats socials que treballen per a minimitzar les 
conseqüències de la pobresa a la Comunitat Valenciana i 
quines accions pretén desenvolupar davant el previsible 
augment d’aquesta i, consegüentment, l’augment de 
persones que es preveu que demanen aquests serveis? 
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información por entidades y acciones llevadas a cabo en 
colaboración con cada una de ellas .

València, 5 de septiembre de 2022 
María Quiles Bailén

Pregunta número 11.292 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada María Quiles Bailén, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
y consellera de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre 
medidas para minimizar la pobreza (RE número 59.867)

¿Cuáles son las medidas que va a llevar a cabo el Consell 
para minimizar la situación de pobreza en la Comunitat 
Valenciana dado que se prevé que se agrave este otoño ante 
el aumento de las cifras de desempleo tras la época estival y 
la elevada inflación?

València, 5 de septiembre de 2022 
María Quiles Bailén

Pregunta número 11.293 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada María Quiles Bailén, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
y consellera de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre una 
posible modificación en los presupuestos para combatir la 
situación de pobreza (RE número 59.868)

¿Va a llevar a cabo el Consell alguna modificación presu-
puestaria en los presupuestos de la Generalitat Valenciana 
para el ejercicio 2022 con la finalidad de destinar más 
fondos para combatir la situación de pobreza o extrema 
vulnerabilidad en la que se encuentran muchas personas en 
nuestra comunidad y que se prevé que aumente este otoño? 
En caso afirmativo, ¿qué partidas va a modificar?

València, 5 de septiembre de 2022 
María Quiles Bailén

Pregunta número 11.294 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Mònica Àlvaro Cerezo, del Grupo 
Parlamentario Compromís, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
y consellera de Igualdad y Políticas Inclusivas sobre 
agentes y promotoras de igualdad en los municipios y 
mancomunidades (RE número 59.900)

¿Qué ayuntamientos y mancomunidades cuentan actual-
mente con agentes y promotoras de igualdad?

¿Qué ayuntamientos y mancomunidades han incorporado 
a su relación de puestos de trabajo la figura de agentes y 
promotoras de igualdad y con cuántas plazas?

València, 6 de septiembre de 2022 
Mònica Àlvaro Cerezo

Desglosseu la informació per entitats i accions dutes a terme 
en col·laboració amb cadascuna d’elles .

València, 5 de setembre de 2022 
María Quiles Bailén

Pregunta número 11.292 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada María Quiles Bailén, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
i consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre mesures 
per a minimitzar la pobresa (RE número 59.867)

Quines són les mesures que durà a terme el Consell per a 
minimitzar la situació de pobresa a la Comunitat Valenciana 
atès que es preveu que s’agreuge aquesta tardor davant 
l’augment de les xifres de desocupació després de l’època 
estival i l’elevada inflació?

València, 5 de setembre de 2022 
María Quiles Bailén

Pregunta número 11.293 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada María Quiles Bailén, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
i consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre una 
possible modificació en els pressupostos per a combatre la 
situació de pobresa (RE número 59.868)

Durà a terme el Consell alguna modificació pressupostària 
en els pressupostos de la Generalitat Valenciana per a 
l’exercici 2022 amb la finalitat de destinar més fons per a 
combatre la situació de pobresa o extrema vulnerabilitat en 
què es troben moltes persones a la nostra comunitat i que 
es preveu que augmente aquesta tardor? En cas afirmatiu, 
quines partides modificarà?

València, 5 de setembre de 2022 
María Quiles Bailén

Pregunta número 11.294 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Mònica Àlvaro Cerezo, 
del Grup Parlamentari Compromís, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la vicepresidenta 
i consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives sobre agents i 
promotores d’igualtat als municipis i les mancomunitats (RE 
número 59.900)

Quins ajuntaments i mancomunitats compten actualment 
amb agents i promotores d’igualtat?

Quins ajuntaments i mancomunitats han incorporat a la seua 
relació de llocs de treball la figura d’agents i promotores 
d’igualtat i amb quantes places?

València, 6 de setembre de 2022 
Mònica Àlvaro Cerezo
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Pregunta número 11.295 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Francisco Javier García Latorre, 
del Grupo Parlamentario Compromís, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Justicia, Interior y Administración Pública 
sobre incidentes en festejos taurinos (RE número 59.901)

Los últimos meses, en muchos de los municipios valencianos 
se han celebrado distintos espectáculos y festejos taurinos; 
a raíz de ello, se han producido distintos incidentes que 
han provocado una cuantía elevada de heridos y hasta siete 
víctimas mortales, la cifra más alta desde 2015. Las víctimas 
mortales han tenido lugar en las localidades de Pedreguer, 
Picassent, Meliana, Soneja, Vallada, Almedíjar y Beniarbeig.

Dada esta situación, ¿cuántos son los expedientes sancio-
nadores que ha abierto la Conselleria de Justicia ante los 
incidentes ocurridos en los festejos taurinos y que se han 
cobrado la vida de siete personas?

València, 2 de septiembre de 2022 
Francisco Javier García Latorre

Pregunta número 11.296 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Josep Ramon Nadal Sendra, 
del Grupo Parlamentario Compromís, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al 
consejero de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
servicio de urología del Departamento de Salud de Dénia 
(RE número 59.905)

¿Qué piensa hacer la Conselleria de Sanidad Universal y 
Salud Pública para paliar los efectos negativos a la ciuda-
danía de la Marina Alta derivados de la falta de personal al 
servicio de urología del Departamento de Salud de Dénia?

València, 6 de septiembre de 2022 
Josep Ramon Nadal Sendra

Pregunta número 11.297 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada María Luisa Gayo Madera, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al 
Consell sobre el convenio para la realización del proyecto 
Fortalecimiento de los Consejos Municipales Plurales en El 
Salvador (RE número 59.914)

En la cláusula decimosexta del convenio suscrito el 22 
de octubre de 2019 entre la Generalitat, a través de la 
Conselleria de Participación, Transparencia, Cooperación 
y Calidad Democrática, y el Fondo Valenciano por la 
Solidaridad, para la realización del proyecto Fortalecimiento 
de los Consejos Municipales Plurales en El Salvador, se 
regulaba el seguimiento del convenio .

Según esta cláusula, para el cumplimiento de los compromi-
sos y el seguimiento y control del convenio se constituiría 
una comisión mixta de seguimiento y control, que llevaría a 
término las funciones previstas en el artículo 49.f de la Ley 
40/2015 y en el artículo 9 del Decreto 178/2014, de 10 de 
octubre .

Pregunta número 11.295 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Francisco Javier García 
Latorre, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord amb 
l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, a la 
consellera de Justícia, Interior i Administració Pública sobre 
incidents en festejos taurins (RE número 59.901)

Els últims mesos, en molts dels municipis valencians s’han 
celebrat diversos espectacles i festejos taurins; arran d’això, 
s’han produït diversos incidents que han provocat una 
quantia elevada de ferits i fins a set víctimes mortals, la xifra 
més alta des de 2015. Les víctimes mortals han tingut lloc 
a les localitats de Pedreguer, Picassent, Meliana, Soneja, 
Vallada, Almedíjar i Beniarbeig.

Atesa aquesta situació, quants són els expedients 
sancionadors que ha obert la Conselleria de Justícia davant 
els incidents ocorreguts en els festejos taurins i que s’han 
cobrat la vida de set persones?

València, 2 de setembre de 2022 
Francisco Javier García Latorre

Pregunta número 11.296 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Josep Ramon Nadal Sendra, 
del Grup Parlamentari Compromís, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de 
Sanitat Universal i Salud Pública sobre el servei d’urologia 
del Departament de Salut de Dénia (RE número 59.905) 

Què pensa fer la Conselleria de Sanitat Universal i Salut 
Pública per pal·liar els efectes negatius a la ciutadania de 
la Marina Alta derivats de la falta de personal al servei 
d’urologia del Departament de Salut de Dénia?

València, 6 de setembre de 2022 
Josep Ramon Nadal Sendra

Pregunta número 11.297 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada María Luisa Gayo 
Madera, del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb 
l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, al 
Consell sobre el conveni per a la realització del projecte 
Enfortiment dels Consells Municipals Plurals a El Salvador 
(RE número 59.914)

En la clàusula setzena del conveni subscrit el 22 d’octubre 
de 2019 entre la Generalitat, a través de la Conselleria 
de Participació, Transparència, Cooperació i Qualitat 
Democràtica, i el Fons Valencià per la Solidaritat, per a la 
realització del projecte Enfortiment dels Consells Municipals 
Plurals a El Salvador, es regulava el seguiment del conveni . 

Segons aquesta clàusula, per al compliment dels compromi-
sos i el seguiment i control del conveni es constituiria una 
comissió mixta de seguiment i control, que portaria a terme 
les funcions previstes en l’article 49.f de la Llei 40/2015 i en 
l’article 9 del Decret 178/2014, de 10 d’octubre. 



BOCV número 278 ¦ 05-10-2022 Pàg. 38836

Para cumplir con estas obligaciones se establecía que, una 
vez firmado el convenio, se constituiría dicha comisión antes 
del inicio de la ejecución del proyecto y que se reuniría al 
menos dos veces al año, y cuantas veces se considerara 
necesario .

1 . En la comunicación de inicio de ejecución del proyecto, de 
25 de mayo de 2020, se dice que el inicio de las actividades 
vinculadas al proyecto SOLCOR/2019/0001 comenzaron el 
22 de mayo de 2020.

2. La constitución de la comisión mixta se produce, según el 
acta remitida, el 22 de octubre de 2020.

3. La única reunión mantenida por la referida comisión, 
a partir del 22 de octubre de 2020 en que se constituye, 
es el 13 de enero de 2022 a las 10 horas (modalidad: 
videoconferencia).

Esto significa que se ha producido un incumplimiento 
evidente del convenio tanto en la constitución de la comi-
sión, ya que esta produce cinco meses después de haberse 
iniciado la ejecución del proyecto, como en lo relativo a 
la realización de las dos reuniones mínimas al año, ya que 
desde su constitución el 22 de octubre de 2020 hasta el 13 
de enero de 2022 no se ha reunido la comisión, sin que en el 
año 2021 se haya realizado reunión alguna.

Por tanto, se ha incumplido lo establecido tanto en la 
Ley 40/2015 como en el Decreto 178/2014, al no haber 
existido ni seguimiento ni control del convenio.

1. ¿Cuáles son las causas, justificadas y documentadas, 
del incumplimiento tanto de la constitución como de 
las reuniones mínimas establecidas en el convenio de la 
comisión mixta de seguimiento y control?

2. ¿Cómo justifican el control y seguimiento de la ejecución 
del referido convenio, sin dichas reuniones?

3. ¿Qué consecuencias, tanto administrativas como 
sancionadoras, se derivan del referido incumplimiento del 
convenio?

València, 7 de septiembre de 2022 
María Luisa Gayo Madera

Pregunta número 11.298 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Eduardo del Pozo Querol, del 
Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia 
Climática y Transición Ecológica sobre la prevención de 
incendios en el Parque Natural de la Sierra de Espadán (RE 
número 59.915)

Recientemente hemos conocido a través de una denuncia en 
redes sociales realizada por usuarios que visitaban L’Espí, en 
el término municipal de Tales, que se encuentra en el Parque 
Natural de la Sierra de Espadán, el deficiente estado en el 
que se encontraba el monte, con multitud de pinos secos y 
maleza . 

Per a complir amb aquestes obligacions s’establia que, una 
vegada signat el conveni, es constituiria aquesta comissió 
abans de l’inici de l’execució del projecte i que es reuniria 
almenys dues vegades a l’any, i totes les vegades que es 
considerara necessari .

1. En la comunicació d’inici d’execució del projecte, de 25 de 
maig de 2020, es diu que l’inici de les activitats vinculades al 
projecte SOLCOR/2019/0001 van començar el 22 de maig 
de 2020.

2. La constitució de la comissió mixta es produeix, segons 
l’acta tramesa, el 22 d’octubre de 2020.

3. L’única reunió mantinguda per la referida comissió, a partir 
del 22 d’octubre de 2020 en què es constitueix, és el 13 de 
gener de 2022 a les 10 hores (modalitat: videoconferència). 

Això significa que s’ha produït un incompliment evident del 
conveni tant en la constitució de la comissió, ja que aquesta 
produeix cinc mesos després d’haver-se iniciat l’execució 
del projecte, com quant a la realització de les dues reunions 
mínimes a l’any, ja que des de la constitució el 22 d’octubre 
de 2020 fins al 13 de gener de 2022 no s’ha reunit la 
comissió, sense que l’any 2021 s’haja realitzat cap reunió. 

Per tant, s’ha incomplit el que s’estableix tant en la Llei 
40/2015 com en el Decret 178/2014, en no haver-hi hagut 
ni seguiment ni control del conveni .

1. Quines són les causes, justificades i documentades, de 
l’incompliment tant de la constitució com de les reunions 
mínimes establides en el conveni de la comissió mixta de 
seguiment i control?

2. Com justifiquen el control i el seguiment de l’execució del 
referit conveni, sense aquestes reunions?

3. Quines conseqüències, tant administratives com sancio-
nadores, es deriven d’aquest incompliment del conveni? 

València, 7 de setembre de 2022 
María Luisa Gayo Madera

Pregunta número 11.298 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Eduardo del Pozo Querol, 
del Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència 
Climàtica i Transició Ecològica sobre la prevenció d’incendis 
al Parc Natural de la Serra d’Espadà (RE número 59.915) 

Recentment hem conegut a través d’una denúncia en xarxes 
socials realitzada per usuaris que visitaven l’Espí, al terme 
municipal de Tales, que es troba al Parc Natural de la Serra 
d’Espadà, l’estat deficient en el què trobava la muntanya, 
amb multitud de pins secs i mala herba.  
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¿Qué actuaciones concretas está llevando a cabo la conse-
lleria en materia de prevención de incendios en el Parque 
Natural de la Sierra de Espadán?

¿Considera la conselleria que el estado de estos montes 
es el adecuado ante la posibilidad de que se produzca un 
incendio forestal?

¿Ha recibido la conselleria alguna alerta por parte de los 
municipios que se encuentran en el Parque Natural de la 
Sierra de Espadán sobre el estado de los montes? En caso 
afirmativo, ¿está colaborando con estos municipios en la 
limpieza de los montes?

València, 5 de septiembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol

Pregunta número 11.299 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Eduardo del Pozo Querol, del 
Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia 
Climática y Transición Ecológica sobre la prevención de 
incendios en los parques naturales (RE número 59.916)

Tras vivir uno de los peores veranos en cuanto a incendios 
forestales se recuerda en la Comunitat Valenciana, muchos 
ciudadanos que visitan estos días los parques naturales se 
encuentran que estos presentan un estado deficiente en 
cuanto a limpieza de montes se refiere. 

¿Piensa aumentar los recursos materiales, humanos y 
económicos para la prevención de incendios forestales en los 
parques naturales de nuestra comunidad? ¿De qué modo?

¿Cuántas actuaciones en materia de prevención de incendios 
se han llevado a cabo desde el año 2019 hasta el presente 
en los parques naturales de la Comunitat Valenciana?

¿Dispone la conselleria de una estrategia y planificación 
especial para el mantenimiento del estado de los parques 
naturales que se encuentran en la comunidad?

¿Cuál es el grado de ejecución de las partidas de prevención 
de incendios forestales de la conselleria desde el año 2019 
hasta el presente?

València, 5 de septiembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol

Pregunta número 11.300 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Eduardo del Pozo Querol, del 
Grupo Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia 
Climática y Transición Ecológica sobre la Asociación 
Profesional de Agentes Medioambientales (RE número 
59.917)

En base a las últimas manifestaciones realizadas por la 
Asociación Profesional de Agentes Medioambientales de la 

Quines actuacions concretes està duent a terme la conselle-
ria en matèria de prevenció d’incendis al Parc Natural de la 
Serra d’Espadà?

Considera la conselleria que l’estat d’aquestes muntanyes és 
l’adequat davant la possibilitat que es produïsca un incendi 
forestal?

Ha rebut la conselleria cap alerta dels municipis que es 
troben al Parc Natural de la Serra d’Espadà sobre l’estat 
de les muntanyes? En cas afirmatiu, està col·laborant amb 
aquests municipis en la neteja de les muntanyes? 

València, 5 de setembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol

Pregunta número 11.299 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Eduardo del Pozo Querol, 
del Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència 
Climàtica i Transició Ecològica sobre la prevenció d’incendis 
als parcs naturals (RE número 59.916)

Després de viure un dels pitjors estius quant a incendis 
forestals es recorda a la Comunitat Valenciana, molts 
ciutadans que visiten aquests dies els parcs naturals es 
troben que aquests presenten un estat deficient quant a la 
neteja de muntanyes es refereix. 

Penseu augmentar els recursos materials, humans i econò-
mics per a la prevenció d’incendis forestals als parcs naturals 
de la nostra comunitat? De quina manera?

Quantes actuacions en matèria de prevenció d’incendis 
s’han dut a terme des de l’any 2019 fins al present als parcs 
naturals de la Comunitat Valenciana?

Disposa la conselleria d’una estratègia i planificació especial 
per al manteniment de l’estat dels parcs naturals que es 
troben a la comunitat?

Quin és el grau d’execució de les partides de prevenció 
d’incendis forestals de la conselleria des de l’any 2019 fins al 
present?

València, 5 de setembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol

Pregunta número 11.300 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Eduardo del Pozo Querol, 
del Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 
161 del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
d’Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència 
Climàtica i Transició Ecològica sobre l’Associació 
Professional d’Agents Mediambientals (RE número 59.917) 

Sobre la base de les últimes manifestacions realitzades 
per l’Associació Professional d’Agents Mediambientals de 
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Comunitat Valenciana (APAMCV) en las que se denuncia la 
escasez de recursos:

¿Considera la conselleria que nuestros agentes medioam-
bientales tienen los suficientes recursos personales y 
materiales?

¿Se ha reunido, en la presente legislatura, la consellera o 
algún subsecretario con la APAMCV?

¿Tiene constancia la conselleria de que la APAMCV les 
haya solicitado realizar alguna reunión? En caso afirmativo, 
¿cuándo?

València, 5 de septiembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol

I. OTROS PROCEDIMIENTOS

3. Proyectos de actos legislativos de la Unión Europea

Procedimiento para el control del principio de 
subsidiariedad. Iniciativas legislativas de la Unión Europea 
remitidas por la Comisión Mixta para la Unión Europea de 
las Cortes Generales (AAEE/2022/23)

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES 

En aplicación de la Resolución de la Presidencia de carácter 
general 10/X, de 1 de febrero de 2022, sobre el proce-
dimiento para el control del principio de subsidiariedad, 
se ordena la publicación en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes de las referencias de las iniciativas legislativas 
de la Unión Europea que han sido remitidas por la Comisión 
Mixta para la Unión Europea a las Corts Valencianes en 
aplicación del artículo 6.1 de la Ley 8/1994, de 19 de 
mayo, y que han sido puestas en conocimiento de los 
grupos parlamentarios y remitidas a la Comisión de Asuntos 
Europeos de las Corts Valencianes a los efectos previstos en 
el artículo 185 del Reglamento de las Corts Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de septiembre de 2022

El presidente, 
Enric Morera i Català

Relación de iniciativas

Propuesta de Decisión del Parlamento Europeo y del 
Consejo por la que se deroga la Directiva 89/629/CEE del 
Consejo [COM(2022) 465 final]

la Comunitat Valenciana (APAMCV) en què es denuncia 
l’escassetat de recursos:

Considera la conselleria que els nostres agents mediambien-
tals tenen els suficients recursos personals i materials? 

S’ha reunit, en aquesta legislatura, la consellera o algun 
sotssecretari amb l’APAMCV?

Té constància la conselleria que l’APAMCV els haja sol·licitat 
realitzar alguna reunió? En cas afirmatiu, quan? 

València, 5 de setembre de 2022 
Eduardo del Pozo Querol

I. ALTRES PROCEDIMENTS 

3. Projectes d’actes legislatius de la Unió Europea 

Procediment per al control del principi de subsidiarietat. 
Iniciatives legislatives de la Unió Europea trameses per la 
Comissió Mixta per a la Unió Europea de les Corts Generals 
(AAEE/2022/23)

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

En aplicació de la Resolució de la Presidència de caràcter 
general 10/X, d’1 de febrer de 2022, sobre el procediment 
per al control del principi de subsidiarietat, s’ordena la 
publicació en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes de les 
referències de les iniciatives legislatives de la Unió Europea 
que han sigut trameses per la Comissió Mixta per a la Unió 
Europea a les Corts Valencianes en aplicació de l’article 6.1 
de la Llei 8/1994, de 19 de maig, i que han sigut posades 
en coneixement dels grups parlamentaris i trameses a la 
Comissió d’Afers Europeus de les Corts Valencianes als 
efectes previstos en l’article 185 del Reglament de les Corts 
Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de setembre de 2022

El president, 
Enric Morera i Català

Relació d’iniciatives

Proposta de Decisió del Parlament Europeu i del Consell 
per la qual es deroga la Directiva 89/629/CEE del Consell 
[COM(2022) 465 final]
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J. CONTROL DE LAS DISPOSICIONES DEL 
CONSELL CON FUERZA DE LEY 

 
2. Convalidación o derogación de los decretos leyes 

Acuerdo de la Mesa de las Corts Valencianes sobre la 
admisión a trámite del Decreto ley 12/2022, de 23 de 
septiembre de 2022, del Consell, por el que se modifica la 
Ley 4/2021, de 16 de abril, de la Generalitat, de la función 
pública valenciana (RE número 60.954)

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión del día 28 
de septiembre de 2022, ha tenido conocimiento del escrito 
presentado por el Consell (RE número 60.954) con el que 
adjunta el Decreto ley 12/2022, de 23 de septiembre de 
2022, del Consell, por el que se modifica la Ley 4/2021, de 16 
de abril, de la Generalitat, de la función pública valenciana .

En este sentido, y de acuerdo con el artículo 141 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, la Mesa acuerda la admisión a trámite 
del decreto ley y su remisión al Pleno de las Corts Valencianes a 
los efectos de su convalidación o derogación .

En cumplimiento de lo dispuesto en el artículo 96.1 del 
Reglamento, se ordena la publicación de este acuerdo de la 
Mesa en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català 

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

III. INFORMACIÓN

A. Acuerdos, resoluciones y comunicaciones 
de los órganos de la cámara

Acuerdo de la Mesa de las Corts Valencianes número 
2545/X, de 28 de septiembre de 2022. Modificación 
presupuestaria MC-02-2022

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

El Servicio de Contratación, Convenios e Infraestructuras ha 
puesto de manifiesto la necesidad de incrementar la partida de 
suministro de energía eléctrica, atendiendo al alto coste actual 
de la energía no previsto inicialmente en la fase de elaboración 
del vigente presupuesto de las Corts Valencianes para 2022.

Para atender dicho aumento de gasto y proceder a la tramita-
ción administrativa de las correspondientes facturas, resulta 
insuficiente el crédito disponible actualmente existente en el 

J. CONTROL DE LES DISPOSICIONS DEL 
CONSELL AMB FORÇA DE LLEI

 
2. Validació o derogació dels decrets llei 

Acord de la Mesa de les Corts Valencianes sobre l’admissió 
a tràmit del Decret llei 12/2022, de 23 de setembre de 
2022, del Consell, pel qual es modifica la Llei 4/2021, de 16 
d’abril, de la Generalitat, de la funció pública valenciana (RE 
número 60.954)

MESA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió del dia 28 
de setembre de 2022, ha tingut coneixement de l’escrit 
presentat pel Consell (RE número 60.954) amb què adjunta 
el Decret llei 12/2022, de 23 de setembre de 2022, del 
Consell, pel qual es modifica la Llei 4/2021, de 16 d’abril, de 
la Generalitat, de la funció pública valenciana .

En aquest sentit, i d’acord amb l’article 141 del Reglament 
de les Corts Valencianes, la Mesa acorda l’admissió a tràmit 
del decret llei i la tramesa al Ple de les Corts Valencianes als 
efectes de la validació o la derogació .

En compliment del que es disposa en l’article 96.1 del 
Reglament, s’ordena la publicació d’aquest acord de la Mesa 
en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català 

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz

III. INFORMACIÓ

A. Acords, resolucions i comunicacions 
dels òrgans de la cambra

Acord de la Mesa de les Corts Valencianes número 2545/X, 
de 28 de setembre de 2022. Modificació pressupostària 
MC-02-2022

MESA DE LES CORTS VALENCIANES

El Servei de Contractació, Convenis i Infraestructures ha 
posat de manifest la necessitat d’incrementar la partida de 
subministrament d’energia elèctrica, atès l’alt cost actual de 
l’energia no previst inicialment en la fase d’elaboració del 
vigent pressupost de les Corts Valencianes per a 2022.

Per a atendre aquest augment de despesa i procedir a la 
tramitació administrativa de les corresponents factures, 
resulta insuficient el crèdit disponible actualment existent 
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capítulo II del presupuesto de gastos de las Corts Valencianes . 
En consecuencia, y siguiendo las instrucciones del letrado 
mayor de las Corts Valencianes, se hace necesario tramitar el 
presente expediente de modificación de créditos, con el fin 
de dotar del crédito suficiente el citado capítulo II.

Asimismo, se constata que existen ahorros en el capítulo I 
(gastos de personal), como consecuencia de la existencia de 
vacantes presupuestadas y no cubiertas durante el ejercicio 
2022.

Dichos créditos disponibles permiten, vía transferencia de 
créditos, financiar el crédito necesario para llevar a término 
las inversiones solicitadas, sin necesidad de alterar el 
importe global de los créditos del presupuesto de gastos de 
las Corts Valencianes .

Por todo lo anterior, y visto el informe favorable de la 
Intervención, la Mesa adopta el siguiente:

ACUERDO

Primero. Aprobar, en el presupuesto de las Corts 
Valencianes del ejercicio 2022, la siguiente de modificación 
presupuestaria:

– Tipo de expediente: MC-02/2022 Transferencia de crédito 
– Importe: 500.000 euros 
– Partidas afectadas e importes, según el cuadro siguiente:

 

Segundo. Notificar el presente acuerdo al Servicio de 
Asuntos Económicos, al Servicio de Contratación, Convenios 
e Infraestructuras y a la Intervención de la cámara .

Tercero . Publicar el presente acuerdo en el Butlletí Oficial de 
les Corts Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de septiembre de 2022

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo 
Luis Arquillos Cruz

en el capítol II del pressupost de despeses de les Corts 
Valencianes. En conseqüència, i seguint les instruccions 
del lletrat major de les Corts Valencianes, es fa necessari 
tramitar aquest expedient de modificació de crèdits, amb la 
finalitat de dotar del crèdit suficient el capítol II esmentat.

Així mateix, es constata que hi ha estalvis en el capítol I 
(despeses de personal), a conseqüència de l’existència de 
vacants pressupostades i no cobertes durant l’exercici 2022. 

Aquests crèdits disponibles permeten, via transferència de 
crèdits, finançar el crèdit necessari per a portar a terme les 
inversions sol·licitades, sense necessitat d’alterar l’import 
global dels crèdits del pressupost de despeses de les Corts 
Valencianes .

Per tot això, i atès l’informe favorable de la Intervenció, la 
Mesa adopta el següent:

ACORD

Primer. Aprovar, en el pressupost de les Corts Valencianes 
de l’exercici 2022, la de modificació pressupostària següent: 

– Tipus d’expedient: MC-02/2022 Transferència de crèdit 
– Import: 500.000 euros 
– Partides afectades i imports, segons el quadre següent:

 
PARTIDA PRESSUPOSTÀRIA DENOMINACIÓ DISMINUCIÓ AUGMENT
120.111.12099 Altres retribucions bàsiques del personal funcionari 500.000 euros 
130.111.22101 Subministrament d’energia elèctrica 500.000 euros

TOTAL 500.000 euros 500.000 euros

PARTIDA PRESUPUESTARIA DENOMINACIÓN DISMINUCIÓN AUMENTO

120.111.12099 Otras retribuciones básicas del personal funcionario 500.000 euros 

130.111.22101 Suministro de energía eléctrica          500.000 euros

TOTAL 500.000 euros 500.000 euros

Segon. Notificar aquest acord al Servei d’Afers Econòmics, 
al Servei de Contractació, Convenis i Infraestructures i a la 
Intervenció de la cambra .

Tercer . Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 28 de setembre de 2022

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz
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D. Régimen interior

Elecciones al Consejo de Personal de las Corts Valencianes 
2022

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES 

La Mesa Negociadora del Personal de las Corts Valencianes, 
en su reunión celebrada el día 22 de septiembre de 2022, ha 
manifestado su acuerdo con el texto propuesto por la Mesa 
de las Corts Valencianes en su reunión celebrada el día 6 de 
septiembre de 2022, de conformidad con lo establecido en 
el párrafo segundo del artículo 49 del Estatuto del personal 
las Corts Valencianes (texto consolidado publicado en el 
BOCV número 320/IX, de 15 de noviembre de 2018) y la 
norma sexta punto 3 de las Normas para las elecciones 
al Consejo de Personal de las Corts Valencianes (BOCV 
número 330/IV, de 22 de abril de 1999, y BOCV número 
247/VII, de 16 de julio de 2010).

Visto el acuerdo adoptado por la Mesa Negociadora del 
Personal de las Corts Valencianes, la Mesa de las Corts 
Valencianes, en su reunión celebrada el día 28 de septiem-
bre de 2022, ha adoptado el siguiente:

ACUERDO

Primero . Se considera propuesta válida, a efectos de 
promoción de elecciones al Consejo de Personal de las Corts 
Valencianes, la formulada por Miguel A. Moro Hernández en 
representación de la Federación de Empleados y Empleadas 
de Servicios Públicos UGT-PV y Olga Tarazona Ramos en 
representación de la Federación de Servicios a la Ciudadanía 
CCOO-PV, presentada en la oficina pública de registro de 
actas de elecciones sindicales, en fecha 1 de agosto de 2022, 
y en las Corts Valencianes en fecha 10 de agosto de 2022 (RE 
número X059104), en la cual se fija el día 29 de septiembre 
de 2022 como fecha de iniciación del proceso electoral, día 
en el que se constituirá la mesa electoral coordinadora.

 
Segundo. La fecha de la votación no podrá coincidir con la 
celebración de una sesión del Pleno de las Corts Valencianes .

 
Tercero . Se proporcionará a las organizaciones sindicales 
legitimadas para promover elecciones en esta unidad electo-
ral el censo electoral del personal funcionario y laboral .

 
Cuarto. En caso de que los sindicatos legitimados para 
promover elecciones en esta unidad electoral no lleguen a 
un acuerdo por mayoría sobre el número, la distribución y el 
carácter de las mesas electorales, se constituirá la siguiente 
mesa electoral:

Mesa Electoral Única: Corts Valencianes. Esta mesa tendrá 
así mismo el carácter de mesa electoral coordinadora .

 
Quinto . Se confeccionarán listas provisionales de electores 
y electoras, las cuales, junto con el censo electoral del 
personal funcionario y laboral elaborado, serán entregadas a 
la mesa electoral en el acto de constitución de esta.

D. Règim interior

Eleccions al Consell de Personal de les Corts Valencianes 
2022

MESA DE LES CORTS VALENCIANES 

La Taula Negociadora del Personal de les Corts Valencianes, 
en la reunió del dia 22 de setembre de 2022, ha manifestat 
el seu acord amb el text proposat per la Mesa de les Corts 
Valencianes en la reunió del dia 6 de setembre de 2022, de 
conformitat amb el que s’estableix en el paràgraf segon de 
l’article 49 de l’Estatut del personal les Corts Valencianes 
(text consolidat publicat en el BOCV número 320/IX, de 
15 de novembre de 2018) i en la norma sisena punt 3 de 
les Normes per a les eleccions al Consell de Personal de les 
Corts Valencianes (BOCV número 330/IV, de 22 d’abril de 
1999, i BOCV número 247/VII, de 16 de juliol de 2010). 

Vist l’acord adoptat per la Taula Negociadora del Personal 
de les Corts Valencianes, la Mesa de les Corts Valencianes, 
en la reunió del dia 28 de setembre de 2022, ha adoptat el 
següent:

ACORD

Primer . Es considera proposta vàlida, a l’efecte de 
promoció d’eleccions al Consell de Personal de les Corts 
Valencianes, la formulada per Miguel A. Moro Hernández 
en representació de la Federació d’Empleats i Empleades 
de Serveis Públics UGT-PV i Olga Tarazona Ramos en 
representació de la Federació de Serveis a la Ciutadania 
CCOO-PV, presentada en l’oficina pública de registre d’actes 
d’eleccions sindicals, en data 1 d’agost de 2022, i en les 
Corts Valencianes en data 10 d’agost de 2022 (RE número 
X059104), en la qual es fixa el dia 29 de setembre de 2022 
com a data d’iniciació del procés electoral, dia en què es 
constituirà la mesa electoral coordinadora.

 
Segon. La data de la votació no pot coincidir amb la realitza-
ció d’una sessió del Ple de les Corts Valencianes .

 
Tercer . Es proporcionarà a les organitzacions sindicals 
legitimades per a promoure eleccions en aquesta unitat 
electoral el cens electoral del personal funcionari i laboral .

 
Quart. En cas que els sindicats legitimats per a promoure 
eleccions en aquesta unitat electoral no arriben a un acord 
per majoria sobre el nombre, la distribució i el caràcter de les 
meses electorals, es constituirà la mesa electoral següent: 

Mesa Electoral Única: Corts Valencianes. Aquesta mesa 
tindrà així mateix el caràcter de mesa electoral coordinadora.

 
Cinquè . Es confeccionaran llistes provisionals d’electors 
i electores, les quals, juntament amb el cens electoral del 
personal funcionari i laboral elaborat, han de ser lliurades a 
la mesa electoral en l’acte de constitució d’aquesta.
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Sexto. A la vista de las listas provisionales de electores y 
electoras que se elaboren, se dará traslado del escrito de 
promoción tramitado a las personas que previsiblemente 
vayan a formar parte como titulares o suplentes de la mesa 
electoral que ha de constituirse, poniendo este hecho en 
conocimiento de los firmantes del escrito de promoción de 
elecciones que se tramita .

 
Séptimo. Se aprueban los modelos oficiales de impresos, 
sobres y papeletas de votación que han de ser utilizados en el 
procedimiento de elecciones al Consejo de Personal de las Corts 
Valencianes que figuran en documento anexo a este acuerdo.

 
Octavo . Se concederán los siguientes permisos retribuidos 
al amparo de lo dispuesto por el artículo 8 de la Orden 
20/2014, de 28 de noviembre de 2014, de la Conselleria de 
Hacienda y Administración Pública, por la que se establecen 
las normas que han de regir los procesos de elecciones a 
órganos de representación del personal al servicio de la 
administración de la Generalitat:

– Un miembro de cada candidatura designado por el presen-
tador de la misma dispondrá de permiso retribuido de jornada 
completa desde el día de la proclamación definitiva de su 
candidatura hasta el día de la votación, ambos inclusive .

– Las personas componentes de las mesas electorales y las 
personas representantes de la administración dispondrán de 
permiso por el tiempo necesario para asistir a las reuniones 
de la mesa electoral . Dispondrán, así mismo, de un permiso 
retribuido de jornada completa durante el día de la votación 
y la jornada del día inmediatamente posterior . No obstante, 
si ese día continúa estando a disposición de la mesa 
electoral, se pospondrá su disfrute al siguiente día laborable .

– Las interventoras y los interventores de las candidaturas 
pertenecientes al ámbito del proceso electoral gozarán 
de permiso retribuido durante todo el día de la votación y 
durante el día inmediatamente posterior .

– Los electores y electoras en general disfrutarán de 
permiso retribuido por el tiempo imprescindible para ejercer 
su derecho al voto, según las instrucciones concretas de 
la persona responsable de personal de cada una de las 
unidades administrativas, que podrá exigir al elector o 
electora un justificante del hecho de la votación expedido 
por la mesa electoral, cuando la misma esté emplazada fuera 
de su centro de trabajo . 
 
Noveno . Publicar el presente acuerdo, así como los 
modelos oficiales aprobados, en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes .

Palau de les Corts Valencianes, 
València, 28 de septiembre de 2022 

El presidente 
Enric Morera i Català

El secretario segundo  
Luis Arquillos Cruz

Sisè. A la vista de les llistes provisionals d’electors i electores 
que s’elaboren, es traslladarà l’escrit de promoció tramitat a 
les persones que previsiblement formaran part com a titulars 
o suplents de la mesa electoral que ha de constituir-se, i 
aquest fet es posarà en coneixement dels signants de l’escrit 
de promoció d’eleccions que es tramita . 
 

Setè. S’aproven els models oficials d’impresos, sobres i pape-
retes de votació que han de ser utilitzats en el procediment 
d’eleccions al Consell de Personal de les Corts Valencianes 
que figuren en document annex a aquest acord.

 
Vuitè. Es concedeixen els permisos retribuïts següents 
a l’empara del que es disposa per l’article 8 de l’Ordre 
20/2014, de 28 de novembre de 2014, de la Conselleria 
d’Hisenda i Administració Pública, per la qual s’estableixen 
les normes que han de regir els processos d’eleccions 
a òrgans de representació del personal al servei de 
l’administració de la Generalitat:

– Un membre de cada candidatura designat pel presentador 
d’aquesta disposa d’un permís retribuït de jornada completa 
des del dia de la proclamació definitiva de la seua candida-
tura fins al dia de la votació, tots dos inclusivament.

– Les persones components de les meses electorals i les 
persones representants de l’administració disposen d’un 
permís pel temps necessari per a assistir a les reunions de la 
mesa electoral. Disposen, així mateix, d’un permís retribuït 
de jornada completa durant el dia de la votació i la jornada 
del dia immediatament posterior. No obstant això, si aquell 
dia continua estant a la disposició de la mesa electoral, es 
posposa el seu gaudi al següent dia laborable.

– Les interventores i els interventors de les candidatures 
pertanyents a l’àmbit del procés electoral gaudeixen de 
permís retribuït durant tot el dia de la votació i durant el dia 
immediatament posterior .

– Els electors i electores en general gaudeixen de permís 
retribuït pel temps imprescindible per a exercir el seu dret 
al vot, segons les instruccions concretes de la persona 
responsable de personal de cadascuna de les unitats admi-
nistratives, que pot exigir a l’elector o electora un justificant 
del fet de la votació expedit per la mesa electoral, quan 
aquesta estiga emplaçada fora del seu centre de treball.

 
Novè. Publicar aquest acord, així com els models oficials 
aprovats, en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes . 

Palau de les Corts Valencianes, 
València, 28 de setembre de 2022 

El president 
Enric Morera i Català

El secretari segon 
Luis Arquillos Cruz
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ANNEX / ANEXO 
 

NORMALITZACIÓ DE DOCUMENTS A UTILITZAR EN 
EL PROCÉS ELECTORAL 

NORMALIZACIÓN DE DOCUMENTOS A UTILIZAR  
EN EL PROCESO ELECTORAL 

 
 

ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES 
 CORTS VALENCIANES  2022 

ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS 
 CORTS VALENCIANES  2022 
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1.   ACTA DE CONSTITUCIÓ DE LA MESA ELECTORAL 
  ACTA DE CONSTITUCIÓN DE LA MESA ELECTORAL 
 
2.  ACTA DE REUNIÓ DE LA MESA ELECTORAL 
  ACTA DE REUNIÓN DE LA MESA ELECTORAL 
   
3.   ACORD DE PROCLAMACIÓ DE CANDIDATURES  
  ACUERDO DE PROCLAMACIÓN DE CANDIDATURAS 
   
4.  ACTA PARCIAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL  

DE PERSONAL 
  ACTA PARCIAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL 

DE PERSONAL 
 
5.   ACTA GLOBAL D’ESCRUTINI  
  ACTA GLOBAL DE ESCRUTINIO 
   
6.  PRESENTACIÓ DE CANDIDATURES  
  PRESENTACIÓN DE CANDIDATURAS 
   
7.  CERTIFICAT DELS RESULTATS DE LES ELECCIONS 

CERTIFICADO DE LOS RESULTADOS DE LAS ELECCIONES 
   
8.   PAPERETA DE VOTACIÓ  
  PAPELETA DE VOTACIÓN 
   
9.  SOBRE 
  SOBRE 
   
10.  VOTACIÓ PER CORREU  
  VOTACIÓN POR CORREO 
   
11.   CERTIFICAT D’INSCRIPCIÓ EN LA LLISTA D’ELECTORS 
 CERTIFICACIÓN DE INSCRIPCIÓN EN LA LISTA DE ELECTORES 
 
12. FULL D’ESCRUTINI 
 HOJA DE ESCRUTINIO 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA DE CONSTITUCIÓ DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
ACTA DE CONSTITUCIÓN DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

Domicili: Municipi:  Província: 
Domicilio:      Municipio:  Provincia 

Data de constitució _____________________________________ 
Fecha de constitución ____________________________________ 

Mesa 
Mesa 

Seu administrativa 
Sede administrativa 

ÚNICA I COORDINADORA CORTS VALENCIANES 
ÚNICA Y COORDINADORA _____________________________________ 

A València i en els locals de les Corts Valencianes, a les _____________ hores del dia 
_____________es procedeix a la constitució de la Mesa Electoral Única i Coordinadora, prevista 
en la norma quarta de les Normes per a l’elecció al Consell de Personal, que queda formada pels 
membres següents: 

En València y en los locales de las Corts Valencianes, siendo las _________ horas del día 
__________se procede a constituir la Mesa Electoral Única y Coordinadora, prevista en la norma 
cuarta de las Normas para las elecciones al Consell de Personal, que queda formada por los siguientes 
miembros: 

Càrrec en la Mesa 
Cargo en la Mesa 

1.r Cognom
1.r Apellido

2.n Cognom
2.º Apellido

Nom 
Nombre 

Número DNI 
Número DNI 

Presidente/a 
President/a 

         funcionari/ària més antic
___________funcionario/a más antiguo 

1.r/a Vocal
1.r/ª Vocal

         per ser elector/a de més edat
___________por ser elector/a de más edad 

2.n/ª Vocal secretari/ària
2.º/ª Vocal secretario/a

         per ser elector/a de menor edat
__________por ser elector/a de menor edad 

I com a suplents de cadascun d’ells/es  respectivament / Y como suplentes de cada uno de ellos/as 
respectivamente 

Presidente/a suplent 
President/a suplente 

________________ 

1.r/a Vocal suplent
1.r/ª Vocal suplente ________________ 

2.n/ª Vocal secretari/ària
suplent
2.º/ª Vocal secretario/a
suplente

________________ 

I queda constituïda d’aquesta forma la Mesa Electoral /Y queda constituida de esta forma la Mesa Electoral 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PESONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

El president o la presidenta de la Mesa acorda que siguen lliurades a les Corts 
Valencianes i a les organitzacions sindicals, coalicions o grups de funcionaris/àries 
promotors de candidatures que ho sol·liciten còpies d’aquesta acta. 
        El presidente o la presidenta de la Mesa acuerda que se entreguen a las Corts Valencianes 
y a las organizaciones sindicales, coaliciones o grupos de funcionarios/as promotores de 
candidaturas que lo soliciten copias de esta acta. 

        Així mateix, el presidente o la presidenta acorda que es consigne en aquesta acta el 
següent: 
        Igualmente, el presidente o la presidenta acuerda que se consigne en este acta lo siguiente: 

        La qual cosa queda reflectida en aquesta acta que, una vegada llegida i trobada 
conforme pels/les membres de la Mesa, signen totes les persones presents i jo, com a 
secretari/ària, CERTIFIQUE. 
        Todo lo cual queda reflejado en la presente acta que, una vez leída y encontrada conforme 
por los/las miembros de la Mesa, firman todas las personas presentes y yo, como secretario/a, 
CERTIFICO. 

President/a, 
Presidente/a, 

Vocal  
Vocal  

El/La secretari/ària, 
El/La secretario/a, 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PESONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

               Així mateix, el presidente o la presidenta acorda que es consigne en aquesta acta 
el següent: 
        Igualmente, el presidente o la presidenta acuerda que se consigne en este acta lo siguiente: 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES  
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTES VALENCIANAS 

ACTA DE REUNIÓ DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
ACTA DE REUNIÓN DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

Data              

Fecha _______________________    

Seu Administrativa:    CORTS VALENCIANES 
Sede Administrativa 

Essent les ______ hores, s’inicia la reunió de la Mesa Electoral Única i Coordinadora, 
formada per les persones següents: 

Siendo las_______  hores, se indicia la reunión de la Mesa Electoral Única y Coordinadora, 
compuesta por las siguientes personas: 

Presidenta:   
Presidenta: 

1..ª Vocal:  
1.ª Vocal 

2.nn Vocal Secretària:   
2.º Vocal Secretaria: 

ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PESONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

               Així mateix, el presidente o la presidenta acorda que es consigne en aquesta acta 
el següent: 
        Igualmente, el presidente o la presidenta acuerda que se consigne en este acta lo siguiente: 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES  
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTES VALENCIANAS 
ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PESONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

               Així mateix, el presidente o la presidenta acorda que es consigne en aquesta acta 
el següent: 
        Igualmente, el presidente o la presidenta acuerda que se consigne en este acta lo siguiente: 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTES VALENCIANAS 

i no havent més assumptes per tractar, essent les _____ hs. es clou la sessió i jo com a 
secretària, i amb el vvistipplau de la presidenta, done fe de tot el que s’ha tractat. 

y sin más asuntos que tratar, siendo las ______ horas se da por terminada la reunión, de todo 
lo cual, yo como secretaria doy fe, con el Visto bueno de la presidenta. 

Palau de les Corts Valencianes, 
València, __ de ______ de 2022 

Vist  i  plau la presidenta
Viissttoo  bbuueennoo la presidenta

La secretaria 
La secretària 

La primera vocal 
La primera vocal 

ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PESONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

               Així mateix, el presidente o la presidenta acorda que es consigne en aquesta acta 
el següent: 
        Igualmente, el presidente o la presidenta acuerda que se consigne en este acta lo siguiente: 
y sin más asuntos que tratar, siendo las ______ horas se da por terminada la reunión, de todo 
lo cual, yo como secretaria doy fe, con el visto bueno de la presidenta.

i no havent més assumptes per tractar, essent les ______ hores es conclou la sessió i jo 
com a secretària, i amb el vistiplau de la presidenta, done fe de tot el que s’ha tractat.

Palau de les Corts Valencianes, 
València, __ de/d’_____ de 2022

Vist i plau la presidenta 
Visto bueno la presidenta

La primera vocal 
La primera vocal

La secretària 
La secretaria
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACORD DE PROCLAMACIÓ DE CANDIDATURES 
ACUERDO DE PROCLAMACIÓN DE CANDIDATURAS 

Data de proclamació / Fecha de proclamación ________________________________ 

Nom administració / Nombre administración _______________________________ 

MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

A les ____________ hores del dia ___________ s’han reunit els/les membres de Mesa 
Electoral Única i Coordinadora o, si escau, de la Mesa Única, a fi de complir el que es 
disposa en la norma quarta de les normes per a les eleccions al Consell de Personal de 
les Corts Valencianes. 
A las ___________ horas del día __________ se reunieron los/las miembros de la Mesa 
Electoral Única y Coordinadora o, en su caso, de la Mesa Única, a fin de dar cumplimiento a lo 
dispuesto en la norma cuarta de las normas para las elecciones al Consell de Personal de las 
Corts Valencianes. 

Complertes les formalitats establertes, aquesta Mesa ha acordat proclamar els/les 
candidats/tes que figuren en la llista adjunta, presentada per 
________________________________________ 
Cumplidas las formalidades establecidas, esta Mesa ha acordado proclamar a los/las 
candidatos/as que figuran en la lista adjunta, presentada por 
_____________________________________ 

Contra aquest acord es podrà reclamar dins del dia laborable següent al de la 
publicació de la llista al tauler d’anuncis de la unitat electoral, de conformitat amb el que 
es disposa a la norma quarta de les normes per a les eleccions al Consell de Personal 
de les Corts Valencianes. 
Contra este acuerdo se podrá reclamar dentro del día laborable siguiente al de la publicación de 
la lista en el tablón de anuncios de la unidad electoral, de conformidad con lo dispuesto en la 
norma cuarta de las normas para las elecciones al Consell de Personal de las Corts Valencianes. 

La qual cosa s’acredita amb aquesta acta, i jo, com a secretari/ària, done fe. 
Lo que se acredita por la presente, y de lo que yo, como secretario/a doy fe. 

EL/LA SECRETARI/ÀRIA 
EL/LA SECRETARIO/A 

Vist plaui  
EL/LA PRESIDENT/A 
Visto bueno 
EL/LA PRESIDENTE/A 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA PARCIAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL DE PERSONAL 
ACTA PARCIAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL DE PERSONAL 

DADES GENERALS / DATOS GENERALES 
Mesa 
Mesa 

Seu administrativa 
Sede administrativa 

ÚNICA I COORDINADORA CORTS VALENCIANES 
ÚNICA Y COORDINADORA 

Domicili / Domicili: 
Municipi / Municipio Província/Provincia 

Nombre total d’electors/es de la Mesa____________  Homes__________ Dones________ 
Número total de electores/as de la Mesa _________   Varones__________ Mujeres_________ 

VOTACIÓ 
VOTACIÓN 

Data de constitució de la mesa electoral / Fecha de constitución de la mesa electoral 

Data de la votació / Fecha de la votación 

COMPOSICIÓ DE LA MESA ELECTORAL 
COMPOSICIÓN DE LA MESA ELECTORAL 

DNI 
DNI 

President/a 
___________________ Presidente/a  _________________________________________________ 

VVooccaall  
___________________ Vocal______________________________________________________ 

Vocal-secretari/ària 
Vocal-secretario/a  ___________________________________________ ___________________ 

Interventors/es 
Interventores/as  ______________________________________________ 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 

___________________ 
___________________
___________________
___________________
___________________ 

Representant de l’administració 
Representante de la administración _______________________________ ___________________ 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA PARCIAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL DE PERSONAL (continuació) 
ACTA PARCIAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL DE PERSONAL (continuación) 

MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

Sr./Sra.  ____________________________ Secretari/ària de la Mesa Electoral Única i Coordinadora 
D./Dña.______________________________Secretario/a de la Mesa Electoral Única y Coordinadora 

CERTIFIQUE que a les ___________ hores del dia de la data, el/la president/a de la Mesa ha donat 
per acabades les operacions de recompte de vots, i el/la president/a ha llegit en veu alta les 
paperetes, el resultat de les quals és el següent: 

CERTIFICO que siendo las __________ horas del día de la fecha, el/la presidente/a de la Mesa ha dado 
por terminadas las operaciones de recuento de votos, habiéndose leído por el/la presidente/a, en alta voz, 
las papeletas, cuyo resultado es el siguiente: 

Nombre de votants _____________ Homes_____________  Dones_____________ 
Número de votantes ____________ Varones____________      Mujeres____________ 

DISTRIBUCIÓ DE VOTS 
DISTRIBUCIÓN DE VOTOS 

- Paperetes vàlides: assignades a candidatures
Papeletas válidas:    asignadas a candidaturas:           ___________ 

- Blanques / Blancas ____________ 

- Paperetes nul·les:
Papeletas nulas  ___________ 

TOTAL PAPERETES LLEGIDES 
TOTAL PAPELETAS LEÍDAS _____________ 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA PARCIAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL DE PERSONAL (continuació) 
ACTA PARCIAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL DE PERSONAL (continuación) 

MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

CANDIDATURES 
CANDIDATURAS 

Candidatura presentada per 
Candidatura presentada por ....................................................................................................................... 
................................................................................................................................. 

Nom i cognoms dels membres de la candidatura del Consell de Personal 
Nombre y apellidos de los miembros de la candidatura del Consell de Personal 
1 ............................................................................................................................................... 
2 ............................................................................................................................................... 
3 ............................................................................................................................................... 
4 ............................................................................................................................................... 
5 ............................................................................................................................................... 
6 ............................................................................................................................................... 
7 ............................................................................................................................................... 
8 ............................................................................................................................................... 
9 ............................................................................................................................................... 
10.............................................................................................................................................. 
11.............................................................................................................................................. 
12.............................................................................................................................................. 
13................................................................................................................................................ 
14................................................................................................................................................ 
15................................................................................................................................................ 
16............................................................................................................................................... 
17................................................................................................................................................ 
18................................................................................................................................................ 
19............................................................................................................................................... 
20............................................................................................................................................... 
21............................................................................................................................................... 
22 .............................................................................................................................................. 
23............................................................................................................................................... 
24 .............................................................................................................................................. 
25................................................................................................................................................ 
26............................................................................................................................................... 
27............................................................................................................................................... 
28 .............................................................................................................................................. 
29............................................................................................................................................... 
30 .............................................................................................................................................. 
31.................................................................................................................................................  
32................................................................................................................................................ 
33................................................................................................................................................ 
34 ............................................................................................................................................... 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA PARCIAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL DE PERSONAL (continuació) 
ACTA PARCIAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL DE PERSONAL (continuación) 

MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

VOTS OBTINGUTS PER CADA CANDIDATURA 
VOTOS OBTENIDOS POR CADA CANDIDATURA 

CANDIDATURA 
CANDIDATURA 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

.............................................................................................. 

NOMBRE DE VOTS 
NÚMERO DE VOTOS 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

............................................... 

RECLAMACIONS 
RECLAMACIONES 

En el transcurs de l’acte electoral s’han produït les reclamacions o les incidències següents:  
En el transcurso del acto electoral se han producido las reclamaciones o incidencias siguientes: 
_____________________________________________________________________________ 
_____________________________________________________________________________ 
_____________________________________________________________________________ 

La qual cosa s’acredita per aquesta acta, que signa el/la president/a de la Mesa amb el vocal d’aquesta, 
els/les interventors/es i els representants de l’administració (si ni hagueren), i jo, com a secretari/ària, 
certifique: 
Lo que se acredita por la presente acta, que firma el/la presidente/a de la Mesa con el vocal integrante de la misma, 
interventores/as y representantes de la administración (si los hubiera) de la que yo, como secretario/a, certifico: 

(1) El/la president/a, (1) El/la vocal 
El/la presidente/a, El/la vocal 

 Els/les interventors/es,      Represenant de l’administració 
 Los/las interventores/as,     Representante de la administración 

(1) El/la secretari/ària,
El/la secretario/a, 

(1) Caldrà consignar el DNI
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA GLOBAL DE L’ESCRUTINI PER AL CONSELL DE PERSONAL  
ACTA GLOBAL DEL ESCRUTINIO PARA EL CONSELL DE PERSONAL 

DADES GENERALS / DATOS GENERALES 

Nom de l’administració / Nombre de la administración:_______________________________ 

DADES DE LA UNITAT ELECTORAL / DATOS DE LA UNIDAD ELECTORAL: 
Nom / Nombre ________________________________________ 
Domicili / Domicilio ___________________________________ 
Municipi / Municipio _____________________     Província / Provincia __________________ 

A València i als locals de la unitat electoral de referència, a les ................. hores del dia ........... de 
.......................... de 2022, es reuneix la Mesa Electoral Única i Coordinadora a fi de determinar el 
resultat global de les eleccions de representants del personal de les Corts Valencianes en la unitat 
electoral més amunt esmentada, celebrades el mateix dia. 
En València y en los locales de la unidad electoral de referencia, a las ................. horas del día .............. 
de ................ de 2022, se reúne la Mesa Electoral Única y Coordinadora con vistas a determinar el 
resultado global de las elecciones de representantes del pesonal de las Corts Valencianes en la unidad 
electoral arriba mencionada, celebradas el mismo día. 

COMPOSICIÓ DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA: 
COMPOSICIÓN DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA: 
President/a 
Presidente/a ...................................................................................... DNI ..................................... 
Vocal 
Vocal ................................................................................................  DNI ..................................... 
Secretari/ària 
Secretario/a ...................................................................................     DNI ..................................... 
Interventor/s 
Interventor/es .................................................................................... DNI ..................................... 

      .................................................................................    DNI ..................................... 
      .................................................................................    DNI ..................................... 

Representante de la administración 
Representant de l’administració ................................................... DNI ..................................... 

President/a / Presidente/a  Vocal / Vocal 

(Interventors, si n’hi ha)           Representat de l’administració, si n’hi ha 
(Interventores, si los hay)         Representante de la administración, si lo/la hubiera 

Secretari/ària / Secretario/a 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA GLOBAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL DE PERSONAL (continuació) 
ACTA GLOBAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL DE PERSONAL (continuación) 

Mesa      ÚNICA I COORDINADORA  
Mesa      ÚNICA Y COORDINADORA 

Seu administrativa 
Sede administrativa      CORTS VALENCIANES 

Sr./Sra. _______________________ Secretari/ària de la Mesa Electoral Única i Coordinadora 
Sr./Sra. _______________________ Secretario/a de la Mesa Electoral Única y Coordinadora 

CERTIFIQUE QUE: a les _______ hores del dia de la data, s’han donat per acabades les 
operacions tendents a determinar les dades globals de les eleccions a òrgans de 
representació del personal en la unitat electoral referenciada, amb els resultats següents: 
CERTIFICO QUE: a las ________ horas del día de la fecha, se han dado por finalizadas las operaciones 
tendentes a determinar los datos globales de las elecciones a órganos de representación del personal en 
la unidad electoral referenciada, con los siguientes resultados: 

DADES DE LES VOTACIONS EN LES MESES  
DATOS DE LAS VOTACIONES EN LAS MESAS 

MESES 
MESAS 

ELECTORS 
ELECTORES 

VOTANTS 
VOTANTES 

VOTS VÀLIDS 
VOTOS VÁLIDOS 

VOTS NULS 
VOTOS 
NULOS H M H M Assignats a 

candidatures 
Asignados a 
candidaturas 

En blanc  
En blanco 

Secretari/ària / Secretario/a 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

DADES REFERIDES AL PROCÉS ELECTORAL / DATOS REFERIDOS AL PROCESO ELECTORAL 

REPRESENTANTS ELEGITS / REPRESENTANTES ELEGIDOS 
Dia 
Día 

Mes Any 
Año 

Núm. Registre de l’acta / Núm. Registro del acta  Data de la votació / Fecha de la votación 

Nom de l’administració / Nombre de la administración ______________________________________________ 
Nom de la unitat electoral / Nombre de la unidad electoral ___________________________________________ 

 A/B Nom  i cognoms / Nombre y apellidos DNI Sexe 
Sexo 

Codi / Código Sindicat_Grup 
funcionaris/àries 
Sindicato-Grupo 
funcionarios/as 
Coalició / Coalición 

1 
2 
3 
4 
5 
6 
7 
8 
9 
10 
11 
12 
13 
14 
15 
16 
17 
18 
19 
20 
21 
22 
23 
24 
25 
26 
27 
28 
29 
30 

Reclamacions / Reclamaciones 
Breu resum de les reclamacions / Breve resumen de las reclamaciones: 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 
____________________________________________________________ 

   El/La ssecretari/ària  El/La secretario/a  
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

ACTA GLOBAL D’ESCRUTINI DE MEMBRES DEL CONSELL DE PERSONAL (conclusió) 
ACTA GLOBAL DE ESCRUTINIO DE MIEMBROS DEL CONSELL DE PERSONAL (conclusión) 

1 Nom de l’administració 
Nombre de la administración 

CORTS VALENCIANES CIF 

2 UNITAT ELECTORAL / UNIDAD ELECTORAL________________________________________________________   
    Domicili/Domicilio________________________________Municipi/Municipio:________________________   

  Comarca_______________________________ Província/Provincia: 

   Activitat econòmica principal / Actividad económica principal______________________________  
  Codi compte cotització / Códido cuenta cotización__________________________________________________ 

   Pertany / Pertenece Adm. de l’Estat/Adm. del Estado_____________3 Ad. autonòmica/Adm. autonómica__5 
Adm. Seg. Social _________________________4  Ad. local____________________ __6 

Si la contestació a la pregunta anterior es 3 ó 4 indiqueu / Si la contestación a la pregunta anterior es 3 ó 4 indique 
 Ministeri / Ministerio:_________________________________________________________

Organisme autònom (si pertoca) / Organismo autónomo (si procede) _____________________  
3 CODI UNITAT ELECTORAL / CÓDIGO UNIDAD ELECTORAL:________________________ Núm. 

   Cal assenyalar el que corresponga dels següents: / Hay que señalar el que corresponda de los siguientes: 
Serveis perifèrics de l’administració de l’Estat
Servicios perifericos de la administración del Estado 

Personal docent no universitari
Personal docente no universitario   

Agència estatal de l’administració tributària
Agencia estatal de la administración tributaria 

Universitats personal docent i investigador
Universidades personal docente e investigador   

Correus i Telègrafs
Correos y Telégrafos 

Universitat personal d’administració i serveis
Universidades personal de administración y servicios   

Justícia
Justicia 

Personal d’institucions sanitàries
Personal de instituciones sanitarias   

Administració de la Seguretat Social
Administración de la Seguridad Social 

Ajuntament
Ayuntamiento   

Personal funcionari/ària de la Generalitat
Personal funcionario/a de la Generalitat 

Diputació Provincial
Diputación Provincial   

4 NOMBRE TOTAL DE FUNCIONARIS/ÀRIES / NÚMERO TOTAL DE FUNCIONARIOS/AS:_______________________________ 
Data de redacción de l’acta_________________________________ 
com a secretari/ària certifique amb els sotasignats la veracitat de les 
dades referides al procés electoral que figuren tot seguit, 
corresponents a la realització d’eleccions a òrgans de representació a 
la unitat electoral de referència. 

. Fecha de redacción del acta___________________________________ 
Como secretario/a certifico con los abajo firmantes la veracidad de los 
datos referidos al proceso electoral que figuran a continuación, 
correspondientes a la realización de elecciones a órganos de 
representación de la unidad electoral de referencia  

PRESIDENT/A PRESIDENTE/A SECRETARI/ÀRIA  
SECRETARIO/A 

REPRESENTANT DE L’ADMINISTRACIÓ 
REPRESENTANTE DE LA ADMINISTRACIÓN 

Nom / Nombre Nom / Nombre Nom / Nombre 
DNI__________________________ 

Signatura / Firma 

DNI__________________________ 

Signatura / Firma 

DNI__________________________ 

Signatura / Firma 

VOCAL/VOCAL INTERVENTORS/ES si n’hi ha 
INTERVERNTORES/AS, si los hay 

Nom / Nombre Nom / Nombre 
DNI__________________________ 

Signatura / Firma 

DNI__________________________ 

Signatura / Firma 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

DADES REFERIDES A L’ACTUAL PROCÉS ELECTORAL (a omplir per la Mesa Electoral) 
DATOS REFERIDOS AL ACTUAL PROCESO ELECTORAL (a cumplimentar por la Mesa Electoral) 

           dia  mes   any 
Núm preavís (provin./núm any) / Núm preaviso Data votació / Fecha votació: 

Núm. Registre de l’acta / Núm. Registro del acta 

Tipus d’acta/Tipo de acta: Total Parcial Qualificació de l’acta / Calificación del acta 

5 RESUM GLOBAL DELS RESULTATS DE LES MESES / RESUMEN GLOBAL DE LOS RESULTADOS DE LAS MESAS 

ELECCIÓ / ELECCIÓN ELECTORS / ELECTORES 

RE
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EN
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NT

S 
A 

EL
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RE
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TA
NT

ES
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VOTANTS / VOTANTES VOTS / VOTOS 
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 D

E 
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R 
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AT
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A 

 
NÚ

ME
RO

 D
E 

VO
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S 
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 C
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RA
 

HOMES 
VARONES 

DONES 
MUJERES TOTAL 

VÀLIDS / VÁLIDOS 

NU
LS

  
NU

LO
S 

TIPUS 
TIPO 

Co
di

 
Có

dig
o 

Àm
bit

  
Ám

bit
o 

HOMES 
VARONES 

DONES 
MUJERES TOTAL 

Assignats a 
candidatures 
Asignados a 
candidatura 

En 
blanc 
En 
blanco 

RESUM 
MESES/ 
RESUMEN 
MESAS

6 CANDIDATURES PRESENTADES: ATRIBUCIÓ DE LLOCS I VOTS OBTINGUTS
CANDIDATURAS PRESENTADAS: ATRIBUCIÓN DE PUESTOS Y VOTOS OBTENIDOS 

CANDIDATURES / CANDIDATURAS 
(Consigneu-hi  totes les candidatures presentades encara que 
no hagen obtingut cap representació)  
(Consígnese todas las candidaturas presentadas, aunque no hayan 
obtenido representación) 

CODI  
CÓDIGO 

NOMBRE DE 
CANDIDATS/ATES 

PRESENTATS/ADES 
NÚMERO DE 
CANDIDATOS 

PRESENTADOS/AS 

NOMBRE DE 
REPRESENTANTS 

ELEGITS/DES 
NÚMERO DE 

REPRESENTANTES 
ELEGIDOS/AS 

NOMBRE DE VOTS 
PER 

CANDIDATURA 
NÚMERO DE 
VOTOS POR 

CANDIDATURA 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

7 REPRESENTANTS ELEGITS/IDES: OMPLIU ELS ANNEXOS A AQUEST FULL 
REPRESENTANTES ELEGIDOS/AS:CUMPLIMENTAR LOS ANEXOS A ESTA HOJA
Si és elecció parcial, indiqueu l’/les acta/es amb les quals poguera tenir relació  
Si es elección parcial, indicar el/las acta/s con la/s que pudiera tener relación

PProv. Núm. acta Any/Año 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

CERTIFICAT DELS RESULTATS DE LES ELECCIONS 
CERTIFICADO DE LOS RESULTADOS DE LAS ELECCIONES 

NOM DE L’ADMINISTRACIÓ: 
NOMBRE DE LA ADMINISTRACIÓN: 

UNITAT ELECTORAL 
UNIDAD ELECTORAL 

MESA 
MESA 

SEU ADMINISTRATIVA 
SEDE ADMINISTRATIVA 

MUNICIPI  
MUNICIPIO 

PROVÍNCIA 
PROVINCIA 

El/La Sr./Sra. __________________________________ (DNI) _________________________ 
El/La Sr./Sra. ________________________________ (DNI) _________________________ 
President/a de la Mesa Electoral Coordinadora (o, si escau, de la Mesa Única) en la unitat electoral de referència 
Presidente/a de la Mesa Electoral Coordinadora (o en su caso de la Mesa Única) en la unidad electoral de referencia 
CERTIFICA: Que el dia _____ de//dd'' ______________ de __________ s’han celebrat eleccions parcials/totals (marqueu 
el que no procedesca) a òrgans de representació del personal de les Corts Valencianes, i s’han elegit un total 
de ___________ representants, distribuïts de la manera següent: 
CERTIFICA: Que el día ______ de _________________ de __________ se han celebrado elecciones parciales/totales 
(tachar lo que no proceda) a órganos de representación del personal de las Corts Valencianes, y se han elegido un total de 
_______________ representantes, distribuidos de la siguiente manera: 

Sindicat, coalició o grup de funcionaris/àries 
Sindicato, coalición o grupo de funcionarios/as 

SIGLES  
SIGLAS 

NÚM. D’ELEGITS/DES  
Nº DE ELEGIDOS/AS 

I, perquè així conste, lliure aquest certificat. 

Y para que así conste, expido el presente certificado. 

________________, _____ de/d' __________________ de 2022 

EL/LA PRESIDENT/A DE LA MESA COORDINADORA (o, si escau, de la Mesa Única) 
EL/LA PRESIDENTE/A DE LA MESA COORDINADORA (o, en su caso, de la Mesa Única) 
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(Anvers) / (Anverso)   

ELECCIONS A ÒRGANS DE REPRESENTACIÓ DEL PERSONAL EN LES ADMINISTRACIONS 
PÚBLIQUES 2022 

ELECCIONES A ÓRGANOS DE REPRESENTACIÓN DEL PERSONAL EN LAS ADMINISTRACIONES 
PÚBLICAS 2022 

ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 2022 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 2022 

SÍMBOL 

Done el meu vot a la candidatura presentada per: 

Doy mi voto a la candidatura presentada por: 

Sigles / Siglas: 

Sr. / Sra.: 
Don/Doña: 

Especificacions 

Mesures aproximades 105 X 297 mm. 
Color del paper: Blanc en qualsevol tonalitat. 

Gramatge aproximat: 70g/m2 
Impressió: en ambdues cares, en tinta negra. 

Indicacions que es vulguen ressenyar: els tipus de lletra 
hauran de ser idèntics per a cadascun dels 

candidats/ates 

Especificaciones 

Medidas aproximadas 105 X 297 mm. 
Color del papel: Blanco en cualquier tonalidad. 

Gramaje aproximado: 70g/m2 
Impresión: en ambas caras, en tinta negra. 

Indicaciones que se quieran reseñar: los tipos de letra habrán de ser 
idénticos para cada candidato/a 
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(Revers) / (Reverso)  

Sr./Sra. _____________________________________________________ 
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(SOBRES) 

ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 2022 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 2022 

Especificacions 

Grandària aproximada: UNE C6 114 X 162 
Color blanc. Fons interior de 70g/m2 
Engomat en la punta del tancament al llarg de tota la solapa 

Especificaciones 

Tamaño aproximado: UNE C6 114 X 162 
Color blanco. Fondo interior de 70g/m2 
Engomado en la punta del cierre a lo largo de toda la solapa 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 2022 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 2022 

VOT PER CORREU 
VOTO POR CORREO 

CERTIFICAT 
CERTIFICADO 

SR./SRA. PRESIDENT/A DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
SR./SRA. PRESIDENTE/A DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

Unitat electoral 
Unidad electoral 

Seu administrativa  
Sede administrativa 

Domicili, carrer o plaça 
Domicilio, calle o plaza 

Núm. 
Núm. 

Localitat 
Localidad 

Codi 
Código 

Província  
Provincia 

Especificacions: 
Grandària aproximada: UNE C5 x 229 
Color blanc. Fons interior de 70g/m2 
Engomat en la punta del tancament al llarg de tota la solapa 

Especificaciones: 
Tamaño aproximado: UNE C5 x 229  
Color blanco. Fondo interior de 70g/m2 
Engomado en la punta del cierre a lo largo de toda la solapa 
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Segell de dates de Correus 
Sello de fechas de Correos 

ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 
ELECCIONES AL CONSELL DE PERSONAL DE LAS CORTS VALENCIANES 

CERTIFICAT D’INSCRIPCIÓ EN LA LLISTA D’ELECCIONS 
CERTIFICADO DE INSCRIPCIÓN EN LA LISTA DE ELECCIONES 

MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 

Unitat electoral  
Unidad electoral 

Mesa 
Mesa 

Seu administrativa  
Sede administrativa 

Municipi  
Municipio 

Província  
Provincia 

Corts Valencianes Única Corts Valencianes València Valencia

DADES D’IDENTIFICACIÓ DEL PERSONAL FUNCIONARI/ÀRIA LABORAL 
DATOS DE IDENTIFICACIÓN DEL PERSONAL FUNCIONARIO/A LABORAL 

1..r cognom 
1.er apellido 

2..n cognom  
2.º apellido 

Nom  
Nombre 

DNI 
DNI 

Núm. reg. personal  
N.º reg. personal 

Centre de destinació  
Centro de destino 

El Sr/ La Sra. _________________________________________________________ 
D./ Dña. _________________________________________________________ 
Secretari/ària de la Mesa Electoral Única i Coordinadora 
Secretario/secretaria de la Mesa Electoral Única y Coordinadora 

CERTIFIQUE / CERTIFICO 
Que el personal funcionari/laboral les dades d’identificació del qual s’esmenten més amunt, està 

inscrit en la llista definitiva d’aquesta Mesa com a: 
Que el personal funcionario/laboral cuyos datos de identificación anteceden, se halla inscrito en la lista definitiva de 
esta Mesa como: 

Personal funcionari de carrera actiu o personal laboral  
Personal funcionario de carrera activo o personal laboral 
Personal interí 
Personal interino 
Personal elector no elegible 

amb el núm.___________ i perquè conste a l’efecte que l’esmentat personal funcionari/laboral puga votar per 
correu, expedesc aquest certificat: 
con el n.º____________ y para que así conste a los efectos de que el citado personal funcionario/laboral 
pueda emitir su voto por correo,  expido la presente certificación en:  

______________, ________ de/d' ____________________ de 2022 

EL SECRETARI/LA SECRETÀRIA DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA I COORDINADORA 
EL SECRETARIO/LA SECRETARIA DE LA MESA ELECTORAL ÚNICA Y COORDINADORA 
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ELECCIONS AL CONSELL DE PERSONAL DE LES CORTS VALENCIANES 2022 

Mesa Electoral Única y Coordinadora 

FULL D’ESCRUTINI 

10          20    30      40      50 

    60    70      80     90      100 

10          20     30      40        50 

    60    70      80     90      100 

10          20       30     40      50 

    60    70      80     90      100 

10          20     30      40        50 
Vots blancs 

10          20     30     40      50 
Vots nuls 
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TOTAL VOTS 
Candidatura  ________________ 

Candidatura ________________ 

Candidatura  ________________ 

________________ Vots en blanc 

Vots nuls ________________ 

 TOTAL VOTS EMESOS ________________ 
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